


សំណួរ និង ចម្លើយលើលោកុប្បត្តិ

 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់មានសំណួរដែលពួកគេចង់សួរ ហេតុអ្វី សូម គ្រាន់តែបញ្ជូនពួកគេភ្លាមៗ មកឱ្យក្មេងៗយកមក ឬក៏យ៉ាងម៉េចក៏បាន។ ឬ ប្រហែល ប្រសិនបើយើងឆ្លងកាត់...ខ្ញុំ—ខ្ញុំទទួលបានប្រហែលប្រាំមួយនៅទីនេះ ក្នុង១១ព័រ ហើយនៅទីនេះយើងទទួលបានពីរទំព័រទៀត។

2 ឥឡូវនេះយើង...យើងចង់ស្វែងយល់។ ហេតុផលដែលយើងធ្វើនេះគឺដើម្បីរក ឱ្យឃើញពីអ្វីដែលនៅក្នុងចិត្តរបស់មនុស្ស អ្វីដែលពួកគេកំពុងតែគិត។ ឃើញ ទេ? ហើយនោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យក្រុមជំនុំបានល្អ និងរឹងមាំ។ អ្នកត្រូវតែ មាន—ពេលវេលា ដូចជាអ្នកត្រូវបានសិកសាស្ត្រាតចេញ អ្នកដឹងទេ និង អ្វីគ្រប់យ៉ាង មានអ្វីទាំងអស់—អ្វីៗនៅជ្រះស្អាត ដើម្បីឱ្យអ្នកអាចដំណើរការ កើនឡើងជាលំដាប់។ ដូច្នេះហើយឥឡូវនេះ នោះហើយជាហេតុផលដែលយើង មានសំណួរពេលយប់ម្តងទៀត គឺដើម្បីស្វែងយល់។

3 ឥឡូវនេះប្រសិនបើមានសំណួរណាមួយ...ឥឡូវនេះ ពេលនេះខ្ញុំបើកវា យ៉ាង ទូលំទូលាយ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា...ឥឡូវនេះ ខ្ញុំធ្លាប់និយាយថា “ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់...អ្វីក៏ដោយដែលទាក់ទងនឹង—បទគម្ពីរ សុំចម្លើយ។ សូម សួរវា។” (អរគុណបងប្រុស។) ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្វីទាំងអស់ដែលទាក់ទង នឹងបទគម្ពីរ នឹងឆ្លើយ។” ឃើញទេ ហើយយើងនឹងឆ្លើយ។ ប៉ុន្តែយប់នេះខ្ញុំ និយាយ...

4 អ្នកដឹងទេ បន្ទាប់មកពួកគេមកជុំវិញ ពួកគេនិយាយថា “បងប្រុសប៊ីល” ខ្ញុំ សុំសួរសំណួរមួយ “តើអ្នកគិតថាប្រសិនបើ—បើ—បើម្នាក់នេះនិងម្នាក់នេះ បានធ្វើ រឿងអញ្ចេះនិងអញ្ចេះមួយ តើនោះជាគ្រីស្ទានទេ?”

5 មែនហើយ នោះជាប្រភេទនៃការព្រួយប្រាសនរណាម្នាក់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំបាននិយាយ ថា “អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេសួរវានៅយប់នេះ។” ឃើញទេ នោះគឺមិនអីទេ។ ដូច្នេះយើង អាចដឹងថាតើមានការជំរុញណាមួយដែលកំពុងត្រូវបានធ្វើ។

6 អូ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំពិតជាមានអារម្មណ៍ល្អនៅយប់នេះ។ កាត់ស្មៅពេញមួយ រសៀល ដូច្នេះខ្ញុំពិតជាមានអារម្មណ៍ល្អ នៅខាងក្រៅព្រះអាទិត្យដ៏ក្តៅ។

7 យើងទទួលបានមួយ—ជួបគ្នាភ្ជាប់ៗនេះ កុំភ្លេចណា។ ថ្ងៃទីម្ភៃបីខែសីហា នៅកីឡដ្ឋានក្នុងទីក្រុងលើកាល្ហោរហូតដល់ខែកញ្ញាទីប្រាំ។ សូមរង់ចាំពេលវេលា ដ៏អស្ចារ្យមួយនៅក្នុងព្រះអម្ចាស់នៅទីនោះ។ ហើយវាត្រូវបានគេផ្សព្វផ្សាយគ្រប់ ទីកន្លែងឥឡូវនេះ ហើយកាសែតផ្សេងៗទាំងអស់កំពុងប្រកាសវា។ ហើយយើង រំពឹងថានឹងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ។

8 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំទទួលបានមួយ ពីរ បី បួន ប្រាំ ប្រាំមួយ ខ្ញុំគិតថានៅលើក្រុងជាស មួយនៅទីនេះ។ ហើយវាគ្រប់ប្រភេទទាក់ទងនឹងរឿងដូចគ្នា ត្រឡប់មកវិញ —នៅក្នុងសៀវភៅលោកុប្បត្តិ។

9 ឥឡូវនេះដំបូងគឺលោកុប្បត្តិ ១:២៦ ឬ ១:២៦ ដល់២៨ គឺជាកន្លែងដែល —មនុស្សដែលមាន...ពួកគេបានសួរថាតើវានឹងទៅយ៉ាងណា។ តើ—តើសំណួរ នេះជាអ្វី...ខ្ញុំចង់និយាយថា សួរសំណួរ អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ។ ហើយយើងចង់អាន វាជាមុនសិន។ ហើយឥឡូវនេះ ពួកគេបានសរសេរវានៅទីនេះ។ បើអ្នកចង់ មើលតាមវាត្រឡប់ក្រោយវិញ មិនអីទេ។ បាននិយាយថា “ព្រះបានបង្កើតមនុស្ស ប្រុសស្រី ទ្រង់បានបង្កើតពួកគេ។” ឃើញទេ? ហើយនៅពេលបន្ទាប់ ទ្រង់មាន លោកុប្បត្តិ ឬមួយទ្រង់មានលោកុប្បត្តិ ២:៧ “ទ្រង់បានបង្កើតមនុស្សចេញពី ធូលីដី។” នោះជាកន្លែងមួយទៀត។ ខ្ញុំនឹងអានវាទាំងអស់គ្នា ដូច្នេះយើងអាចយក វាមកជុំគ្នានៅទីនេះ ដូច្នេះអ្នកអាចមើលឃើញ។ ឥឡូវនេះ ទីមួយ ដំណាក់កាល ទី១ នៃការនេះគឺឥឡូវនេះបាននិយាយថា:

1. “ព្រះបានបង្កើតមនុស្ស ជាប្រុសនិងស្រី។ បានបង្កើតមនុស្ស ជាប្រុសជាស្រី។” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគិតថា ចំណុចទីមួយ។ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ២:៧ វា ចែងថា “ទ្រង់បានបង្កើតឡើង” (គូសបញ្ជាក់) “ប៉ុន្តែដំបូង ទ្រង់បានបង្កើត។” ទ្រង់នៅពេលនោះ...ទ្រង់បានគូសបញ្ជាក់នោះ។ “ហើយទ្រង់បានបង្កើត” (គូសបញ្ជាក់) “បុរសម្នាក់ចេញពីធូលីដី ហើយផ្តុំខ្យល់ដង្ហើមចូលរន្ធច្រមុះ របស់គាត់” ជាដើម។ ឥឡូវនេះ តើមានភាពខុសគ្នាយ៉ាងណា ឬតើការភ្ជាប់ នៅក្នុងណាក្នុងបទគម្ពីរខាងលើ?

10 ឥឡូវនេះ នេះគឺ...ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកបានសរសេរវាចុះ លោកុប្បត្តិ ១:២៦ ដល់ ២៨និងលោកុប្បត្តិ២:៧។ ឥឡូវនេះ វាជារឿងគួរឱ្យស្នាក់ស្ទើរណាស់ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំប្រហែលជាមិនមែន...ខ្ញុំគ្រាន់តែមានគំនិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំអំពីវា

ដូច្នេះខ្ញុំនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវវិធីដែលខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាវាជាអ្វី។ ហើយប្រសិនបើអ្នកយល់ខុសគ្នា នោះ មិនអីទេ។

11 ខ្ញុំចង់សរសើរបងប្រុស នេវីល ចំពោះចម្លើយដ៏ល្អដែលគាត់បានផ្តល់ដល់សំណួរទាំងនោះនៅទីនោះ។ ឥឡូវនេះ ពួកវាមិនអីទេ។

12 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងនេះ លោកុប្បត្តិ ១:២៦ ព្រះបានបង្កើតមនុស្សតាមរូបអង្គទ្រង់។ ហើយប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ យើងនឹងចូលក្នុងវាដូច្នេះអ្នកអាចអានវាបាន និង ២៦... ប្រសិនបើអ្នកចង់អានជាមួយយើង យើងនឹងរីករាយសម្រាប់អ្នក—សម្រាប់អ្នកដើម្បីធ្វើវា សូមពិនិត្យមើល ជាមួយខ្ញុំ។

ទ្រង់ក៏មានព្រះបន្ទូលថា ចូរយើងធ្វើមនុស្សឲ្យដូចជាប្រូបយើង ឲ្យមានភាពដូចយើង: ហើយឲ្យមានអំណាចលើត្រីសមុទ្រ... សត្វហើរលើអាកាស ...និងសត្វជើង៤...ដែលនៅលើផែនដីទាំងមូល ព្រមទាំងសត្វលូនវាដែលវាវានៅលើផែនដីផង។

ទ្រង់ក៏បង្កើតមនុស្សឲ្យដូចរូបអង្គទ្រង់ គឺបានបង្កើតគេឲ្យចំនឹងរូបអង្គទ្រង់នោះឯង ក៏បង្កើតគេឡើងជាប្រុសជាស្រី។

13 ឥឡូវនេះ នោះហើយជា...ខ្ញុំបានឮថាបានពិភាក្សាជាច្រើនដង ហើយជុំវិញផែនដី ការពិភាក្សាកើតឡើងលើរឿងនោះ។ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ ២:៧ សូមមើលអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើនៅទីនេះ។ មិនអីទេ វានៅទីនេះ ៖

ព្រះយេហូវ៉ា...ដ៏ជាព្រះទ្រង់យកធូលីដ៏មកសួនធ្វើជាមនុស្ស ទ្រង់ផ្តុំខ្យល់ដ៏ឆ្អើមដ៏រឹតបញ្ចូលទៅក្នុងន្ទះច្រមុះ នោះក៏ត្រឡប់ជាមានព្រលឹងរស់ឡើង។

14 ឥឡូវនេះ តើនេះជាប្រភេទនៃការបង្កើត...? នេះ—អ្នកសួរចង់សួរថា: តើលោកុប្បត្តិ ១:២៦ មានទំនាក់ទំនងអ្វីជាមួយលោកុប្បត្តិ២:៧? ព្រះបានបង្កើតមនុស្សពីរនាក់។ ហើយមួយណាជាបុរស និងមួយណា... តើវាមានទំនាក់ទំនងអ្វី? អ្វី...? តើវាទាក់ទងគ្នាយ៉ាងដូចម្តេចក្នុងបទគម្ពីរ?

15 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ នៅក្នុងលោកុប្បត្តិ ១:២៦ សូមចូលទៅផ្នែកទីមួយជាមុនសិន។ ព្រះទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរយើង។” ឥឡូវនេះ “ចូរយើង” យើងគឺជា ... “ចូរយើងបង្កើតមនុស្សតាមរូបភាពរបស់យើងផ្ទាល់។”

យើងពិតណាស់ យើងដឹងថា ទ្រង់កំពុងនិយាយទៅកាន់នរណាម្នាក់ ទ្រង់កំពុងនិយាយទៅកាន់អង្គផ្សេងៗ។ “ចូរយើងបង្កើតមនុស្សតាមរូបរបស់យើងតាមរូបរាងរបស់យើង ហើយសូមឲ្យគេមានអំណាចលើប្លូងសត្វក្នុងវាល។”

16 ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ នៅក្នុងការបង្កើត ដំបូងដែលត្រូវបានបង្កើតឡើង ជាការពិតណាស់ គឺជាពន្លឺ។ អ្នកចុះមកតាមរយៈការបង្កើត តើអ្វីចុងក្រោយត្រូវបានបង្កើតឡើងតើជាអ្វី? បុរសម្នាក់។ ហើយស្ត្រីត្រូវបានបង្កើតឡើងបន្ទាប់ពីបុរស។ មិនអីទេ ទីមួយ...អ្វីដែលត្រូវបានបង្កើតឡើងចុងក្រោយបង្អស់ គឺមនុស្សជាតិ។

17 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតបុរសដំបូងរបស់ទ្រង់ ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ ទ្រង់បានបង្កើតគាត់ឲ្យមានលក្ខណៈដូចទ្រង់ផ្ទាល់ គឺទ្រង់ធ្វើតាមរូបទ្រង់។ ហើយតើព្រះជាអ្វី? ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើយើងអាចរកឃើញថាព្រះជាអ្វីនោះយើងអាចរកឃើញថាទ្រង់បានបង្កើតមនុស្សប្រភេទណា។

18 ឥឡូវនេះនៅក្នុងសាវកយ៉ូហាន ជំពូកទី៤ ហើយខ្ញុំនឹង...អ្នកអាន ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលទៅកាន់ស្ត្រីដែលនៅទីនោះ...ប្រសិនបើអ្នកចង់ដាក់ទៅរកវា។ ខ្ញុំ...អត់មានពេលច្រើនទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនបានសរសេរវាភ្លាមៗទេ គ្រាន់តែយកវាទៅចងចាំទុក។ ហើយអ្នករកមើលពួកគេឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចរកវាបានភ្លាមៗ។ ឥឡូវនេះ ចូរចាប់ផ្តើមប្រហែលជំពូកទី៤ និងខទី១៤:

តែអ្នកណាដែលជីកទឹកខ្ញុំឲ្យ នោះនឹងមិនស្រេកទៀតឡើយ ... ទឹកដែលខ្ញុំឲ្យ នឹងត្រឡប់ជារន្ធទឹកនៅក្នុងអ្នកនោះ ដែលផុសឡើងដល់ទៅបានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។

ស្ត្រីនោះក៏ទូលទ្រង់ថា លោកម្ចាស់អើយ សូមឲ្យទឹកនោះមកខ្ញុំផង ដើម្បីកុំ...ឲ្យខ្ញុំស្រេក ឬមកដងនៅទីនេះទៀត។

ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា...ចូរទៅ ហៅប្តីនាងមកឯណោះ...

ស្ត្រីនោះទូលឆ្លើយថា...

19 ខ្ញុំជឿថាយើងត្រូវតែខិតលើបន្តិចឥឡូវនេះដើម្បីស្វែងរក ស្វែងរកអ្វីដែល—អ្វីដែលខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកឃើញនៅទីនេះ។ ប្រហែលជាមិនមែន ប្រហែលជាខ្ញុំអាចរកវា

ឃើញនៅទីនេះ ហើយអ្វីដែលខ្ញុំចង់ឃើញ។ អ្វីដែលនិយាយ? ខទី ២៣ និងទី ២៤។ ត្រឹមត្រូវ។

អ្នករាល់គ្នា...(ហ្នឹងហើយ)...អ្នករាល់គ្នាមិនដឹងជាខ្លួនថ្វាយបង្គំអ្វីទេ:
ឯយើងវិញ យើងស្គាល់ព្រះដែលយើងថ្វាយបង្គំ ដ្បិតសេចក្តីសង្គ្រោះ
កើតមកពីសាសន៍យូដា។ (ត្រូវហើយ ឃើញទេ)

តែនឹងមានពេលវេលាមក...តែនឹងមានពេលវេលាមក ក៏នៅឥឡូវនេះ
ហើយ នោះពួកអ្នកដែលថ្វាយបង្គំដោយពិតក្រុង (សាសន៍យូដា
ឬសាសន៍ដទៃ)គេនឹងថ្វាយបង្គំព្រះវរបិតាដោយវិញ្ញាណ និងសេចក្តីពិ
តៈ ពីព្រោះព្រះវរបិតា ទ្រង់រកពួកអ្នកយ៉ាងនោះ ឲ្យបានថ្វាយបង្គំទ្រង់។

20 ឥឡូវនេះ ខបន្ទាប់គឺជាកន្លែងដែលខ្ញុំចង់បាន:

ឯព្រះទ្រង់ជាវិញ្ញាណ: ហើយអ្នកណាដែលថ្វាយបង្គំទ្រង់ នោះត្រូវតែ
ថ្វាយបង្គំ ដោយវិញ្ញាណ និងសេចក្តីពិតដែរ។

21 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើព្រះបានបង្កើតមនុស្សតាមរូបអង្គទ្រង់ និងដូចទ្រង់
ផ្ទាល់ តើទ្រង់បង្កើតមនុស្សបែបណា? បុរសវិញ្ញាណ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នក
នឹងកត់សម្គាល់ បន្ទាប់ពីទ្រង់បានបង្កើតការបង្កើតទាំងអស់ ហើយបានបង្កើត
មនុស្សវិញ្ញាណមក សូមអានដោយយកចិត្តទុកដាក់ឥឡូវនេះ (ចំពោះអ្នកដែល
សួរសំណួរ) នឹងរកឃើញវា ព្រះជាម្ចាស់ប្រទានអំណាចលើហ្វូងសត្វ ត្រីនិងអ្វីៗ
ទាំងអស់ដល់មនុស្ស។ ប៉ុន្តែ ដោយការបង្កើតរបស់ទ្រង់នៅទីនោះ ទ្រង់បានបង្កើត
មនុស្សតាមរូបទ្រង់ដើម្បីដឹកនាំហ្វូងសត្វ ដឹកនាំសត្វពាហនៈ ដូចព្រះវិញ្ញាណ
បរិសុទ្ធដឹកនាំអ្នកជឿសព្វថ្ងៃនេះ។ ឃើញទេ?

22 ម្យ៉ាងទៀត គាត់គឺជាអ័ដាម ជាបុរសទីមួយក្នុងការបង្កើតនៅក្រោមរបស់ព្រះ។
ការបង្កើតដំបូងគឺព្រះជាម្ចាស់ផ្ទាល់។ បន្ទាប់មក ឡូហ្គោស ដែលជាព្រះរាជបុត្រា
របស់ព្រះជាម្ចាស់ បន្ទាប់មកចេញពីឡូហ្គោស ដែលជាព្រះបន្ទូល ("កាល
ដើមដំបូងមានព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគឺនៅជាមួយព្រះ ហើយព្រះបន្ទូល
នោះឯងជាព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលបានត្រឡប់ជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅ
ក្នុងចំណោមពួកយើង។) ចេញពីឡូហ្គោសបានចេញមក—ជាបុរស។

23 អូ! ខ្ញុំបានរូបភាពដ៏ស្រស់ស្អាតនៅក្នុងគំនិតរបស់ខ្ញុំឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកអាចធ្វើដំណើរជាមួយខ្ញុំបន្តិច។ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបាននិយាយវាពីមុនមក ប៉ុន្តែដើម្បីឱ្យវាទៅដល់កន្លែងដែលអ្នកនឹងឃើញវាច្បាស់។ ឥឡូវនេះសូមធ្វើដំណើរវិញ ហើយត្រឡប់ទៅវិញបន្តិច។ ពេលនេះ កុំគិតរឿងអាកាសធាតុក្តៅអី ចូរយកគំនិតគិតឱ្យច្បាស់ អំពីអ្វីដែលយើងនឹងនិយាយ ហើយគិតឥឡូវនេះ។

24 ចូរយើងត្រឡប់ទៅមួយរយលានឆ្នាំមុនដែលមានផ្កាយ ព្រះច័ន្ទ ឬអ្វីៗនៅលើផែនដី។ ឥឡូវនេះ មានពេលមួយដែលមិនមានអ្វីទាំងអស់នៅទីនេះ វាគ្រាន់តែជាការអស់កល្បជានិច្ច និងអស់កល្បជានិច្ច។ ហើយអស់កល្បជានិច្ច និងអស់កល្បជាព្រះ ទ្រង់គង់នៅទីនោះតាំងពីដើមដំបូង។

25 ឥឡូវនេះ ចូរយើងចេញពីមាត់ច្រាំងនៃបន្ទាយនេះហើយក្រឡេកមើលទៅឃើញរឿងទាំងនេះកើតឡើង។

26 ឥឡូវនេះ “គ្មាននរណាម្នាក់បានឃើញព្រះបិតាក្នុងពេលវេលាណាមួយឡើយ។” គ្មានមនុស្សណាអាចឃើញព្រះក្នុងរូបកាយទ្រង់ឡើយ ព្រោះព្រះមិនមានរូបកាយទេ ព្រះជាវិញ្ញាណ។ ឃើញទេ? ត្រឹមត្រូវ។ “គ្មានអ្នកណាបានឃើញព្រះវរបិតាទេ គឺមានតែព្រះបិតាតែមួយគត់ដែលបានប្រកាសថា” ទី១... ឃុំហានឃើញទេ។

27 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ គ្មានអ្វី មានតែកន្លែងទម្រង់ប៉ុណ្ណោះ។ គ្មានពន្លឺ គ្មានងងឹត គ្មានអ្វីសោះ វាហាក់ដូចជាគ្មានអ្វីសោះ។ ប៉ុន្តែក្នុងនោះមានភាពដ៏អស្ចារ្យ គឺព្រះយេស៊ូវដែលគ្របដណ្តប់គ្រប់ទីកន្លែងគ្រប់ពេលវេលា។ ទ្រង់បានគង់នៅអស់កល្បជានិច្ច ពីអស់កល្បជានិច្ច ទ្រង់គឺជាការចាប់ផ្តើមនៃការបង្កើត។ នោះជាព្រះ។ មិនអាចមើលឃើញអ្វីទាំងអស់ មិនអាចស្តាប់អ្វីទាំងអស់ មិនមានជាចលនានៃអាក្រក់នៅលើអាកាស គ្មានអ្វីសោះ គ្មានខ្យល់ គ្មានអ្វីសោះ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់គង់នៅទីនោះ។ នោះគឺជាព្រះ។ (ឥឡូវនេះសូមមើលមួយភ្លែត ហើយបន្ទាប់មកបន្តិចទៀត...) គ្មាននរណាម្នាក់បានឃើញទេ ឥឡូវនេះនោះគឺជាព្រះវរបិតា នោះគឺជាព្រះជាព្រះវរបិតា។

28 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ បន្ទាប់មក ពេលដែលខ្ញុំចាប់ផ្តើមឃើញពន្លឺដ៏ពិសិដ្ឋបន្តិចចាប់ផ្តើមបង្កើតឡើង ដូចជាចិញ្ចៀននៃពន្លឺ ឬអ្វីមួយ អ្នកអាចមើលឃើញដោយភ្នែកខាងវិញ្ញាណប៉ុណ្ណោះ។

29 ប៉ុន្តែ សូមក្រឡេកមើលឥឡូវនេះ ខណៈពេលដែលយើងកំពុងរកមើល ក្រុមជំនុំទាំងមូលឥឡូវនេះ។ យើងកំពុងឈរលើនាំងដ៏ធំមួយ ដោយមើលអ្វីដែល ព្រះកំពុងធ្វើ។ ហើយយើងនឹងចុះទៅត្រង់សំណួរនេះនៅទីនេះ ហើយអ្នកនឹងឃើញ ពីរបៀបដែលទ្រង់យកវាមក។

30 ឥឡូវនេះគ្មាននរណាម្នាក់បានឃើញព្រះទេ។ ហើយឥឡូវនេះ រឿងបន្ទាប់ ដែលយើងចាប់ផ្តើមឃើញ ដោយការមើលឃើញជាភ្នែកដ៏អស្ចារ្យ យើងឃើញពន្លឺ ពណ៌សតូចមួយដែលបង្កើតឡើងនៅទីនោះ។ តើនោះជាអ្វី? វាត្រូវបានហៅដោយ អ្នកអានព្រះគម្ពីរថា “ឡូហ្គោស” ឬ “អ្នកចាក់ប្រេងតាំង” ឬ “ការចាក់ប្រេងតាំង” ឬ... ដូចដែលខ្ញុំនឹងនិយាយ—ផ្នែកនៃព្រះចាប់ផ្តើមអភិវឌ្ឍទៅជាអ្វីមួយ ដូច្នេះ មនុស្សអាចមានគំនិតខ្លះថាវាជាប្រភេទអ្វី។ តូចបន្តិច ទាប...ពន្លឺតិចតួច ផ្លាស់ទី។ ទ្រង់...នោះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

31 ឥឡូវនេះ ព្រះទ្រង់បានប្រសូតព្រះបុត្រានេះ ដែលកាលពីមិនទាន់មាន សូម្បីតែអាត្មាមួយនៅក្នុង...ឬខ្យល់ដើម្បីបង្កើតអាត្មា។ នោះគឺ...ឃើញទេ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “សូមលើកតម្កើងទូលបង្គំ ឱព្រះវរបិតា ដោយសិរីល្អ ដែលយើងមានមុនកំណើតផែនដី។” ឃើញទេ ត្រឡប់ក្រោយវិញ។

32 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងសាវ័កយ៉ូហាន១ គាត់បាននិយាយថា “នៅដើមដំបូងមាន ព្រះបន្ទូល។” និងទីមួយ...ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូលបាន ត្រឡប់ជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។” ព្រះលាតត្រដាង អង្គទ្រង់ចុះដល់មនុស្ស។ ឥឡូវនេះមើលពីរបៀបដែលទ្រង់បានធ្វើ។

33 ឥឡូវនេះ ត្រលប់មកទីនោះវិញ នៅពេលដែលពន្លឺតូចនេះមកដល់។ ឥឡូវនេះ យើងមិនទាន់ឃើញអ្វីនៅឡើយទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែមើលដោយភ្នែកនៃជំនឿដ៏អស្ចារ្យ យើងឃើញពន្លឺព្រះតាំងនៅទីនោះ។ ឥឡូវនេះ នោះហើយជាព្រះរាជបុត្រានៃ ព្រះ ឡូហ្គោស។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំអាចមើលឃើញទ្រង់លេងនៅជុំវិញដូចជាក្មេងតូច នៅចំពោះមុខទ្វារព្រះវរបិតា ដោយភាពអស់កល្បជានិច្ច។ ឃើញទេ? ហើយ ឥឡូវនេះ នៅក្នុងការតុបតែងស្រមើស្រមៃរបស់ទ្រង់ ទ្រង់ចាប់ផ្តើមគិតអំពីអ្វីដែល នឹងទៅយ៉ាងណា ហើយខ្ញុំអាចឮទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរឱ្យមានពន្លឺ។”

34 ហើយនៅពេលដែលទ្រង់បានមានបន្ទូល នោះអាត្មាមួយបានផ្ទុះឡើង ហើយព្រះអាទិត្យបានកើតមក។ នាងហួចរាប់រយលានឆ្នាំ បង្កើតជាសំណល់ថ្ម

ពីធូលីដុតបូកឡើង និងបង្កើតដូចសព្វថ្ងៃនេះ នៅតែឆេះ នៅតែបំបែកអាក្រក់។ ប្រសិនបើគ្រាប់បែកបរមណ្ឌលនឹងផ្ទុះឡើង ខ្សែសង្វាក់អាក្រក់នឹងយក... ផែនដីនេះនឹងដូចជាព្រះអាទិត្យ នៅត្រង់នេះ គ្រាន់តែផ្ទុះនិងបក់ជាតំទៅ។ ប្រសិនបើអ្នកអាចឈរនៅលើទ្វីបមួយផ្សេងទៀតហើយមើលទៅវា វាមើលទៅដូចជាព្រះអាទិត្យមួយទៀត ដែលអាក្រក់កំពុងឆេះផែនដីនេះ ប្រសិនបើខ្សែសង្វាក់នឹងលែងមានហើយវានឹងចាប់ផ្តើមវិល វិលដូចនោះ។ រាប់លាននិងរាប់លានម៉ាយបានទៅជាអណ្តាតភ្លើងដ៏ធំទាំងនេះរាប់ពាន់លានហ្វាវិនហៃ នៃ—នៃ—នៃកំដៅដែលចេញពីព្រះអាទិត្យនោះ។

35 ឥឡូវនេះ មើលវាឥឡូវនេះ។ ស្រស់ស្អាត! ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានបង្កើតព្រះអាទិត្យ។ ហើយបន្ទាប់មករឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង សំណល់ថ្មពីធូលីដុតមួយបានធ្លាក់ចុះពីវា មានទម្ងន់ប្រហែល...គ្រាន់តែដូចជាផែនដីនេះ "ស្តើវ!" បន្ទាប់មកឡូហ្គោសនេះនៅទីនេះ ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ កំពុងមើលវា ទ្រង់ទុកឲ្យវាធ្លាក់អស់មួយរយលានឆ្នាំ ហើយទ្រង់បញ្ឈប់វា។ បន្ទាប់មកមួយទៀតហោះចេញ ហើយទ្រង់អនុញ្ញាតឲ្យវា (ធ្លាក់ចុះ) អស់រាប់លានឆ្នាំ រួចទ្រង់ក៏បញ្ឈប់វា។ ឥឡូវនេះយើងកំពុងឈរមើល ថាវាកើតឡើងហើយ។

36 ឥឡូវនេះ ទ្រង់មានអ្វីមួយនៅក្នុងចិត្ត តើទ្រង់កំពុងធ្វើអ្វី? ទ្រង់កំពុងសរសេរព្រះគម្ពីរដំបូងរបស់ទ្រង់។ ព្រះគម្ពីរដំបូងដែលមនុស្សធ្លាប់មើលគឺផ្កាយនិមិត្តសញ្ញា។ ហើយវារួមគ្នាខ្លះ...គ្រាន់តែ...វាបានរៀបរាប់លម្អិតជាមួយនិងព្រះគម្ពីរនៅទីនេះ។ វាចាប់ផ្តើមចេញ ដំបូងនៃនិមិត្តសញ្ញាគឺព្រហ្មចារី។ តើវាត្រូវទេ? តើនិមិត្តសញ្ញាចុងក្រោយជាអ្វី? ឡេអូ ជាសត្វតោ។ នោះគឺជាការយាងមកជាលើកដំបូងរបស់ព្រះយេស៊ូវ ទ្រង់បានយាងមកតាមរយៈព្រហ្មចារី។ ទីពីរ ទ្រង់យាងមកដូចជាសត្វតោនៃកុលសម្ព័ន្ធយូដា។ ឃើញទេ? គួរវាទាំងអស់អាយុកាលមហាវិក និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងធ្លាក់ចុះ។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានដាក់អ្វីៗទាំងអស់នៅលើមេឃ ហើយដាក់វាចេញ។ អាចម៍ផ្កាយ បំណែកនៃផែនដី ឬព្រះអាទិត្យ ព្យួរនៅទីនេះ។

37 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលវិទ្យាសាស្ត្រទៅស្វែងរកមីស៊ីលដែលធ្លាក់នោះ ដែលមិនបង្កូចព្រះ នោះគ្រាន់តែបញ្ជាក់វាដល់ខ្ញុំ។ ឃើញទេ វាគ្រាន់តែធ្វើឱ្យវាកាន់តែពិតប្រាកដ។ ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ កាំជ្រួចទាំងអស់នេះ ស្ថិតនៅឆ្ងាយពី

ព្រះអាទិត្យដ៏ក្តៅគុកនោះ ហើយចេញទៅតាមអាកាស ពិតណាស់ ពួកគេបាន ប្រមូល។ ហើយរឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង វាបានចាប់ផ្តើមគ្រាន់តែជាផ្ទាំងទឹកកក ប៉ុណ្ណោះ។

38 ឥឡូវនេះ នោះហើយជាផែនដីនេះ បានកើតមក គ្រាន់តែជាបំណែកចាស់ដ៏ ធំមួយបានហោះចេញពីទីនោះ។ នៅក្រោមវាឥឡូវនេះគ្មានអ្វីក្រៅពីការប្រែក្លាយ ពីភ្នំភ្លើងដែលកំពុងឆេះទាំងស្រុង ការផ្ទុះកើតឡើងគ្រប់ទីកន្លែង ភ្នំភ្លើង។ ហើយ វិទ្យាសាស្ត្រអះអាងដូច្នោះ—ថាពិភពលោកនេះ មានសំបកនៅលើវា កន្លែងដែល យើងរស់នៅ គឺដូចជាការបកផ្លែប៉ោម។ និងទាំងអស់...ឥឡូវនេះ មានពីរម៉ឺនប្រាំ ពាន់ម៉ាយជុំវិញ វាប្រហែលជាប្រាំបីពាន់ម៉ាយ (ដែលប្រហែលប្រាំបីពាន់ម៉ាយ) ក្រាស់។ ហើយគ្រាន់តែគិតមើល នៅទីនោះ វាគឺជាភ្នំភ្លើងដែលកំពុងឆេះ។

39 ហើយពីរភាគបីនៃផែនដីគឺល្អជាងពីរភាគបីនៃវា នៅក្នុងទឹក ហើយមួយភាគបី នៃវាស្ថិតនៅក្នុងដី ប្រហែលមួយភាគបី។ ហើយរបស់តូចមួយនេះ សំបកនេះដែល យើងកំពុងរស់នៅ វាពោរពេញដោយសារធាតុផ្ទុះដ៏គ្រោះថ្នាក់ ខ្ពស់នៃ ប្រេងសាំង ប្រេង អ្វីគ្រប់យ៉ាង។ តើវាត្រូវទេ? ហើយពីរភាគបីនៃវា ប្រសើរជាង ជាទឹកពីរ ភាគបី។ តើរូបមន្តទឹកជាអ្វី? ពីរផ្នែកនៃអ៊ីដ្រូសែន និងមួយផ្នែកនៃអុកស៊ីសែន សារធាតុផ្ទុះ។

40 មានអគ្គិសនីគ្រប់គ្រាន់នៅគ្រប់បន្ទប់ដើម្បីញែកកំដៅចេញពីគ្រឿងកំដៅ ហើយ វានឹងផលិតអគ្គិសនីគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីបំផ្ទុះបន្ទប់មួយ។ អ្នកអាចដាក់អាតូមបាន គ្រប់គ្រាន់នៅក្នុងបាល់វាយកូនហ្គោលដើម្បីបំផ្ទុះទីក្រុងញូវយ៉កចេញពីផ្ទៃផែនដី។ ហើយបន្ទាប់មក បុរសម្នាក់អង្គុយលើជើងនរក វាយខ្លួនគាត់នៅនាដើមទ្រូង ហើយប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយនិយាយថា “មិនមានកន្លែងអ្វីហៅថា ឋាននរកទេ។” (ខ្ញុំទទួលបានវានៅទីនេះបន្តិច ហើយយើងនឹងទៅដល់ទីនោះ ឃើញទេ?) អ្នកកំពុងអង្គុយលើឆ្នាំងធំរបស់វាជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ ហើយខណៈពេល ដែលអ្នកនៅទីនេះ អ្នកកំពុងអង្គុយនៅលើវា ហើយឋាននរកគឺនៅពីក្រោមអ្នក។

41 ហើយឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះនៅពេលដែលវាត្រូវបានរក ឃើញជាលើកដំបូង នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវ...ឥឡូវមើលពន្លឺតូចនៅខាងមុខ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំអាចឃើញវាកិលចេញមកផែនដីនេះ ហើយឡើងពីលើវា ហើយ ចាប់ផ្តើមផ្លាស់ទីវាមកទីនេះជិតព្រះអាទិត្យ។ វាគ្មានអ្វីក្រៅពីដុំទឹកកកដ៏ធំមួយ។

ហើយនៅពេលដែលវាចាប់ផ្តើមរលាយ នោះផ្ទាំងទឹកកកធំៗចាប់ផ្តើមកាត់តាម តំបន់ភាគខាងជើងហើយចុះមក។ ហើយនៅពេលដែលវាកើតឡើង វាបាន កាត់ចេញពី កានសាសនិង តិចសាស និងកន្លែងទាំងអស់នៅទីនោះ ហើយបន្ត ចូលទៅក្នុងឈូងសមុទ្រមិកស៊ិក។ ហើយរឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង របស់ទាំងមូល ត្រូវបានគ្របដណ្តប់ដោយទឹក។

42 បន្ទាប់មក ឥឡូវនេះ យើងបានចូលទៅក្នុងលោកុប្បត្តិ១ យើងទៅដល់ ព្រះគម្ពីរឥឡូវនេះ ហើយចេញពីរូបភាពរបស់យើងនៅព្រះគម្ពីរ។ លោកុប្បត្តិ ១ “ពិភពលោកគឺគ្មានទម្រង់ និងគ្មានន័យ ហើយទឹកបានធ្លាក់មកលើទីដំរាស់” តើវា ត្រូវទេ? “ហើយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបានយាងចុះមកលើទឹក។” ឥឡូវនេះ ទ្រង់បាន បំបែកទឹក នាំភ្នំនិងដីជាដើម សម្រុកវាចោល។ បន្ថែមនិងអ្វីៗទាំងអស់ ទ្រង់បាន បង្កើតវា។ ហើយទ្រង់បានបង្កើតព្រះថ្មន្ទ។ ហើយកំណត់ព្រំប្រទល់ដែនសមុទ្រ ដូច្នេះវាមិនអាចឆ្លងកាត់បានឡើយ។

43 ទ្រង់មានរបស់ទាំងអស់នោះរួមគ្នា បង្កើត...?... ធ្វើអ្វីៗទាំងអស់ ជីវិតសត្វ ទាំងអស់ សត្វស្លាប ឃ្មុំ ស្វា ហើយអ្វីក៏ដោយដែលវាមាន ចូរដាក់វាទាំងអស់ នៅលើផែនដី។ ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់បានសួរសំណួរនេះឥឡូវនេះ។ “ចូរយើង” (នរណា? ព្រះបិតានិងព្រះបុត្រា) “ធ្វើឱ្យមានបុរសនៅក្នុងរូបភាពរបស់យើង ផ្ទាល់។”

44 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើមនុស្សត្រូវបានបង្កើតជាអ្វីមួយដូចជាពន្លឺដីពិសិដ្ឋតូច នោះ ឬអ្វីមួយដូចនោះ វាមិនអាចមើលឃើញ (ដែលជាវិញ្ញាណ)។ ទ្រង់បាន សម្តែង ឬលាតត្រដាងអង្គទ្រង់បន្តិចទៀត ដើម្បីញែកត្រែងកនៃអង្គទ្រង់ ដោយ ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយនេះគឺជាព្រះ ដែល លាតត្រដាងអង្គទ្រង់ឥឡូវនេះចុះទៅក្នុង “ចូរយើងបង្កើតបុរស” ដែលជាកូនប្រុស របស់ទ្រង់ ពូជពីទ្រង់ “បុរសនៅក្នុងរូបភាពរបស់យើង” គាត់គឺជាមនុស្សអស្ចារ្យ។ “ហើយសូមឲ្យគាត់មានអំណាចលើហ្វូងសត្វពាហនៈ ជាដើម។”

45 ឥឡូវនេះ បុរសនោះបានដឹកនាំបុរស...បានដឹកនាំ—គោក្របី និងអ្វីៗ គ្រប់យ៉ាង ដូចជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដឹកនាំអ្នកជឿពិតប្រាកដ នៅថ្ងៃនេះ។ សំឡេងរបស់ព្រះនៅទីនោះ...សំឡេងរបស់មនុស្សអាចនិយាយ និង ថាបាន...

ហៅគោតាមបែបនេះ ហៅច្រៀមមកលើវាលស្មៅបែបនេះ ហៅត្រឹមកទឹកនេះ។
ឃើញទេ គាត់បានគ្រប់គ្រង អ្វីគ្រប់យ៉ាងបានស្តាប់បង្គាប់គាត់។

46 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែពេលនោះគ្មានអ្នកណាក្នុងដីទេ លោកុប្បត្តិទី ២ គ្មានអ្នកក្នុងដីទេ។ “ហើយបន្ទាប់មកព្រះបានបង្កើតមនុស្ស” (លោកុប្បត្តិ២:៧) “ចេញពីផ្ទះលើដី។” ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានធ្វើ...ទ្រង់បានបង្កើតមនុស្សចេញពីផ្ទះលើដី ហើយដាក់ព្រះវិញ្ញាណដ៏អស្ចារ្យនេះ...

47 ឥឡូវនេះ គាត់បានដេកនៅទីនោះ។ ខ្ញុំអាចមានរូបភាពជាច្រើននៃវា។ ខ្ញុំអាចឃើញអ្វីជាមួយ...ចូរធ្វើបែបនេះ មើលគាត់ឈរដូចដើមឈើ។ ព្រះបានបង្កើតគាត់។ គាត់បានស្លាប់ដូចដែលគាត់អាចធ្វើបាន ម្រាមដើងរបស់គាត់ដូចជាបួសជាប់នឹងដី។ ហើយព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “សូមឱ្យមាន” ឬខ្យល់ដង្ហើមជីវិតចូលទៅក្នុងគាត់ ហើយគាត់បានលោតមក ដឹងខ្លួនគាត់។ គាត់គឺមាន... ដកដង្ហើមជីវិតចូលទៅក្នុងគាត់ គាត់បានក្លាយជាព្រលឹងរស់។ ឥឡូវនេះ ហើយគាត់ចាប់ផ្តើមដើរទៅមុខ បន្តទៅមុខទៀត។

48 រួចព្រះទ្រង់យកភ្លើងដំនីមួយមកពីចំហៀងគាត់ ហើយបង្កើតជាស្រ្តី។ ឥឡូវនេះ តើទ្រង់បានទទួលវិញ្ញាណនៅឯណា ពីស្រ្តី? ឃើញទេ? នៅពេលដែលទ្រង់...លោកុប្បត្តិ១:២៦ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរយើងបង្កើតមនុស្សតាមរូបភាពរបស់យើង តាមរូបអង្គយើងផ្ទាល់—ភាពដូចគ្នារបស់ទ្រង់បានបង្កើតពួកគេ ជា (បុរស) បុរសនិងស្រ្តី។” ទ្រង់បានបង្កើតវិញ្ញាណដ៏ខ្លាំងក្លាសម្រាប់បុរស។ ទ្រង់បានធ្វើឲ្យមានចិត្តទន់ភ្លន់ តូច ស្រទន់ និងសុភាពសម្រាប់ស្រ្តី។

49 ហើយនៅពេលដែលអ្នកឃើញស្រ្តីម្នាក់ធ្វើដូចជាបុរស នាងបានចេញពីកន្លែងរបស់នាង អ្នកឃើញទេ នៅដើមដំបូង។ ឃើញទេ? ត្រឹមត្រូវ។ នាងសន្មត់ថា...ខ្ញុំគិតថាវាជារឿងគួរឱ្យអាម៉ាស់ដែលមនុស្សស្រីបាត់បង់កន្លែងដ៏ស្រស់ស្អាតរបស់ខ្លួន។ វាជាការអាម៉ាស់មួយ។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថាវាគឺមែន។ វាជា...អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំនឹងនិយាយរឿងនេះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិននិយាយអំពីអ្នកជាស្រ្តីនៅទីនេះទេ។ ប៉ុន្តែជាការពិត ប្រសិនបើវាលើចាប់ វាគ្រាន់តែជាការពិត។ ប៉ុន្តែមើលចុះ ខ្ញុំសុំសួរអ្នករឿងមួយ។ ធ្លាប់ថាមនុស្សស្រីជាមនុស្សស្រីទន់ភ្លន់ខ្លាំងណាស់ រហូតទាល់តែបុរសចូលទៅនិយាយជាមួយគេហើយលង់ស្មៅហ៎។ ហ៊ី! អ្វីទៅជាការលង់ស្មៅហ៎យ៉ាងណាក៏ដោយ? មិនបានឃើញវាយូរមកហើយ ខ្ញុំក៏មិនដឹងថាវាជាអ្វីដែរ

បើមនុស្សស្រីខ្លះមុខក្រហម។ ពួកគេលែងមានសេចក្តីថ្លៃថ្នូរនោះទៀតហើយ គឺ សុទ្ធតែមានស្មារតីសុភាពនារី។ ពួកគេគ្រាន់តែ...ពួកគេអាច...ពួកគេនឹងស្លៀក សម្លៀកបំពាក់ដូចបុរស កាត់សក់ដូចបុរស ជក់ដូចបុរស ដឹកដូចជាបុរស រីឯរូស ដូចប្រុស បោះឆ្នោតដូចប្រុស ធ្វើការដូចប្រុស ដូច្នោះ ក្លាយជាមនុស្សរឹង ខ្លាំង។ អូ ខ្ញុំអើយ! វាបង្ហាញពីកន្លែងដែលអ្នកត្រូវទៅ។ នោះពិតជាអញ្ចឹង។

50 នារីម្នាក់នោះរាង-ដូច អ្នកមិនឃើញនាងច្រើនទេ នាងជាមនុស្សពិបាករក ណាស់។ ត្រឹមត្រូវឬទេ? បាទ នោះជាការពិត។ ដូច្នោះ មនុស្សស្រីមិនត្រូវក្រោកឈរ ធ្វើខ្លួនដូចមនុស្សប្រុសឡើយ រាងធំ និងរឹងរូស ព្រោះនាងតូចហើយស្អាត។ ព្រះ បានបង្កើតនាងតាមរបៀបនោះ។ ខ្ញុំអាចបញ្ជាក់បានតាមរយៈបទគម្ពីរ។ បាទ មែនហើយ។ ត្រូវហើយ។ ហើយ...

51 ប៉ុន្តែជាការពិតណាស់ យើងដកសំណួរនេះចេញ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនចង់ដកសំណួរ នេះច្រើនពេកទេ។ ប៉ុន្តែសូមមើល មានកន្លែងដែលទ្រង់បានបង្កើតបុរសដំបូង របស់ទ្រង់ គឺនៅក្នុងរូបភាពរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់។

52 ហើយបន្ទាប់មក ព្រះ មុនពេលមានផ្កាយមួយ បានដឹងថាពិភពលោកនេះនឹង មាន។ ហើយទ្រង់បានដឹងថា ខ្ញុំនឹងត្រូវជាលោក រឺលៀម ប្រាណហាំ ផ្សាយដំណឹង ល្អពីធីទិកានេះ ហើយអ្នកនឹងក្លាយជា ចន ដាវ អង្គុយស្តាប់វា មុនពេលដែល ពិភពលោកចាប់ផ្តើម។ ហាលេលូយ៉ា!

53 ឥឡូវនេះ នោះហើយជាកន្លែងដែលមនុស្សពេលខ្លះ នៅក្នុង—អ្នកច្បាប់ និង ពួកកាលរឺន បានលាយឡំគ្នា។ ឃើញទេ? ពួកគេនិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជា អ្នកខ្លះត្រូវបានគេតែងតាំងឲ្យវិនាស?” ព្រះមិនសព្វព្រះទ័យឲ្យអ្នកណាម្នាក់ត្រូវ វិនាសឡើយ។ ទ្រង់មិនចង់ឲ្យអ្នកណាម្នាក់ត្រូវវិនាសឡើយ ប៉ុន្តែជាព្រះ ទ្រង់ជ្រាប ថាមានមនុស្សខ្លះដែលមិនទទួលយក។ ឃើញទេ? សូមមើល ទ្រង់មាន...ទ្រង់ ត្រូវតែដឹងពីទីបញ្ចប់តាំងពីដើមដំបូង ដើម្បីក្លាយជាព្រះ។ មែនទេ?

54 ដូច្នោះ ទ្រង់បានដឹងថា ទ្រង់នឹងមានស្រ្តីមួយចំនួន ដូច្នោះទ្រង់គ្រាន់តែបង្កើត វិញ្ញាណរបស់ពួកគេនៅទីនោះ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា ទ្រង់បានធ្វើនៅក្នុង១ លោកុប្បត្តិ ១:២៦ “ទ្រង់បានបង្កើតគាត់ គាត់ជាមនុស្ស” នៅក្នុងបុព្វបទ “បុរស

និងស្ត្រី។” អាម៉ែន។ ឃើញទេ? នៅក្នុងបុព្វបទមួយ ទ្រង់បានបង្កើតស្ត្រី និងបុរស មុនពេលដែលពួកគេត្រូវបានបង្កើតឡើងពីធូលីដី។

55 ហើយបន្ទាប់មក ព្រះបានបង្កើតមនុស្ស មិនមែនតាមរូបអង្គទ្រង់ទេ។ រូបកាយ នេះមិនមែនជារូបរបស់ព្រះទេ រូបកាយនេះនៅក្នុងរូបសត្វ។

56 តើខ្ញុំអាចដោះអាវរបស់ខ្ញុំបានទេ? វាក្តៅឡើងនៅទីនេះ។ ខ្ញុំបានពាក់អាវ រំហែក ប៉ុន្តែអ្នកមិនបានកត់សម្គាល់នោះទេ។ ប្រពន្ធប្រាប់ខ្ញុំថា ជេស៊ី មិនមក បោកអ៊ីតទេ ដូច្នោះ... ប៉ុន្តែ មើល យើងកំពុងស្ថិតលើប្រធានបទមួយនៅទីនេះ ដែលមានន័យច្រើនជាងអាវរំហែកនៅក្នុងវេទិកា។ មែនអត់? វាមានន័យថាជីវិត អស់កល្ប។

57 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់បុរស។ ព្រះទ្រង់ជ្រាបតាំងពីដើមដំបូងថា ទ្រង់នឹង មានបុរសនិងស្ត្រី ហើយទ្រង់បានដឹងថាព្រះអង្គសង្គ្រោះនឹងគង់នៅទីនេះ ហើយ ទ្រង់ត្រូវនាំព្រះយេស៊ូវ ហើយទ្រង់នឹងត្រូវឆ្កាង។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលប្រាប់ ពួកសិស្ស ពេលព្រះអង្គគង់នៅលើផែនដី ដែលទ្រង់ “ស្គាល់ពួកគេតាំងពីមុន កំណើតផែនដីមក។” មុនពេលផែនដីកើតឡើង។

58 ហើយព្រះក៏មានបន្ទូលដែរ ឬប៉ុលនិយាយ ជាភាសាកាឡាទី បាននិយាយ ថា “ទ្រង់បានតែងតាំងយើង ហើយហៅយើងនៅក្នុងទ្រង់ មុនពេលផែនដីត្រូវបាន បង្កើតឡើង។” គិតទៅមើល! ព្រះ...អ្នកណាចង់ឮបទគម្ពីរចែងអំពីរឿងនោះ សូម លើកដៃឡើង។ វាទៅត្រឹមត្រូវជាមួយនឹងសំណួរ។ ទៅជាមួយខ្ញុំនៅកាឡាទី ជំពូក ទី១។ រកមើលនៅទីនេះ។ ខ្ញុំមិនមានន័យថានៅក្នុងកាឡាទីទេ ខ្ញុំមានន័យថា អេភេសូរ។ សូមស្តាប់ឲ្យជិតនូវអ្វីដែលព្រះមានបន្ទូល អេភេសូរ១:

សំបុត្រប៉ុលខ្ញុំ ជាសាររំកិលរបស់ផងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដោយនូវបំណង ព្រះហឫទ័យព្រះ ឆ្លើមកពួកបរិសុទ្ធ ដែលនៅក្រុងអេភេសូរ ជាពួក អ្នកស្មោះត្រង់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។

សូមឲ្យអ្នករាល់គ្នាបានប្រកបដោយព្រះគុណ និងសេចក្តីសុខសាន្ត អំពីព្រះដ៏ជាព្រះវរបិតានៃយើង ហើយអំពីព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។

សូមសរសើរដល់ព្រះដ៏ជាព្រះវរបិតានៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជា ព្រះអម្ចាស់នៃយើងរាល់គ្នា ដែលទ្រង់បានប្រទានពរមកយើង

ក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដោយគ្រប់ទាំងព្រះពរខាងព្រលឹងវិញ្ញាណ នៅស្ថានដី
ខ្ពស់:

59 ឥឡូវនេះ ទីនេះ គឺជាការកត់សម្គាល់:

តាមដែលទ្រង់បានរើសយើងរាល់គ្នាក្នុងព្រះគ្រីស្ទ តាំងពីមុនកំណើត
លោកីយ៍មក...(វ៉ែ!)

60 នោះល្អណាស់។ មែនទេ? មិនសូវល្អទេ ពិតជាល្អ! មុនពេលមានមូលដ្ឋាន
គ្រឹះនៃផែនដី នោះព្រះបានស្គាល់អំរែន នេវីល ហើយបានដឹងថាគាត់នឹង
ផ្សាយដំណឹងល្អ។ អស្ចារ្យមែនអត់? “បានជ្រើសរើស...” ហេតុអ្វី គាត់ជាស
មាជិកនៃក្រុមជំនុំ ហើយព្រះបានដឹងថាគាត់នឹងមានក្រុមជំនុំនោះ។ លោក
មានប្រសាសន៍ថា ប៉ុលកំពុងនិយាយទៅកាន់ក្រុមជំនុំក្រុងអេភេសូរ ថា “ទ្រង់
បានជ្រើសរើសយើងនៅក្នុងទ្រង់។” ឥឡូវនេះ យើងទាំងអស់គ្នាគឺជាសមាជិកនៃ
រូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ តើត្រូវទេ? ហើយព្រះជាម្ចាស់ មុនពេលដែលពិភពលោក
ត្រូវបានបង្កើតឡើង ទ្រង់បានជ្រើសរើសអ្នក ហើយខ្ញុំនៅក្នុងទ្រង់ មុនពេលដែល
ពិភពលោកត្រូវបានបង្កើតឡើង។ វ៉ែ! ខ្ញុំអើយ! អស្ចារ្យមែនអត់?

61 ឥឡូវនេះ បុរសទីមួយ ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានបង្កើតបុរសទីមួយ តាមរូបអង្គរបស់
ទ្រង់ ហើយយើងកំពុងត្រលប់ទៅរូបភាពនោះវិញ នោះជាការត្រឹមត្រូវ ទៅកាន់
រូបភាពដែលបានបង្កើតដំបូងរបស់យើង។

62 នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់បានបង្កើតខ្ញុំ លោក រីលៀម ប្រាណហាំ ខ្ញុំនៅមុន
កំណើតពិភពលោក ទ្រង់បានបង្កើតខ្ញុំ ជាវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនបានដឹងអ្វី
ទាំងអស់ដូចដែលខ្ញុំឥឡូវដឹងនោះទេ ប៉ុន្តែ...ខ្ញុំបាននៅទីនោះ។ អូ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិន
ជឿថាអ្នកកំពុងយល់វាទេ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ បន្តិចទៀត ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល
ប្រាប់ពួកសិស្សថា ទ្រង់ “ស្គាល់ពួកគេមុនកំណើតលោកិយ” ហើយប៉ុលបាន
និយាយនៅទីនេះថា “ទ្រង់បានជ្រើសរើសយើងនៅក្នុងទ្រង់ មុនពេលផែនដី
ចាប់ផ្តើម។” ឥឡូវនេះ មានផ្នែកខ្លះនៃខ្ញុំ អរមែន នេវីល និងអ្នកទាំងអស់គ្នានៅ
ទីនេះ។ នោះគឺនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ មុនពេលផែនដីបានចាប់ផ្តើមមាន។ ហើយ
នេះគឺជាការវិភាគរបស់ខ្ញុំអំពីវា។ ខ្ញុំគិតថា មនុស្សសព្វថ្ងៃនេះដែលមានព្រះវិញ្ញាណ
នេះ ឬវិញ្ញាណដែលជាផ្នែកនៃទេវតាទាំងនេះ វិញ្ញាណដែលបង្វិលចេញពីព្រះ

ដែលមិនដែលធ្លាក់នៅដើមដំបូង ហើយទប់ទល់នឹងការកុហករបស់អារក្សនៅ ស្ថានសួគ៌។

63 ហើយពីរភាគបីនៃផែនដីគឺនៅក្នុងអំពើបាប ហើយច្រើនជាងនេះទៅទៀត ដែលពីរភាគបីនៃពួកទេវតាត្រូវបានបណ្តេញចេញ។ ហើយវិញ្ញាណកំណាច ទាំងនោះចូលមកក្នុងខ្លួនមនុស្ស ហើយរស់នៅក្នុងខ្លួន។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យ ទេ? ពួកគេគឺជាអារក្ស...ពួកគេធ្លាប់ពីមុនមក ហើយពួកគេចូលមកក្នុងមនុស្ស ហើយផ្តល់ឱ្យពួកគេនូវធម្មជាតិ។ ព្រះយេស៊ូវបណ្តេញអ្នកទាំងប្រាំពីរនាក់ចេញពី នាងម៉ារី ជាអ្នកស្រុកម៉ាក់ដាឡា។ មានអំនួត អូត (មនុស្សរឹកធំ អ្នកឃើញទេ) ស្លោកគ្រោក កខ្វក់ ក្លែងបន្លំ ឈ្លោះប្រកែកគ្នា។ រឿងទាំងអស់នេះឃើញទេ។

64 ពួកគេគឺជាវិញ្ញាណដែលត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅទីនោះ នៅពេលដែលព្រះ បានចាប់ផ្តើមបង្កើតមនុស្សចេញពីទីនោះតាមរូបអង្គទ្រង់។ បានបង្កើតនូវពួកវដ៍ អស្ចារ្យទាំងនោះ វិញ្ញាណទាំងនោះ។

65 ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់បានដាក់មនុស្សនៅក្នុងធូលីដីដែលជាបុរសទីមួយ គឺ អ័ដាម។ ហើយមនុស្សនោះត្រូវបានបង្កើតឡើងតាមរូបភាពទ្រង់ មនុស្សនេះត្រូវ បានបង្កើតឡើងតាមរូបសត្វ។ រូបកាយមនុស្សទាំងនេះត្រូវបានបង្កើតឡើងក្នុង រូបភាពសត្វ។

66 យើងមានដៃដូចស្វា ហើយ—ហើយមានជើងដូចខ្លាឃ្មុំ។ យកកូនខ្លាឃ្មុំ តូចមួយ ពន្លាត់វាចុះ ទាញស្បែកចេញពីវា ហើយដាក់ផ្នែកក្មេងស្រីតូចម្នាក់ ហើយមើលពីភាពខុសគ្នា។ ហី! បងប្រុស អ្នកប្រាកដជាត្រូវមើលឱ្យជិត។ ដ្យាក្រាមទាំងមូល ភិនភាគមុខ គឺស្ទើរតែដូចគ្នា របៀបដែលវាត្រូវបានបង្កើត ឡើង និងទម្រង់របស់វា និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងពិតប្រាកដ។ វាស្ថិតនៅក្នុងរូបភាពនៃ ជីវិតសត្វ ដោយសារតែគាត់ត្រូវបានបង្កើតអ្វីមួយតាមលំដាប់នៃសត្វ ព្រោះនោះជា កាតព្វកិច្ចរបស់គាត់ក្នុងការដឹកនាំសត្វ។

67 ហើយអ្នកយកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចេញពីមនុស្ស គាត់ទាបជាងសត្វ គាត់ អាក្រក់ជាងសត្វទៅទៀត។ នោះជារឿងពិបាកនិយាយ។ ប៉ុន្តែអ្នកយកបុរសដែល មិនបានកើតជាថ្មីក្នុងគំនិតរបស់គាត់ ដោយគ្មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដើម្បីដឹកនាំ គំនិតរបស់គាត់ ហើយ—ហើយរឿងបែបនេះ គាត់នឹងបោះកូនផែតចេញពីដៃម្តាយ ហើយបង្ខំនាងដោយសារតណ្ហារបស់សត្វ។ នោះពិតជាអញ្ចឹង។

68 ហើយមនុស្សស្រីមិនល្អ អ្នកយកមេជ្រូកចាស់ ឬឆ្កែចាស់ យើងដាក់ឈ្មោះ វាគ្រប់ប្រភេទ... ប៉ុន្តែសីលធម៌របស់នាងគ្រាន់តែដូចជាកូនឆ្កែរបស់នាងប៉ុណ្ណោះ ហើយជាជ្រូកសម្រាប់កូនជ្រូករបស់នាង ប៉ុន្តែស្រ្តីគណនីមិនល្អម្នាក់ក៏ដូចគ្នាដែរ... គ្រាន់តែកខ្វក់គ្រប់ពេលវេលា។ ត្រូវហើយ។ ដូច្នេះចូរចាំថា អ្នកគឺជា... បើគ្មាន ព្រះគ្រីស្ទទេ សីលធម៌របស់អ្នកគឺ... អាចទម្លាក់ចុះក្រោមសត្វឆ្កែ។ ត្រូវហើយ។

69 ឆ្កែមិនត្រូវស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ដើម្បីគ្របខ្លួនទេ ហើយក៏មិនមានសត្វណា ផ្សេងស្លៀកដែរ។ វាគឺជាមនុស្សដែលដួលចុះ មិនមែនជាជីវិតសត្វទេ។ ប៉ុន្តែជីវិត សត្វដែលស្ថិតនៅក្រោមមនុស្ស (ជីវិតមនុស្ស) វាជាកម្មវត្ថុព្រោះមនុស្សជាអ្នកនាំ ផ្លូវរបស់គាត់និងជាអ្នកដឹកនាំកំពូលរបស់គាត់។ ហើយសត្វពាហនៈគ្រប់យ៉ាងក៏ ខ្លាចមនុស្សដែរ។

70 មាននរណាម្នាក់សួរខ្ញុំ ពេលខ្លះអំពីការប្របាញ់ “តើអ្នកខ្លាចវាទេ?” ហេតុអ្វីបានជាសត្វគ្រប់រូបត្រូវបានបង្កើតឡើងឱ្យខ្លាចមនុស្ស ព្រោះវាត្រូវមាន តាំងពីដើមមក។ ឃើញទេ? ប្រាកដណាស់ អ្នករត់ហើយគាត់នឹងរត់តាមអ្នក នោះ ជាការត្រឹមត្រូវ ប៉ុន្តែឆ្កែ ឬអ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់ហៅ។ ត្រូវហើយ។

71 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ចូរកត់សម្គាល់បុរសនោះពេលគាត់ចុះមកទីនេះ... ឥឡូវនេះ មើលនៅទីនេះ... អ្នកនិយាយថា “ចុះពេលនេះ បងប្រុស ប្រាណហាំ?”

72 ឥឡូវនេះ នៅទីនេះអ្នកមានព្រះយ៉ាងពិតប្រាកដ ហើយរវាង វ៉ែនណេស និង ខាងព្រះត្រែងក អ្នកនឹងទទួលបានសាច់រឿងភ្លាមៗនៅពេលនេះ។ ឥឡូវ មើល! នៅពេលដែលព្រះបានទម្លាក់ចុះ លាតត្រដាងអង្គទ្រង់ លាតអង្គទ្រង់ចុះ រហូតដល់ទ្រង់យាងចុះមករកបុរសនេះ។ ឥឡូវនេះ មនុស្សបានធ្វើបាបមិនមែន នៅក្នុងវិញ្ញាណរបស់គាត់ទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុងខ្លួនរបស់គាត់ តណ្ហា ការចង់បាន។ ពេលគាត់ធ្វើបាប គាត់បានញែកខ្លួនគាត់ចេញពីអ្នកបង្កើតរបស់គាត់។ ហើយ បន្ទាប់មកព្រះជាម្ចាស់ ឡូហ្គោស ដែលជាអ្នកបង្កើតទ្រង់បានយាងចុះមក ហើយ ត្រូវបានបង្កើតឡើងក្នុងរូបភាពរបស់មនុស្ស។ មនុស្សត្រូវបានបង្កើតឡើងក្នុង រូបរបស់ព្រះ ហើយបន្ទាប់មកគេបានបង្កើតជារូបសត្វ ហើយក៏ធ្លាក់ចុះ។ ហើយ ព្រះជាម្ចាស់បានយាងចុះមកក្នុងរូបភាពរបស់មនុស្ស ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ដើម្បី រងការឈឺចាប់។ ព្រះមិនអាចរងការឈឺចាប់ក្នុងព្រះវិញ្ញាណបានទេ។ តើទ្រង់អាច រងការឈឺចាប់ខាងរូបកាយដោយព្រះវិញ្ញាណដោយរបៀបណា? ទ្រង់មិនអាចធ្វើ

បានទេ? ដូច្នោះ ព្រះទ្រង់បានលាតត្រដាងអង្គទ្រង់ ហើយត្រូវបានបង្កើតឡើងក្នុង រូបមនុស្ស ដើម្បីលោះអ្នកដែលបានបាត់បង់។ ឃើញទេ?

73 ហើយបន្ទាប់មកព្រះជាម្ចាស់បានរងទុក្ខនៅក្នុងសាច់ឈាម។ ជីម៉ូថេទី១ ៣:១៦ “សេចក្តីអាថ៌កំបាំង” ការជជែកនោះ: “គឺជាអាថ៌កំបាំងនៃការគោរព ព្រះ។ ដ្បិតព្រះបានសម្តែងនៅក្នុងសាច់ឈាម ឃើញដោយពួកទេវតា បាន អធិប្បាយដល់សាសន៍ដទៃ... ហើយបានជឿ ហើយបានទទួលដល់ដៃស្តាំរបស់ ព្រះវរបិតា។” តើវាត្រូវទេ? ព្រះអង្គទ្រង់បានយាងចុះមកគង់នៅក្នុងរូបកាយមនុស្ស ហើយបានរងការល្អង។ “ព្រះគង់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ដោយផ្សះផ្សាលោកិយជាមួយ អង្គទ្រង់។” ចាំមើលថាសេចក្តីស្រឡាញ់ជាអ្វី? សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ!

74 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគិតថា វានឹងអាចទទួលយកបាន ទាំងបុរស និងស្ត្រី។ ឥឡូវនេះស្ត្រីម្នាក់គឺ... អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំចូលទៅក្នុងវាយ៉ាងល្អឥឡូវនេះដូច្នោះអ្នកអាច មើលឃើញវា ឃើញទេ? ស្ត្រីត្រូវចុះចូលចំពោះប្តី។ ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “បុរសគួរតែគ្រប់គ្រងលើប្រពន្ធរបស់គាត់។” ប៉ុន្តែតើគេបានផ្លាស់ប្តូរយ៉ាងណា! ស្ត្រី គ្រប់គ្រងលើបុរស “ឥឡូវនេះ អ្នកនៅផ្ទះចនរ! អ្នកមិនអាចទៅទេ!” ហើយនោះគឺចប់ “បាទ អូនសម្លាញ់។” ឃើញទេ?

75 ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកនូវអ្វីមួយ លោកម្ចាស់។ អ្នកនឹងត្រូវឆ្លើយជំនួសប្រពន្ធ របស់អ្នក ប៉ុន្តែប្រពន្ធរបស់អ្នកមិនដែលនឹងត្រូវឆ្លើយជំនួសអ្នកទេ។ អ្នកជាមេនៃ ស្ត្រី ហើយព្រះជាក្បាលនៃបុរស។ ដូច្នោះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរឱ្យបុរសនោះ កាត់សក់ដោយសារព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយត្រូវឱ្យស្ត្រីនោះមានសក់វែងចុះ ដ្បិតបើនាង កាត់សក់ នោះនាងធ្វើឱ្យប្តីនាងថោកទាប។” ឃើញទេ? តើអ្នកឃើញពីអ្វីដែលខ្ញុំ មានន័យដោយអ្វីដែលបទគម្ពីរចែងទេ?

76 ខ្ញុំមានរឿងក្តៅមួយនៅថ្ងៃនោះ នៅ ស្រីវេជិត។ គេនិយាយអំពីមនុស្សស្រី ហើយស្ត្រីគួរទុកសក់វែង។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ស្ត្រីម្នាក់ដែលកាត់សក់ ប្តី របស់នាងមានសិទ្ធិនិងសិទ្ធិក្នុងគម្ពីរដើម្បីលែងលះនាង។” ត្រូវហើយ។ នោះជា អ្វីដែលគម្ពីរចែង។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ អូ ខ្ញុំអើយ! ស្ត្រីនៃព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធដែលអង្គុយនៅទីនោះ គឺជារបៀបដែលពួកគេត្រូវបានបង្រៀន ហ្នឹងហើយ។ ឃើញទេ? គ្រាន់តែ រំលងវាចោល។

77 គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវបើគេកាត់វា បើមានអ្វីខុសគេត្រូវតែកាត់សក់” បាននិយាយថា “ឱ្យនាងយកឡាមមកកោរវាចោល” ហើយធ្វើឲ្យសក់នាងរលោង រហូតដល់វាឃើញសាច់ពីក្បាល។ ត្រូវហើយ។ នោះហើយជាអ្វីដែលបទគម្ពីរបាន និយាយ។ វានិយាយថា “បើនាងកាត់សក់ នាងធ្វើឲ្យប្តីនាងខូចឈ្មោះ។ ហើយ ស្រ្តីដែលមិនថ្លៃថ្នូរមានសិទ្ធិស្របច្បាប់ក្នុងការកាត់ចោល និងលែងលះ។” ប៉ុន្តែ ឥឡូវនេះ គាត់មិនអាចរៀបការម្តងទៀតបានទេ។ ប៉ុន្តែគាត់—ប៉ុន្តែគាត់អាចឲ្យ នាងលែងលះគ្នាបាន។ ត្រូវហើយ។ នោះជាបទគម្ពីរ។ អូ បងប្រុស អ្វីដែលយើង ត្រូវការគឺយប់សំណួរខ្លះ! ត្រូវហើយ។ នោះជាកូរិនថូសទី១ ជំពូកទី១៤ ប្រសិនបើ អ្នកចង់អានវា។ ត្រឹមត្រូវ។ ឥឡូវនេះ—នោះគឺ...ឥឡូវនេះស្រ្តីនេះ...

78 ព្រះ—ព្រះបានបង្កើតមនុស្សប្រុសនិងស្រី។ តើអ្នកឃើញអ្វីដែលទ្រង់បាន ធ្វើទេ? ទ្រង់បានបង្កើតបុរស។ ទ្រង់បានធ្វើ...ឥឡូវនេះ នោះជាសំណួរទីមួយ សូមមើល “ទ្រង់បានបង្កើតពួកគេ” ជាដើម លោកុប្បត្តិ ១:២៦។ លោកុប្បត្តិ ២:៧ “ទ្រង់បានបង្កើតវាចេញពីធូលីដី ហើយផ្តួចផ្តង់ដង្ហើមចូលតាមរន្ធច្រមុះរបស់ គាត់។”

តើអ្វីជាភាពខុសគ្នា ឬ—ឬតើទំនាក់ទំនងនេះនៅឯណានៅក្នុងបទគម្ពីរ ខាងលើ? តើបុរសទីមួយមានទំនាក់ទំនងអ្វីជាមួយបុរសទីពីរ?

79 បុរសទី១ ជាបុរសទី២ បង្កើតដោយញាណទាំង៥។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ អ្នកមិនអាច—អ្នកមិនអាចប៉ះព្រះដោយដៃរបស់អ្នកដូចនោះទេ អ្នកមិនអាច មើលឃើញព្រះដោយភ្នែករបស់អ្នកទេ។ ទ្រង់មិនបានឲ្យអ្នកធ្វើដូច្នោះទេ។ អ្នក គឺជា...

80 តើអ្នកធ្លាប់ឮពួកបរិសុទ្ធចាស់ស្លាប់ទេ ពេលគេនិយាយថា “មានអ្នក ខ្ញុំ មិនបានឃើញគាត់ច្រើនឆ្នាំហើយ”? តើអ្នកធ្លាប់លឺថានៅពេលដែលមនុស្ស...? ឃើញទេ ភ្នែកទាំងនេះព្រិលទៅឆ្ងាយ ហើយភ្នែកអធិប្បាយកំពុងចូល។ ឃើញ ទេ? ហើយបន្ទាប់មក ពេលខ្លះ ប្រសិនបើព្រះទ្រង់ធ្វើដូច្នោះ យើងឃើញការនិមិត្ត ដែលភ្នែកធម្មជាតិនោះស្រវឹងទៅ។ នៅពីមុខយើង យើងមើលទៅត្រង់ ហើយ មានការនិមិត្តមួយនៅចំពោះមុខយើងដែលបង្ហាញរឿងអស្ចារ្យនៃព្រះ។ ឃើញអ្វី ដែលខ្ញុំមានន័យ?

81 ដូច្នោះ មើលចុះ “នៅពេលដែលផងខ្ញុំបានចុះនៅលើផែនដីនេះនៅទីនេះ...” ឥឡូវនេះ អ្នកខ្លះជាស្រ្តី និងបុរសនៅទីនេះមានវ័យចាស់ទៅហើយ។ មើល “នៅពេលដែលផែនដីនេះ...” ខ្ញុំគិតពីឪពុកចាស់នៅទីនោះអាយុកៅសិបពីរឆ្នាំ។ “កាលណាខ្ញុំបានចុះរបស់ផែនដីនេះត្រូវលំទៅ មានមនុស្សខាងវិញ្ញាណ រូបកាយ ខាងវិញ្ញាណកំពុងរង់ចាំយើង ដែលមិនអាចបំផ្លាញបាន។” ខ្ញុំនឹងឃើញអ្នកនៅ ទីនោះ។ ខ្ញុំនឹងដើរលើ...

82 ខ្ញុំមិនអាចប៉ះបង់ប្រុស នេរីល ចូលបានទេ—នៅទីនោះ ពីព្រោះលោកយ៉ូហាន បានឃើញពួកគេ ហើយពួកគេនៅក្រោមអាសនៈ យំ “ព្រះអម្ចាស់អើយ តើ រយៈពេលប៉ុន្មាន?” អ្នកដឹងពីមូលហេតុ យើងបានឆ្លងកាត់វិវាទ។ ហើយតើវានៅ ទីនោះដោយរបៀបណាដែលពួកគេចង់ត្រឡប់មកវិញ ហើយត្រូវបានពាក់ដោយ រូបកាយមែងស្លាប់។ ពួកគេបានយំ “យូរប៉ុណ្ណាហើយ ព្រះអម្ចាស់?”

83 ឥឡូវពួកគេបានស្គាល់គ្នាហើយ ប៉ុន្តែមិនអាចនិយាយ និងចាប់ដៃគ្នាបាន ឬ ខ្ញុំស្រមៃថាពួកគេអាចនិយាយបាន ប៉ុន្តែពួកគេមិនអាចចាប់ដៃគ្នាជាដើម។ នេះជា រូបភាពដើម្បីបញ្ជាក់។ នៅពេលដែលមេធាវីរបស់អេនឌ័របានហៅវិញ្ញាណរបស់ សាំយូអែលហើយសូលបានមើលគាត់ហើយគាត់បានទទួលស្គាល់គាត់ថាជា សាំយូអែល។ សាំយូអែលស្គាល់សូល ហើយមានប្រសាសន៍ថា: “ហេតុអ្វីបានជា អ្នកហៅខ្ញុំចេញពីការសម្រាករបស់ខ្ញុំ ដោយឃើញអ្នកបានក្លាយជាសត្រូវរបស់ ព្រះ ហើយព្រះជាម្ចាស់បានចាកចេញពីអ្នក?” តើវាត្រូវទេ? ពេលនោះ សាំយូអែល ចាស់ឈរពាក់អាវហោររបស់គាត់ ហើយគាត់មើលគាត់។ គាត់ស្ថិតក្នុងឈុត មួយ។

84 មេធាវីឃើញគាត់ក៏ដួលលើដី និយាយថា “ខ្ញុំឃើញព្រះងើបឡើងពីផែនដី។” គាត់បាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នករំខានខ្ញុំ?” ហើយគាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំចង់ដឹងថាតើសមរក្សមិនទៅ យ៉ាងណា។”

85 បាននិយាយថា “ស្នែកអ្នកស្លាប់ក្នុងសមរក្សមិ” ហើយកូនប្រុសរបស់គាត់ នឹង “ហើយនៅយប់ស្អែកនេះ អ្នកនឹងនៅជាមួយខ្ញុំ។” ឃើញទេ? ពេលនេះគាត់

បានដឹងខ្លួនហើយ មើលទៅគាត់ដូចជាធម្មតាដូចកាលគាត់នៅលើផែនដីនេះ ចំពោះមេធាវីនោះដែលកំពុងឈរសម្លឹងមើលគាត់ និងសូល។

86 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់។ ជាច្រើនដង...ចុះលោកប៉ាប្តូអ្នកម៉ាកពេល ពួកគេស្លាប់ហើយឃើញមនុស្សជាទីស្រឡាញ់ឈរនៅហ្នឹង? ពួកគេបាន ទទួលស្គាល់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែវានៅក្នុងរូបកាយដែលប៉ះមិនបាន។

87 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះនេះគឺជាផ្នែកដ៏រុងរឿង។ នៅពេលការយាងមករបស់ព្រះយេស៊ូវ ក្នុងការរស់ឡើងវិញ វានឹងមិនមែនជារូបកាយបែបនោះទេ។ រូបកាយនោះ គឺអស្ចារ្យ ដែលព្រះបានបង្កើតតាំងពីដើមមក ដែលនឹងត្រឡប់មកផែនដីវិញ ដើម្បីទទួល បានរូបកាយមួយផ្សេងទៀត មិនមែនកើតដោយស្រ្តីទេ ប៉ុន្តែបានបង្កើតដោយព្រះ (ហាលេលូយ៉ា!) មិនចាស់ ឬមានស្នាមជ្រើវជ្រួញ មិនដែលមានសក់ស្កូវរលឹក្បាល ឡើយ ប៉ុន្តែត្រូវបានគ្រប់លក្ខណ៍ រហូត! ហាលេលូយ៉ា! អូបងប្រុស នោះនឹងធ្វើ ឱ្យខ្ញុំស្រែកចូរនៅយប់ដ៏ក្តៅ! ត្រូវហើយ! អូ អាវសាច់នេះខ្ញុំនឹងទម្លាក់ ហើយក្រោក ឡើងចាប់យករង្វាន់ជារៀងរហូត! តើក្នុងលោកយើងត្រូវព្រួយបារម្ភអំពីអ្វី?

88 មានផែនការទាំងមូលដាក់នៅទីនោះ របៀបដែលព្រះបានបង្កើតខ្ញុំតាំងពី ដំបូង។ ខ្ញុំចុះមកលើផែនដីនេះ យកកន្លែងខ្ញុំជាអ្នកអធិប្បាយដំណឹងល្អ ឬអ្នកជា បុរសឬស្រ្តីដែលមានសេចក្តីសង្គ្រោះ យើងរស់នៅដោយព្រះគុណនៃព្រះ។ ហា លេលូយ៉ា! ហើយវិញ្ញាណដដែលនោះបានចាកចេញពីទីនេះដែលបានត្រឡប់មក ពីដើមដំបូងវិញ។ ខ្ញុំនឹងត្រលប់ទៅដោយដឹងថាខ្ញុំបាននៅទីនេះ (ហាលេលូយ៉ា!) ហើយបន្ទាប់មករង់ចាំនៅទីនោះនៅក្រោមអាសនៈ ប្រទានពរជ័យរហូត នៅក្នុង ការសម្រាក។ ហើយពេលត្រឡប់មកវិញ ខ្ញុំយកខ្លួនប្រាណរបស់ខ្ញុំឡើងក្នុងកម្រិត កំពូលបំផុត មុនពេលសេចក្តីស្លាប់បានប៉ះពាល់វា។

89 សេចក្តីស្លាប់ធ្វើឲ្យអ្នកអាយុម៉ែពីរប្តូរម៉ែបីឆ្នាំ អ្នកចាប់ផ្តើមខ្សោយ។ អ្នកមិនមែន ជាបុរសដែលអ្នកធ្លាប់មាំទាំដូចពីមុន និងជាមនុស្សស្រីដែលអ្នកធ្លាប់រឹងមាំនោះ ទេ បន្ទាប់ពីអ្នកមានអាយុប្រហែលម្ភៃប្រាំ វាជាអ្វីដែលបានកំណត់។ ស្នាម ជ្រួញចាប់ផ្តើមនៅក្រោមភ្នែករបស់អ្នក។ អ្នកមិនអាចលាងដូចពីមុនទេ។ អាយុ សាមសិប អ្នកអាចកត់សម្គាល់វាបានច្រើន។ រង់ចាំរហូតដល់អ្នកឡើងដល់ សែសិបបួនដូចខ្ញុំ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកពិតជាបានកត់សម្គាល់ឃើញវា។ តែ អូ បងប្រុសអើយ! រង់ចាំរហូតដល់ខ្ញុំចូលដល់ប៉ែតសិប កៅសិប ហើយនៅលើថ្នាំង

នោះ ឈរនៅទីនោះ។ តើវាគឺជាអ្វី? ព្រះគ្រាន់តែដាក់ខ្ញុំឱ្យរត់។ ប៉ុន្តែថ្ងៃដ៏រុងរឿង...
នោះជាសេចក្តីស្លាប់បានកំណត់។

90 ខ្ញុំធ្លាប់មានស្នាគ្រង់ មានសក់ខ្មៅ (និងក្បាលពេញដោយសក់) ហើយគ្មាន
ស្នាមជ្រួញនៅក្រោមភ្នែកទេ ហើយមើលមកខ្ញុំឥឡូវនេះ រួញចុះ ស្នាឡើងវិញ ឆាត់
និងមានស្នាមជ្រួញក្រោមភ្នែក ខ្ញុំទំពែក។ ហេតុអ្វី សូមមើលអ្វីដែលការស្លាប់កំពុង
ធ្វើចំពោះខ្ញុំក្នុងរយៈពេលម្ភៃឆ្នាំចុងក្រោយនេះ។ ការស្លាប់កំពុងធ្វើដូច្នោះ។ រង់ចាំ
រហូតដល់ខ្ញុំអាយុប៉ែតសិបឆ្នាំ ប្រសិនបើព្រះអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំរស់នៅ ហើយមើលទៅ
ខ្ញុំមើលទៅដូចអ្វី ឈររបែបនេះកាន់ឈើច្រត់ចាស់ ញ័រដូចនេះនៅកន្លែងណាមួយ។
ប៉ុន្តែ ហាលេលូយ៉ា ជាថ្ងៃដ៏រុងរឿង សេចក្តីស្លាប់នឹងយកវាទាំងស្រុង។ ពេលខ្ញុំ
រស់ឡើងវិញ ខ្ញុំនឹងក្លាយទៅជាអ្វីដែលព្រះបានបង្កើតខ្ញុំមកលើផែនដីនេះយ៉ាង
ល្អឥតខ្ចោះ នៅក្នុងរូបកាយដែលមិនត្រូវបានបង្កើតដោយលោកស្រី ប្រាណហាំ
និងលោកប្រាណហាំ ប៉ុន្តែត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយព្រះផ្ទាល់ រួចផុតពីការល្អូង
រំដោះបាប រំដោះពីអ្វីផ្សេង មិនដែលមានជំងឺ ឈឺចិត្ត។ អូ ខ្ញុំអើយ!

91 បន្ទាប់មក ខ្ញុំនឹងចាប់ដៃប្រពន្ធតូចរបស់ខ្ញុំ ហើយដើរកាត់ឋានសួគ៌នៃព្រះ ជាថ្មី
ម្តងទៀត។ អ្នកនឹងធ្វើដូចគ្នា។ មិនមែនជាស្ត្រីចំណាស់ក្បាលស្កូវដែលអ្នកកំពុង
ដឹកនាំនៅយប់នេះហៅប្រពន្ធរបស់អ្នកទេ ប៉ុន្តែនាងនឹងមានសម្រស់ស្រស់ស្អាត
ដូចជាថ្ងៃដែលអ្នកបានរៀបការជាមួយនាងនៅអាសនៈ។ ហាលេលូយ៉ា! អើ! នោះ
គឺគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីធ្វើឱ្យមិត្តភក្តិស្រែក។ មែនទេ? ឃើញទេ?

92 មិនអីទេ នោះជាការតភ្ជាប់។ ព្រះត្រូវបានកំណត់។ នៅពេលដែលព្រះបង្កើត
គំនិតរបស់ទ្រង់ដើម្បីធ្វើអ្វីមួយ វាត្រូវតែមាន។ សាតាំងបានបំផ្លាញរូបភាពនេះ
ដោយចំណង់ផ្លូវភេទ ដោយស្រ្តីដើម្បីបង្កើតកូន។ វាបានបំផ្លាញវា។ ដូច្នោះហើយ
បន្តធ្វើវា នោះមិនអីទេ។ លំនៅនេះគឺដើម្បីវិសយករបស់ទាំងនេះ មូលហេតុ
តែមួយគត់ដែលអ្នកធ្វើក្នុងជីវិតនេះ គឺជ្រើសរើសទម្រង់ និងរូបភាពរបស់អ្នក តើ
អ្នកជាអ្វី។ ប្រសិនបើអ្នកមានសក់ក្បាលក្រហមឥឡូវនេះ អ្នកនឹងត្រូវមានសក់
ក្បាលក្រហមពេលនោះ។ បើអ្នកមានសក់ក្បាលខ្មៅឥឡូវនេះ អ្នកនឹងមានសក់
ក្បាលខ្មៅហើយ។ ឃើញទេ អ្វីដែលអ្នកបានល្អបំផុត។ ហើយប្រសិនបើអ្នក...
សាតាំងបានរំខានរូបភាព អ្នកមិនបានទទួល...អ្វីដែលព្រះសព្វព្រះហឫទ័យឲ្យ
អ្នកក្លាយ ថាអ្នកនឹងក្លាយជានោះទេ។ អូ! តើអស្ចារ្យប៉ុណ្ណា! មានបុរសរបស់អ្នក។

93 ឥឡូវនេះ លោកុប្បត្តិ២។ និយាយថា ខ្ញុំត្រូវតែប្រញាប់ ខ្ញុំនឹងចូលដល់ ពួកគេ។ (អ្នកមានអ្វីមួយ? អ្នកមាន? អ្នកមានអ្វីទេ? មានពួកគេដើម្បីឆ្លើយ?) មិន អីទេ លោកុប្បត្តិ ២:១៨-២១:

2. ព្រះបានបង្កើតអេវ៉ាពីឆ្អឹងជំនីរបស់អ័ដាម លោកុប្បត្តិ២:១៨-២១។ តើព្រះ បានបង្កើតបុរស និងស្ត្រី បន្ទាប់មកបង្កើតអ័ដាម និងអេវ៉ា—អេវ៉ា?

3. ហើយកាអ៊ីនបានទៅរកមនុស្សប្រុសស្រីសម្រាប់ធ្វើជាប្រពន្ធរបស់គាត់ឬ?

94 ឥឡូវនេះ តោះឥឡូវនេះ...ខ្ញុំអត់...ប្រហែលជាមានវត្តមានរបស់បុគ្គលដែល សរសេររឿងនេះ។ ឥឡូវនេះនៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់...នៅក្នុងសំណួរទីមួយនៅ ទីនេះ៖

តើព្រះបានបង្កើតមនុស្សជាប្រុសជាស្ត្រីឬទេ នៃលោកុប្បត្តិ២:១៨-២១?

95 អត់ទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...ជា—ដូចដែលអ្នកនឹងឃើញនៅទីនេះ ២:១៨-២១ ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់:

ព្រះយេហូវ៉ាដ៏ជាព្រះទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា ដែលមនុស្សនេះនៅតែ ម្នាក់ឯង...នោះមិនស្រួលទេ អញនឹងធ្វើឲ្យមានម្នាក់ជាជំនួយសំរាប់ ជួយវា

ព្រះយេហូវ៉ាដ៏ជាព្រះ...ទ្រង់បានយកដីមកស្កនធ្វើគ្រប់ទាំងសត្វ... ជាដើម។

96 ឥឡូវនេះ ព្រះបានបង្កើតអេវ៉ាពីឆ្អឹងជំនីរអ័ដាម។ នារីម្នាក់នេះមានឆ្អឹងជំនីរ មួយទៀតនៅថ្ងៃនេះក្នុងកាយវិភាគសាស្ត្រ និងការតុបតែងខ្លួនជាមនុស្សប្រុស ដោយសារតែឆ្អឹងជំនីរមួយត្រូវបានយកចេញពីរាងកាយរបស់អ័ដាម។ អ័ដាមបាន ត្រូវបង្កើតឡើង ហើយកំពុងរស់នៅ ហើយឯកោហើយព្រះមានបន្ទូលថា “ដែល មនុស្សនេះនៅតែម្នាក់ឯង នោះមិនស្រួលទេ។”

97 ដូច្នេះសង្ឃទាំងនេះហើយដែលគេបដិសេធសិទ្ធិមានប្រពន្ធ។ ឥឡូវនេះ គឺថា ព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងអាចធ្វើអ្វីក៏បាន... នោះហើយជាពួកគេ ពួកគេជាអ្នកដែលត្រូវ ឆ្លើយតបចំពោះរឿងនោះ—សម្រាប់រឿងនោះ មិនមែនខ្ញុំទេ។

98 មែនហើយ ខ្ញុំត្រូវបានសួរដោយ—ថ្មីៗនេះមានបុរសម្នាក់បាននិយាយថា “តើ អ្នកគិតអ្វី?” សង្ឃមួយ បាននិយាយថា “តើអ្នកគិតយ៉ាងណាចំពោះសង្ឃវ័យក្មេង

ម្នាក់នៅទីនេះដែលបានយកស្រ្តីនោះ ក្មេងស្រីនោះជាក្មេងស្រី នៅជេហ្វីសាន់វិល នៅទីនេះ ហើយបានទៅរៀបការជាមួយនាង?” នៅក្នុងព្រះវិហារអៀរឡង់ អ្នក ចងចាំទេ? ខ្ញុំភ្លេចថាគាត់ឈ្មោះអ្វី។

99 ខ្ញុំបាននិយាយថា “គាត់មានសិទ្ធិរៀបការដូចខ្ញុំដែរ។ នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំ គិតអំពីវា។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “រឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំកាន់... ខ្ញុំគិតថាគាត់ធ្វើខុស គាត់គួរតែទៅព្រះវិហារ ហើយលាលែងពីតំណែង រួចក៏ទៅរៀបការជាមួយស្រីនោះ ជំនួសឲ្យការត់ចេញបែបនោះ។”

100 ឥឡូវនេះ អ្នកនៅចាំថាវាបានកើតឡើងកាលពីប៉ុន្មានសប្តាហ៍មុននៅទីនេះ ក្នុងលោក ជេហ្វី ជាសង្ឃកាតូលិកអៀរឡង់ចុះមកទីនេះ។ គាត់ជាយុវជន ហើយ គាត់ទៅ...មានស្រីស្នេហ៍នៅទីនេះ។ ហើយនៅពេលដែលគាត់... ពួកគេបានផ្តល់ ឱ្យគាត់នូវដង្ហាយសេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ធំមួយនឹងផ្លាស់ប្តូរព្រះសហគមន៍កាតូលិក ជាមួយគាត់ បញ្ជូនគាត់ទៅ រដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណាប៉ូលីសកន្លែងណាមួយ។ ហើយ គាត់ទើបតែយកដង្ហាយនៃក្តីស្រឡាញ់ ក្មេងស្រីនិងអ្វីទាំងអស់ទៅរៀបការ ហើយ គេលែងដឹងពីគាត់ទៀតហើយ។ មែនហើយ គាត់មានសិទ្ធិរៀបការ ប៉ុន្តែគាត់មិន មានសិទ្ធិធ្វើដូច្នោះទេ។ គាត់មិនគួរធ្វើដូច្នោះទេ។ គាត់គួរតែទៅ—ព្រះវិហារ ហើយ បាននិយាយថា “នៅទីនេះ ខ្ញុំបានលាលែងពីតំណែងជាសង្ឃ។ ខ្ញុំនឹងរៀបការ ហើយវាជាការស្រេច។”

101 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ព្រះបានបង្កើតអេវ៉ា—និងអ័ដាម និងអេវ៉ាក្នុងពេលតែមួយ រឿង តែមួយគត់ដែលទ្រង់បានបង្កើតគឺការអស្ចារ្យ វិញ្ញាណអ័ដាម និងវិញ្ញាណអេវ៉ា បុរសនិងស្រ្តី។ បន្ទាប់មក នៅពេលដែលទ្រង់បានបង្កើត...ដាក់អ័ដាមនៅទីនេះ វា មិនល្អទេ...ឃើញទេ វាជារូបភាពរបស់ព្រះដែលលាតត្រដាងគ្រប់ពេលវេលា។ អ្វី គ្រប់យ៉ាងដូចនេះ វាគ្រាន់តែ—វាទើបតែមកភ្លាម គ្រាន់តែលាតត្រដាងភ្លាម ចេញ មកតាមរយៈសហស្សវត្សរ៍នៅពីលើ ហើយឆ្ពោះទៅកាន់ភាពអស់កល្បជានិច្ច។ គ្រាន់តែរូបភាពរបស់ព្រះគ្រាន់តែលាតត្រដាង ព្រះជាម្ចាស់លាតត្រដាងអង្គទ្រង់ ផ្ទាល់។

102 នៅទីនេះ ព្រះបានសម្តែងអង្គទ្រង់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ ដើម្បីបង្ហាញពី អ្វីដែលទ្រង់ជា។ តើព្រះយេស៊ូវជាអ្វី? ជាបុរសដែលមានសេចក្តីសោយសោក

ស្គាល់សេចក្តីទុក្ខ មានសេចក្តីស្រឡាញ់។ ទៅស្រីពេស្យា “តើអ្នកចោទប្រកាន់ នៅឯណា?”

“ខ្ញុំគ្មានទេ ព្រះអម្ចាស់។”

“ខ្ញុំក៏មិនចោទប្រកាន់អ្នកដែរ។ ទៅចុះ ហើយកុំធ្វើបាបទៀត។”

103 ទ្រង់នឿយហត់ និងខ្សោយពីការដើរប្រហែលសាមសិបម៉ាយនៅថ្ងៃនោះ ឆ្លងកាត់វាលខ្សាច់ និងរឿងផ្សេងៗ មានស្រ្តីណាអ៊ីនម្នាក់ចេញមក ហើយកូនប្រុស តែម្នាក់របស់នាងបានស្លាប់ ហើយដេកនៅទីនោះ។ ទ្រង់បានបញ្ឈប់ការដង្ហែសព ហើយដាក់ព្រះហស្តលើគាត់ថា “ក្រោកឡើង។” ហើយក្មេងប្រុសដែលបានស្លាប់ បានរស់ឡើងវិញ។ នោះ—នោះគឺជាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវរបស់យើង។ (អរគុណ ចេត ឌី កូនប្រុស។) ហើយនៅទីនោះ គឺជាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវរបស់យើង។ ទ្រង់មិនដែល នឿយហត់ពេក មិនដែលនឿយហត់ពេកដើម្បីធ្វើអ្វីដែលល្អទេ។ ត្រូវហើយ។

ឥឡូវនេះមានរឿងមួយទៀត:

តើកាអ៊ីនបានទៅ—ដល់ការបង្កើតបុរសនិងស្រ្តីដំបូងសម្រាប់យកធ្វើជាប្រពន្ធ របស់គាត់ឬ?

104 ឥឡូវនេះ មានសំណួរដ៏ក្រាស់មួយ ស្តាប់ឱ្យមែនទែន។ ឥឡូវនេះ អូ ខ្ញុំ បាន... អ្នកបានឃើញមនុស្សសរសេរក្នុងក្រដាស “តើកាអ៊ីនបានប្រពន្ធរបស់គាត់ នៅឯណា?” អូ ខ្ញុំធ្លាប់និយាយអញ្ចឹង។

105 ហើយខ្ញុំមិនដែលបង្រៀនថាមាននរកដែលឆេះអស់រយៈពេលប្រហែលបួនឆ្នាំ បន្ទាប់ពីការប្រេចិត្តជឿរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំត្រូវតែឃើញវានៅក្នុងបទគម្ពីរ។ បើខ្ញុំមិនដឹង ខ្ញុំ នឹងមិននិយាយអ្វីអំពីវាទេ។ ឃើញទេ?

106 តែពេលនេះ “តើកាអ៊ីនបានប្រពន្ធរបស់គាត់មកពីណា?” ឥឡូវនេះ នោះ ហើយជា—ការវិភាគនៃសំណួរនេះឥឡូវនេះ។ “ហើយកាអ៊ីនបានទៅកប្រពន្ធ របស់គាត់ក្នុងការបង្កើតមនុស្សប្រុសស្រីសម្រាប់ធ្វើជាប្រពន្ធគាត់ឬ?” ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ មួយក្នុងចំណោមទីមួយ...

107 លោកស្រី ដេអាក អ្នកទាំងអស់គ្នាបានលឺអំពីការព្យាបាលរបស់នាងកាលពី យប់មុន របៀបដែលព្រះជាម្ចាស់ប្រទានពរដល់នាង និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។ នាង កំពុងដេក ជិតស្លាប់ គេមកដល់ម៉ោង២ទៀបភ្លឺ។

108 ហើយឥឡូវនេះ នោះហើយជារបៀបដែលខ្ញុំមក...កូនប្រុសរបស់នាងឈ្មោះ ចច ក្មេងប្រុសគឺជាមនុស្សមធ្យម អ៊ីឌី ផងដែរ។ ពួកគេនៅក្នុងហាង ហើយខ្ញុំ បានពួកពិភាក្សានៅខាងក្រោយនៅទីនោះ ដែលជាកន្លែងទីមួយ...ដែលជា កន្លែងដែលកាអ៊ីនទទួលបានប្រពន្ធរបស់គាត់។ មែនហើយ មួយដែលនៅលើកំ រាលឥដ្ឋហាក់ដូចជាអ្នកជជែកវែកញែកខ្លាំងជាងគេ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំប្រាប់ អ្នកពីកន្លែងដែលកាអ៊ីនយកប្រពន្ធគាត់” បាននិយាយថា “កាអ៊ីនបានទៅរៀបការ ជាមួយសត្វស្វាញ្ជីដ៏ធំមួយក្បាល។” ហើយបាននិយាយថា “ចេញពីសត្វស្វានោះ មក បង្កើតជាពួកស្បែកខ្មៅ។” បាននិយាយថា “អ្នកសម្គាល់ឃើញក្បាលមនុស្ស ស្បែកខ្មៅគឺមានចំណុចកំពូលដូចនោះ ដូច—ដូចជាសត្វស្វា មើលពីក្បាល។”

109 ខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះ ខ្ញុំមានវ័យប្រហែលពីរខែប៉ុណ្ណោះនៅក្នុងដំណឹងល្អ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនចង់ជជែករកខុសត្រូវជាមួយអ្នកទេ ព្រោះខ្ញុំមិនមែនជា សិស្ស ខ្ញុំទើបតែបានសង្គ្រោះ។ ប៉ុន្តែ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “បើដូច្នោះមែន ជនជាតិ សាសន៍ស្បែកខ្មៅនឹងលែងមានទៀតហើយ នៅពេលដែលការបំផ្លិចបំផ្លាញ គ្រា ទឹកជំនន់ នៅពេលដែលពិភពលោកត្រូវបានបំផ្លាញដោយទឹក ល្អាម និងក្រុម គ្រួសាររបស់គាត់ គឺជាមនុស្សតែមួយគ្រួសារគត់នៅក្នុងទូកធំ។ នោះគឺជាមនុស្ស តែមួយគ្រួសារដែលនៅក្នុងទូក។ ពូជអំបូរពួកស្បែកពណ៌និងឈប់មាន” ខ្ញុំបាន និយាយថា “ប្រសិនបើវានឹងក្លាយជាដូច្នោះមែន។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “អត់ទេ លោក! ពូជអ្នកស្បែកពណ៌មិនដែលមកពីទីនោះទេ។ អត់ទេ បាទ។ ពូជអ្នកស្បែក ពណ៌គឺចេញពីមែកធាងតែមួយដែលយើងបានចេញមក ហើយមនុស្សគ្រប់រូប គឺដូចគ្នា។” មិនមានភាពខុសគ្នាទេ។ យ៉ាងពិតប្រាកដ។ យើងទាំងអស់គ្នា... មួយអាចមានពណ៌លឿង ហើយមួយទៀតពណ៌ត្នោត មួយទៀតពណ៌ខ្មៅ និង មួយទៀតពណ៌ស ហើយមួយទៀតស្លេក ហើយមួយទៀតក្រហម ហើយដូចនោះ ប៉ុន្តែអ្នកទាំងអស់មកពីដើមឈើតែមួយនោះ។ នោះគឺគ្រាន់តែជាផ្នែករាងកាយនៅ ទីនេះ។ ត្រូវហើយ។ អ្នកគឺជាមនុស្សដូចគ្នា បង្កើតឡើងដោយព្រះ។

110 ហើយឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ នៅទីនេះកាលពីមិនយូរប៉ុន្មានទេ ដែល ឈរនៅទីនេះ និងគ្រូពេទ្យមួយចំនួននៅ ល្វីស្វីល ខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីនៅទីប អាហ្វ្រិកពីរបៀបដែលប្រជាជនក្រីក្រទាំងនោះ ប្រភេទសត្វសាហារ៉ា ជាពិសេស របៀបដែលពួកគេមានស្រ្តីម្នាក់នៅទីនោះបានយកទារកតូចមួយបានរកឃើញ

ទារកតូចមួយ ហើយ—ហើយនាងបានវាយវាបែបនោះ ហើយចងជាប់នឹងគុម្ពោត ហើយទុកឱ្យវាល្ងាយប៉ុន្មានថ្ងៃ អ្នកដឹងទេ ទាល់តែវាក្លាយទៅជាកខ្វក់ មុនពេល ពួកគេញ៉ាំវា អ្នកដឹងទេ។ អ្វីដែលដូចនោះគេទុកឱ្យវាល្ងាយបន្តិច ក៏ទន់។

111 កុំគិតថាវាច្រើនពេកលើសពីមនុស្សឆ្លុតទៅទៀត។ នៅប្រទេសអង់គ្លេសគេ ធ្វើដូចគ្នា គេសម្លាប់សត្វស្លាប់ហើយព្យួរកន្លឹងដើមឈើ ដូច្នោះ ពេលដែលធាម នឹងជ្រុះចេញ នោះគេនឹងស៊ីវា។ នោះគឺជាពូជសាសន៍ម្តាយរបស់ប្រជាជន អង់ ហ្គោល-សាសុន ក្នុងប្រទេសអង់គ្លេស។ ត្រូវហើយ។ ហើយកុំគិត... អ្នកមិនចាំបាច់ ទៅប្រទេសអង់គ្លេសទេ គ្រាន់តែចុះមកទីនេះនៅរដ្ឋភាគខាងត្បូង អ្នកនឹងឃើញ រឿងដូចគ្នា។ ពិតប្រាកដណាស់។ បុរសណាម្នាក់អាចបរិភោគខ្យងឬ—ឬពស់ កេងកង អាចស៊ីអ្វីផ្សេងទៀត។ ដូច្នោះ... បាទ។

112 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់ សូម—ចាំខ្ញុំប្រាប់អ្នក។ ប៉ុន្តែនេះគឺជាអ្វីដែលបាន កើតឡើង។ ពណ៌សម្បុរ... ពូជ—ស្បែកពណ៌មិនមានអ្វីដែលត្រូវធ្វើជាមួយរឿងនេះ ទេ។ កាអ៊ីន...

113 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកមើល។ ពួកគេបាននិយាយថា “គាត់បានទៅស្រុកល្អ ខ្មៅ” ឥឡូវនេះ កាអ៊ីននៅអេដែន។ ហើយសួនច្បារអេដែន ដែលដាក់នៅខាងកើត អេដែន។ តើវាត្រូវទេ? សួនអេដែនគឺខាងកើតនៅអេដែន ខាងកើតអេដែន។ ហើយ ចេរូប៊ីនត្រូវបានគេដាក់ ហើយដើមឈើនៃជីវិតគឺនៅមាត់ទ្វារខាងកើតនៃសួនច្បារ ហើយនៅទីនោះ ខ្ញុំគិតថាកាអ៊ីន និងអេលីលបានថ្វាយដង្វាយរបស់ពួកគេ។ ហើយ ជាកន្លែងដែលពួកចេរូប៊ីនដែលកាន់ដាវភ្លើងមិនអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេចូលទៀតទេ គឺ ខាងកើតខ្លោងទ្វារ!

114 តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេ ព្រះយេស៊ូវនឹងយាងមកពីទិសខាងកើត។ ពន្លឺ ភ្លឺពីខាងកើត។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលមក... អរិយធម៌បានចាប់ផ្តើមនៅទិសខាងកើត និងធ្វើដំណើរទៅទិសខាងលិច រហូតដល់វាលជុំវិញ ហើយចាប់ខ្លួនឯងម្តង ទៀត។ យើងជាអឌ្ឍគោលខាងលិច។ នោះជាបូព៌ា បូព៌ាគឺជាអរិយធម៌ចំណាស់ ជាងគេ។ អរិយធម៌ដ៏ចំណាស់បំផុតរបស់ចិន ដែលអ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រស្គាល់នៅក្នុង ពិភពលោកសព្វថ្ងៃ។ ខាងកើត!

115 អូ របៀបដែលយើងអាចរស់នៅលើសំណួរទាំងនេះអស់ជាច្រើនម៉ោង ក្នុងពេលតែមួយ ប៉ុន្តែវាមិនមែនត្រឹមតែសំណួរផ្សេងទៀតនោះទេ។ ប៉ុន្តែសូម កត់សម្គាល់ នៅទីនេះ...តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលចង់ដឹងថាយើងជឿលើ ការអ៊ិន នៅឯណា និងជានរណាជាករិយារបស់ការអ៊ិន? សូមមើល។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំ នឹងប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលការអ៊ិនបានធ្វើ ហើយវាជាចម្លើយសមហេតុផលតែមួយគត់ ដែលអ្នកអាចគិតបាន ការអ៊ិនបានរៀបការជាមួយប្អូនស្រីរបស់គាត់។ គាត់ត្រូវតែ អញ្ជឹង ព្រោះវាមានតែស្រីម្នាក់នៅលើផែនដីនៅពេលនោះ ព្រះគម្ពីរផ្តល់កំណត់ត្រា នៃការកើតតែបីនាក់ប៉ុណ្ណោះ គឺហាំ សេម...ឬមិនមែន...ខ្ញុំសូមទោសអ្នក គឺការអ៊ីន អេបិល និងសេត។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើមិនមាន...ព្រះគម្ពីរកម្រកត់ត្រាកំណើតរបស់ ក្មេងស្រីណាស់។ អ្នកដឹងទេ។

116 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំប្រាកដជាវិស័យស្រ្តីនៅយប់នេះ។ ប៉ុន្តែ មើលចុះ ពិភពលោក គោរពប្រណិប័តន៍ស្រ្តី ប៉ុន្តែស្រ្តីគឺជាឧបករណ៍របស់អារក្សតាំងពីដើមដំបូងមក។ ហើយភាពអយុត្តិធម៌ថ្ងៃនេះ គឺជាឧបករណ៍ដ៏ល្អបំផុតដែលវាមាន។ នាងនឹង បញ្ជូនត្រូវអធិប្បាយទៅកាន់ឋាននរក ច្រើនជាងកន្លែងណាៗនៅក្នុងពិភពលោក។ ទុកឲ្យអ្នកជក់បារីនៅជ្រុងមាត់របស់នាង ហើយសក់របស់នាងត្រូវបានគេកាត់ ឡើងយ៉ាងដូច្នោះ និងរោមភ្នែកវែងធំដ៏អស្ចារ្យដែលព្រិចភ្នែកឡើងចុះ បងប្រុស បន្តិច... ប្រភេទនៃរូបរាងដ៏ស្រស់ស្អាតនៅលើនាង មើលអ្វីដែលនាងនឹងធ្វើ។

117 ត្រូវអធិប្បាយ អ្នកគ្របដណ្តប់ខ្លួនអ្នកដោយព្រះលោហិតរបស់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទប្រសើរជាង។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ កុំប្រាប់ខ្ញុំថា អ្នកជាបុរស ពិត! ខ្ញុំបានឃើញវាច្រើនពេកហើយ។ ឥឡូវនេះ មើលនៅទីនេះ។ អ្វីដែលល្អបំផុត ដែលត្រូវធ្វើគឺរក្សាចិត្តរបស់អ្នកផ្តោតលើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយទុកឱ្យគំនិតរបស់ អ្នកបរិសុទ្ធ។

118 ដូចប៉ុលបាននិយាយនៅទីនោះថា “វាជា...យើងដឹងថាយើងមានអំណាច ដើម្បីដឹកនាំបងស្រីម្នាក់។ ខ្ញុំមានអំណាចដើម្បីធ្វើវា ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “ខ្ញុំ នឹងមិនធ្វើវាទេ។” ឃើញទេ គាត់នឹងមិនធ្វើវាទេ។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹង ថាពន្លឺកិច្ចគួរតែរស់នៅតាមពួកគេ—បែបរបស់ពួកគេ...កុំបិទមាត់គោដែលកំពុង បញ្ជាន់ស្រូវ។”

119 អ្នកដឹងទេ ពេលខ្លះយើងគិតថា ព្រោះយើងជាគ្រូអធិប្បាយ...(មិនមែនអ្នក និងខ្ញុំទេ ខ្ញុំមិននិយាយទេ បងប្អូន។) ប៉ុន្តែគ្រូអធិប្បាយគិតជាយសារពួកគេជា គ្រូអធិប្បាយ នោះគឺ—ថាពួកគេមាននរណាម្នាក់ធំជាងសមាជិកក្រុមជំនុំម្នាក់ក្នុង ក្រុមជំនុំ។ អ្នកមិនធំជាងនរណាទេ ហើយអ្នកក៏មិននៅក្នុងព្រះនេត្រនៃព្រះជាង អ្នកប្រមឹកនោះដែលបានប្រែចិត្តជឿកាលពីមួយម៉ោងមុននោះដែរ។

120 នោះជារឿងមួយដែលការកែទម្រង់មិនដែលបានលុបបំបាត់នោះគឺរឿង ទាំងនេះ។ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំចុះហត្ថលេខាលើឈ្មោះរបស់ខ្ញុំ “វេរីន”។ នោះជាការពិត នោះគ្រាន់តែជា—ទម្លាប់នៃថ្ងៃនេះ ប៉ុន្តែវាមិនគួរធ្វើទេ។ “វេរីន” និង “ប៊ីស្យូព” និង “លោកបណ្ឌិត” ហើយរឿងទាំងអស់នោះជាចំណងជើងដែលមនុស្សបង្កើតឡើង ហើយវាជារឿងមិនសមហេតុផល! នៅក្នុងព្រះគម្ពីរពួកគេមាន “ពេត្រុស” “យ៉ាកុប” “ប៉ុល” “យ៉ូហាន” និងអ្នកផ្សេងទាំងអស់។

121 ប៉ុលបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ នៅទីនេះ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំផ្សាយដំណឹងល្អ—នោះ គឺ—នោះជាកាតព្វកិច្ចរបស់ខ្ញុំ។” ខ្ញុំជាអ្នកអធិប្បាយ គាត់ជាគ្រូអធិប្បាយ បង ប្រុសនេរីល ជាគ្រូអធិប្បាយ ប៉ុន្តែវា...នោះជាកាតព្វកិច្ចរបស់យើង គឺធ្វើជាអ្នក អធិប្បាយ។ មែនហើយ នោះគ្រាន់តែជាអ្វីដែលយើងគួរធ្វើ។ “ប៉ុន្តែអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំ ធ្វើអ្វីមួយ” ប៉ុលបាននិយាយថា “វាលើសពីនោះ។” “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមានសិទ្ធិយក លុយ” ប៉ុលបាននិយាយអញ្ចឹង “ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងធ្វើតែងដើម្បីបង្ហាញអ្នកថាខ្ញុំអាចធ្វើ បាន—ខ្ញុំអាចលះបង់បាន។” គាត់បាននិយាយថា “វាជាកិត្តិយស អាពាហ៍ពិពាហ៍ គឺជាកិត្តិយសក្នុងចំណោមទាំងអស់ ជាគ្រូមិនសៅហ្មង។ វាល្អសម្រាប់បុរសបើ គេរៀបការ។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមានសិទ្ធិរៀបការ។ ពេលនេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំអាច រៀបការបាន ខ្ញុំមានសិទ្ធិស្របច្បាប់ក្នុងការរៀបការ។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនរៀបការ ទេ ខ្ញុំចង់ធ្វើជាយញ្ញបូជាមួយទៀតថ្វាយព្រះអម្ចាស់។” ឃើញទេ? បន្ទាប់មកគាត់ បាននិយាយថា “បុរសគ្រប់រូបដឹងពីការហៅរបស់គាត់។ ឱ្យគាត់ធ្វើដូច...ឥឡូវខ្លះ សម្រាប់ជាប្រយោជន៍ដល់ព្រះ ជាដើម។”

122 យើងចង់ធ្វើអ្វីដែលលើសពីកាតព្វកិច្ចរបស់យើង។ ហើយប្រសិនបើអ្នក ពិតជាបានកើតជាថ្មីពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ហើយនិយាយថា “មែនហើយ វាជា កាតព្វកិច្ចរបស់ខ្ញុំក្នុងការទៅព្រះវិហារ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំនឹងត្រូវទៅ។” អូ ខ្ញុំអើយ! អញ្ចឹង ខ្ញុំចង់ធ្វើច្រើនជាងនេះទៅទៀត ខ្ញុំចង់ឈ្នះព្រលឹងខ្លះសម្រាប់ព្រះគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំចង់

ធ្វើអ្វីមួយ! ខ្ញុំចង់ទៅសួរសុខទុក្ខអ្នកជំងឺ ឬធ្វើអ្វីមួយថ្វាយទ្រង់។ វាជាកាតព្វកិច្ចរបស់ខ្ញុំក្នុងការអធិប្បាយក្នុងបុណ្យសព វាជាកាតព្វកិច្ចរបស់ខ្ញុំក្នុងការផ្សាយដំណឹងល្អ វាជាកាតព្វកិច្ចរបស់ខ្ញុំក្នុងការអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំធ្វើអ្វីផ្សេងទៀត អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំចេញទៅក្រៅ ហើយធ្វើអ្វីមួយដែលព្រះជាម្ចាស់នឹងលើកតម្កើងខ្ញុំដោយវា។

123 ឥឡូវនេះ សូមត្រលប់ទៅកាអ៊ីនវិញ។ [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដរ] សម្រាប់អង្គការគ្រីស្ទីយ៉ាតិកមួយគត់ដែលត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយព្រះ ហើយប្រសិនបើនាងមិនមានកូនស្រីទេ នៅពេលដែលស្ត្រីចុងក្រោយ (ស្ត្រីតែម្នាក់) បានស្លាប់ ពូជមនុស្សនឹងលែងមាន។ តើវាត្រូវទេ? លែងមានស្រីទៀតហើយ។ ដូច្នេះនាងត្រូវតែមានកូនស្រី។ ហើយកាអ៊ីនបានរៀបការជាមួយប្អូនស្រីរបស់គាត់ ត្បិតគាត់ត្រូវតែ គ្មានកន្លែងណាផ្សេងសម្រាប់ស្ត្រីមកនោះទេ។

124 ហើយវាជាច្បាប់ និងមានច្បាប់នៅសម័យនោះ សូម្បីតែសម្រាប់អំប្រាហាំ និងសូម្បីតែលើអ៊ីសាក។ អ៊ីសាកបានរៀបការជាមួយបងប្អូនដ៏ជូនមួយឈាមតែមួយរបស់គាត់។ ហើយអំប្រាហាំបានរៀបការជាមួយប្អូនស្រីរបស់គាត់ ដែលជាប្អូនស្រីឈាមតែមួយ។ ឪពុករបស់គាត់...ម្តាយផ្សេងគ្នា ប៉ុន្តែឪពុកដូចគ្នា។ ហើយមេដឹកនាំចេញមកតាមភេទបុរស។ សារ៉ាដែលបានបង្កើតអ៊ីសាកដ៏អស្ចារ្យ។ តើវាត្រូវទេ? គ្មាននរណាម្នាក់នៅលើផែនដីនោះទេ។

125 នោះគឺជាប្រភេទទាំងអស់ដែលបង្ហាញថា...នេះហើយ បងប្រុស! អ៊ីសាក...វេបិកាគឺជាប្រភេទនៃក្រុមជំនុំ ហើយអ៊ីសាកគឺជាប្រភេទនៃកូនក្រមុំព្រះគ្រីស្ទ។ តើវាត្រូវទេ? ហើយពួកគេត្រូវតែជាទំនាក់ទំនងដោយឈាម! ហាលេលូយ៉ា! អាម៉ែន! ទំនាក់ទំនងដោយឈាម!

126 ដូច្នេះ កាអ៊ីនបានរៀបការជាមួយប្អូនស្រីរបស់គាត់ ហើយនោះជា...បន្ទាប់មកពួកគេបានទៅដល់ស្រុកណូខ។ ឥឡូវនេះ យើងចូលទៅក្នុងប្រធានបទដ៏ស៊ីជម្រៅមួយ ប្រសិនបើយើងទៅឆ្ងាយជាងនេះបន្តិច ហើយខ្ញុំរីករាយដែលអ្នកមិនដែលសួរអ្វីឆ្ងាយជាងនេះទេ (ដូចជា “តើយក្សទាំងនោះនៅឯណាក្នុងស្រុកនោះ?” យ៉ូសែ កើស និងអ្នកផ្សេងគ្នាមានអំណះអំណាងជាច្រើនលើវា)។ អាម៉ែន! បើខ្ញុំមិនបានឆ្លើយត្រឹមត្រូវទេ ប្អូនប្រុស សូមប្រគល់វាម្តងទៀតនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ។ ត្រូវហើយ។

4. តើអ្នកនឹងពន្យល់បានទេថាថ្ងៃអាទិត្យគឺជាថ្ងៃដំបូងនៃសប្តាហ៍ ហើយថ្ងៃសៅរ៍ គឺជាថ្ងៃទីប្រាំពីរ? គ្រីស្ទានទៅព្រះវិហារនៅថ្ងៃអាទិត្យ ជាថ្ងៃដំបូងនៃសប្តាហ៍។ តើពួកគេមិនគួរទៅថ្ងៃសៅរ៍ ដែលជាថ្ងៃទីប្រាំពីរនៃសប្តាហ៍ទេឬ?

127 ឥឡូវនេះ មិត្តសម្លាញ់ ដែលធ្លាប់សួរនោះ នោះជាសំណួរល្អណាស់។ វាជាសំណួរចាស់ដែលត្រូវបានលើកឡើងក្នុងចំណោមសិស្សរាប់ពាន់នាក់សព្វថ្ងៃនេះ ប៉ុន្តែតើខ្ញុំអាចទេ អ្នកគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំផ្តល់កំណែរបស់ខ្ញុំ អ្នកឃើញទេ គឺអ្វីដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំឆ្លើយមិនត្រឹមត្រូវ អ្នក—អ្នកទ្រាំជាមួយខ្ញុំ ហើយព្រះជាម្ចាស់អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ បានទេ ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើខ្ញុំធ្វើខុស។

128 ឥឡូវតាមច្បាប់...ឥឡូវនេះ វាប្រហែលជាមនុស្ស សេវេនដេ អេដវ៉ែនទីស្ទ ដែលអង្គុយនៅទីនេះ។ នោះជាការសិក្សាលើកដំបូងរបស់ខ្ញុំ គឺសេវេនដេ អេដវ៉ែនទីស្ទ។ ត្រូវហើយ។ គឺសេវេនដេ អេដវ៉ែនទីស្ទ ជាអ្វីដែលខ្ញុំបានសិក្សាដំបូង គេ។ ហើយពេលដែលគេមកប្រាប់ខ្ញុំថា “ថ្ងៃសៅរ៍គឺជាថ្ងៃទីប្រាំពីរ” បងប្រុស នោះគឺតាមប្រតិទិនរបស់សាសន៍យេហូវ៉ា។ ហើយប្រតិទិនរ៉ូម៉ាំងមិនបានបកស្រាយវាទេ ហើយថ្ងៃសៅរ៍ពិតជាត្រូវជាថ្ងៃអាទិត្យ។ មែនហើយ ពួកគេបានឱ្យខ្ញុំលក់នៅលើអ្វីមួយដែលខ្ញុំគិតថាត្រឹមត្រូវ។ ហើយដរាបណាខ្ញុំកំពុងអានអក្សររបស់ពួកគេ ខ្ញុំពិតជាថាត្រឹមត្រូវលើវាមួយរយភាគរយ ប៉ុន្តែថ្ងៃមួយ ខ្ញុំបានកាន់គម្ពីរមួយ ហើយខ្ញុំបានឃើញថាវាខុសពីពេលនោះ។ ឃើញទេ?

129 ឥឡូវនេះថ្ងៃសៅរ៍គឺជាថ្ងៃសប្តាហ៍ទីមួយទៅតាមវដ្តនៃសប្តាហ៍។ ឥឡូវនេះយើងមិនដឹងទេ។ វាត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ ហើយយើងមានការផ្លាស់ប្តូរជាច្រើនដែលអ្នកមិនដែលដឹងថាមួយណានោះទេ។ ឃើញទេ? ដោយសារតែយើង...ឥឡូវនេះជនជាតិយូដាអះអាងថា យើងគ្រាន់តែប្រហែល... វាគឺនៅពេលនេះប្រហែលឆ្នាំ ១៩៧០ ឬអ្វីមួយ យោងទៅតាមវដ្តរបស់ពួកគេ ប្រតិទិនរបស់ពួកគេ។ ប្រតិទិនរ៉ូម៉ាំងយកវាឆ្នាំ ១៩៥៣។ ហើយពួកគេមានប្រតិទិនមួយផ្សេងទៀតដែលយកវាទៅកន្លែងផ្សេង។ ប៉ុន្តែនោះជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យវាជាកសុតាងនៃគ្រីស្ទាន វាមានមូលដ្ឋានទៅលើកំណើតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ អ្នកឃើញទេ នោះហើយជាកន្លែងដែលយើងយកវា។

130 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះជាថ្ងៃទីប្រាំពីរ ពេលនេះ មានមនុស្សថ្ងៃបុណ្យ ទី៥០ជាច្រើនដែលជាថ្ងៃសប្តាហ៍—ថ្ងៃសប្តាហ៍ ពួកថ្ងៃសប្តាហ៍ រក្សាថ្ងៃឈប់សម្រាក

ថ្ងៃសៅរ៍។ ឥឡូវនេះពួកគេនិយាយថា “មិនមានព្រះបន្ទូលនៅក្នុងព្រះគម្ពីរសម្រាប់អ្នកដើម្បីរក្សាថ្ងៃសៅរ៍...ថ្ងៃអាទិត្យជាថ្ងៃពិត។” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងនិយាយដូចគ្នាអំពីថ្ងៃសប្តិហែនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ថ្ងៃសៅរ៍គឺជាថ្ងៃសប្តិហែដែលត្រូវបានផ្តល់ឱ្យជនជាតិយូដា។ ឥឡូវនេះវាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យតែក្នុងចន្លោះពេលមួយ។

131 ឥឡូវនេះ វាអាចនឹងចោទជាសំណួរមួយទៀត ដើម្បីបញ្ជាក់ឡើងវិញ។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ លុះដល់ថ្ងៃទី៧ ព្រះទ្រង់ឈប់សម្រាក នោះថ្ងៃទី៧ មិនត្រូវបានគេសង្កេតឃើញទេ តាម—តាមដែលខ្ញុំដឹងក្នុងបទគម្ពីរ រហូតដល់ជិតមួយពាន់ប្រាំរយឆ្នាំ។ ហើយនៅទីហោស្ថាន ព្រះបានប្រទានថ្ងៃទីប្រាំពីរដល់ជនជាតិអ៊ីស្រាអែល សម្រាប់ជាទីសំគាល់រវាងគ្នា...ព្រះ។

132 ហើយព្រះបានឈប់សម្រាកនៅថ្ងៃទីប្រាំពីរ ជាថ្ងៃឈប់សម្រាកនៃការរំពួកដល់ទ្រង់។ ខ្ញុំនិយាយថាបែបនោះលើអត្ថប្រយោជន៍របស់រឿងនេះប្រហែលជា—បងប្អូនប្រុសឬបងស្រី ខាងសេវនដេ អេដវែនទីស្ទ ឃើញហើយពួកគេមានក្រុមជំនុំគួរឱ្យស្រឡាញ់។ ហើយឥឡូវសូមកត់សម្គាល់ ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់បង្ហាញភាពខុសគ្នាជាមួយពួកគេបន្តិចបន្តួច—លើសំណួរនេះ។

133 ឥឡូវនេះ ព្រះបានបរិសុទ្ធនៅថ្ងៃទីប្រាំពីរ។ ប្រាំមួយថ្ងៃគឺជារបស់បុរស។ ថ្ងៃទីប្រាំពីរគឺជាថ្ងៃសម្រាករបស់ព្រះ ដែលជាប្រភេទមួយ ប្រភេទនៃសហស្សវត្សរ៍។ ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់រឿងនេះ តើដូចម្តេច—របៀបដែលវាបញ្ចូលគ្នា។ ពេលព្រះយេស៊ូវយាងមកផែនដី អ្វីដែលគេឆ្កាងព្រះយេស៊ូវ គឺព្រះអង្គមិនបានរក្សាថ្ងៃសប្តិហែ ការចោទប្រកាន់តែពីរគត់ដែលពួកគេមានប្រឆាំងនឹងព្រះយេស៊ូវនោះគឺ “ទ្រង់បានបំបែកថ្ងៃសប្តិហែ ហើយតាំងអង្គទ្រង់ជាព្រះ។” ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា ទ្រង់ជាព្រះអម្ចាស់នៃថ្ងៃសប្តិហែ។ ទ្រង់មាន...ទ្រង់ក៏ជាថ្ងៃសប្តិហែរបស់ព្រះ ហើយទ្រង់ជាព្រះ។ ដូច្នេះ ពួកគេគ្មានផ្លូវចោទប្រកាន់ទ្រង់ឡើយ។

134 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគ្រាន់តែដោះស្រាយរឿងនេះជូនអ្នក ហើយបង្ហាញអ្នកថា ថ្ងៃណាដែលយើងត្រូវរក្សា។ ឥឡូវនេះ តើមានបទគម្ពីរទេ? ខ្ញុំនឹងសួរវាសម្រាប់ផលប្រយោជន៍របស់អ្នក:

តើមានបទគម្ពីរដែលបងប្រុស ប្រាណាហាំ ប្រាប់យើង និងអនុញ្ញាតឱ្យយើងរក្សាថ្ងៃអាទិត្យ ដូចជនជាតិយូដាបានរក្សាទុកថ្ងៃសៅរ៍ដែរឬទេ?

135 អត់ទេ បាទ អត់មានទេ។ មិនមានជាបទគម្ពីរនៅក្នុងព្រះគម្ពីរទេ សម្រាប់ នៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មីសម្រាប់ឱ្យយើងរក្សាទុកនៅថ្ងៃសៅរ៍ ឬថ្ងៃអាទិត្យ។ ប៉ុន្តែ ហេតុផលដែលយើងរក្សាថ្ងៃអាទិត្យ គឺជាពិធីរំលឹកអំពីការរស់ឡើងវិញ។ គ្មានអ្វី ទេ...

136 ឥឡូវនេះ អ្នកនឹងនិយាយថា “រ៉ូម៉ាំងកាតូលិកបានធ្វើដូច្នោះ។” ពួកគេអះអាង ថាពួកគេបានធ្វើវា ប៉ុន្តែប្រសិនបើពួកគេធ្វើនោះ លោកសាវកប៉ុលគឺជារ៉ូម៉ាំង កាតូលិក ពេត្រុស យ៉ូហាន និងយ៉ាកុប និងអ្នកដទៃទៀតក៏ដូចគ្នាដែរ ដ្បិតពួកគេបាន ជួបគ្នានៅថ្ងៃទីមួយនៃសប្តាហ៍សម្រាប់ការថ្វាយបង្គំរបស់ពួកគេ។ ហើយបើតាម អ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រ វិធីតែមួយគត់ដែលពួកគេអាចប្រាប់រវាងជនជាតិយូដាគ្រីស្ទាន និងជនជាតិយូដាគ្រីស្តអូស្ត្រូជាក់ (ពួកគេទាំងពីរបានទៅសាលាប្រជុំ) ប៉ុន្តែ មានម្នាក់បានទៅនៅថ្ងៃសៅរ៍ (ដែលបដិសេធការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះយេស៊ូវ) ហើយម្នាក់ទៀតបានទៅនៅថ្ងៃអាទិត្យ (ដែលជឿថាព្រះយេស៊ូវបានរស់ពីសុគត ឡើងវិញ)។ ហើយនោះគឺជាសញ្ញាមួយ។ ហើយវានឹងក្លាយជាសញ្ញាមួយ ហើយ វាអាចនឹងចេញមកជាសញ្ញាសម្គាល់របស់សត្វ។

137 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថា បងប្អូនប្រុសនៃសេរេដេ អេដវ៉ែនទីស្នូគិតថានោះជាត្រា នៃព្រះ។ ពួកគេថា “អ្នកត្រូវបានដោចំណាំដោយការរក្សាថ្ងៃសប្តិទេ។” គ្មានបទគម្ពីរ ណាមួយក្នុងព្រះគម្ពីរចែងដូច្នោះទេ។

138 ហើយនេះគឺជាបទគម្ពីរមួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរដែលនិយាយដូច្នោះ—ថាអ្នកត្រូវ បានដោចំណាំ អេភេសូរ ៤:៣០ បាននិយាយថា “កុំធ្វើឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៃព្រះបានព្រួយព្រះហឫទ័យ ដែលទ្រង់ដោចំណាំអ្នករាល់គ្នា ទុកសំរាប់ដល់ថ្ងៃ ប្រោសលោះនោះឡើយ” ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

139 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងបញ្ជាក់ដល់អ្នកថា ត្រារបស់ព្រះគឺជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឃើញទេ? នោះហើយជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណ គឺជាត្រារបស់ព្រះ។ ឥឡូវនេះ អេសាយ ២៨ គាត់បាននិយាយថា “សិក្ខាបទត្រូវ តាមសិក្ខាបទ បន្ទាត់តាមបន្ទាត់ ត្រង់នេះបន្តិច និងទីនោះបន្តិច។”

140 ឥឡូវនេះ មើលឥឡូវនេះ មិត្តជាទីស្រឡាញ់។ ឥឡូវនេះអ្នកដែលឈប់ ធ្វើការ...ឃើញទេ បុរសកំពុងព្យាយាមរកអ្វីមួយដើម្បីសង្គ្រោះខ្លួនឯង។ មិនមាន អ្វីដែលអ្នកអាចធ្វើបានអំពីវាទេ។ អ្នកត្រូវបានសង្គ្រោះដោយព្រះគុណ។ ព្រះទ្រង់

ធ្វើការត្រាស់ហៅ ព្រះទ្រង់ធ្វើការសង្គ្រោះ។ អ្នកគ្រាន់តែធ្វើតាម—ជើងរបស់ព្រះនោះហើយជាទាំងអស់។ អ្នកមិនអាចនិយាយបានទេ។ នោះហើយជាធម្មជាតិរបស់មនុស្ស។ ពួកគេព្យាយាមឈប់បរិភោគសាច់ ពួកគេព្យាយាមរក្សាថ្ងៃសប្តិ១ ទ ពួកគេព្យាយាម...“ប្រសិនបើអ្នកឈប់ធ្វើវា។” វាជា...អ្នកមិនត្រូវបានសង្គ្រោះដោយការមិនបរិភោគសាច់ទេ។ អ្នកមិនត្រូវបានសង្គ្រោះដោយការនេះ នោះប្រស្រៀងទៅត អ្នកត្រូវបានសង្គ្រោះដោយព្រះគុណ! ហើយព្រះដោយព្រះគុណ ផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យ? ហើយជីវិតអស់កល្បគឺជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

141 ឥឡូវនេះខ្ញុំសូមបង្ហាញអ្នក។ តើពាក្យ សប្បិទ មានន័យយ៉ាងណា? មានអ្នកណាដឹងទេ គ្រាន់តែលើកដៃឡើង? ថ្ងៃឈប់សម្រាក? ប្រងស្រីនិយាយថា “សម្រាក។”—អេដៗ សម្រាក។ ហ្នឹងហើយ។ ស-ប្បិ-ទ ថ្ងៃសប្តិ១ មានន័យថា “ស-ម្រ-ក” ថ្ងៃសម្រាក។ សូមអានបន្តិចរបស់អ្នកនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ហើយមើលទៅ “សម្រាក” ថ្ងៃ។ ឥឡូវសូមចូលទៅកាន់ហេព្រើរ ជំពូកទី៤ ប្រញាប់ឥឡូវនេះ។ ហើយយើងនឹង...

142 នេះ—នេះជាសំណួរចុងក្រោយរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ។ ហើយបងប្រុស មើលថាតើបងប្រុសនេរីល បានមានវានៅទីនោះដែរឬទេ។ ខ្ញុំដឹងថាពួកគេមួយចំនួនប្រញាប់ដូច្នោះយើងនឹងមិនទុកអ្នកយូរពេកទេ។ ឥឡូវនេះ សូមអភ័យទោស ខណៈពេលដែលខ្ញុំចូលទៅក្នុងពួកគេ។

143 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលអ្នកឃើញពាក្យនៅទីនេះ សម្រាក នោះអ្នកដឹងថាមានន័យថា “ថ្ងៃឈប់សម្រាក។”

144 ឥឡូវនេះ នេះជាគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ ព្រះយេស៊ូវ នៅក្នុងម៉ាថាយ ទ្រង់ចាប់ផ្តើមនៅជំពូកទី៥ នៃ ម៉ាថាយ ហើយទ្រង់ចាប់ផ្តើមដូចនេះ៖ “អ្នករាល់គ្នាបានឮសេចក្តី ដែលសំដែងពីដើមថា ‘កុំជិតឲ្យសោះ។’” នោះ តើនោះជាអ្វី? ជាច្បាប់ ជាបញ្ញត្តិ។ “ប៉ុន្តែខ្ញុំសុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា អ្នកណាដែលមើលទៅលើស្រ្តីហើយមានតណ្ហាលើនាង។” ប្តូរហើយ មែនអត់? “អ្នករាល់គ្នាបានឮសេចក្តី ដែលសំដែងពីដើមថា ‘កុំសម្លាប់មនុស្សឲ្យសោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំប្រាប់អ្នក!’” ប្តូរហើយ មែនអត់? (គិតថាទ្រង់មិនបានផ្លាស់ប្តូរច្បាប់ទេ?) មែនហើយ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំសុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា អ្នកណាដែលខឹងនឹងបងប្អូនខ្លួនដោយគ្មានមូលហេតុ អ្នកនោះបាន

សម្លាប់គេហើយ។” នោះមិនដែលបានត្រឡប់ទៅក្រោមព្រះគម្ពីរសញ្ញាចាស់ នោះ គឺជាគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ ទ្រង់គ្រាន់តែបើកទៅខាងហ្នឹង។ ឃើញទេ? ទ្រង់បានយាង ទៅមុខ ហើយប្រទានបញ្ញត្តិទាំងនោះ ប៉ុន្តែទ្រង់បានខកខាន ទ្រង់បានរំលងថ្ងៃទី បួន ដែលជាថ្ងៃទីប្រាំពីរ។ ឥឡូវនេះនៅក្នុងជំពូកទី៧ ដែលជាកន្លែងដែលទ្រង់...

145 នៅក្នុងពរជ័យដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត ទីនេះជាអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូល ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “អ្នករាល់គ្នាបានឮសេចក្តី ដែលសំដែងពីដើមថា “អ្នកនឹងត្រូវធ្វើ ហើយ អ្នកនឹងមិនត្រូវធ្វើ” ហើយខ្ញុំនិយាយទៅកាន់អ្នកផ្សេងគ្នា។ អ្នកធ្លាប់ឮគេនិយាយ ថា “ធ្មេញឱ្យជូននិងធ្មេញ និងភ្នែកឱ្យជូននិងភ្នែក” ប៉ុន្តែខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា! អ្នករាល់គ្នា បានឮគេនិយាយខុសគ្នា ប៉ុន្តែខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា!”

146 ឥឡូវនេះ នៅចុងបញ្ចប់នៃវាទាំងអស់ ទ្រង់បានចាកចេញពីបញ្ញត្តិទីបួន។ ឥឡូវនេះ នោះគឺ “ចូរនឹកចាំថ្ងៃសប្តិ្ងទ ហើយរក្សាវាឱ្យបរិសុទ្ធ។” ឥឡូវនេះ ទ្រង់ មានបន្ទូលថា:

អស់អ្នកដែលនឿយព្រួយ ហើយផ្ទុកធន់អើយ ចូរមកឯខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងឱ្យ អ្នករាល់គ្នាឈប់សំរាក ដល់ព្រលឹង។

147 ឥឡូវនេះមើល “អ្នកណាប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់ ត្រូវគប់និងដុំថ្ម” ពួកគេត្រូវតែ ត្រឹមត្រូវក្នុងការប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់។ តើវាត្រូវទេ? ហើយត្រូវធ្វើដោយផ្នែក សាច់ឈាម។ “អ្នកណាសម្លាប់” គាត់ត្រូវតែជាយាតក។

148 ប៉ុន្តែ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “អ្នកណាសម្លឹងមើលស្រ្តី” ព្រលឹង វិញ្ញាណ គ្មានអ្វីនៅក្នុងខ្លួនរបស់គាត់ទេឥឡូវនេះ។ ព្រលឹងរបស់គាត់ត្រូវបានប្រោស លោះ វាមិនមែននៅពេលនោះទេ។ វាជានាយកសាលា ឃើញទេ គឺជាច្បាប់។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលសម្លឹងមើលស្រ្តីហើយមានជម្រក តណ្ហាចង់បាននាងបានប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់នឹងនាងក្នុងចិត្តរួចហើយ។” ឥឡូវនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកធ្លាប់ឮគេនិយាយថា ‘កុំសម្លាប់មនុស្សឱ្យសោះ’ ប៉ុន្តែខ្ញុំ ថា អ្នកណាដែលខឹងនឹងបងប្អូនខ្លួនដោយគ្មានមូលហេតុ អ្នកនោះបានសម្លាប់គេ ហើយ។”

149 ឥឡូវនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលម្យ៉ាងទៀតថា អំពីថ្ងៃសប្តិ្ងទ ទ្រង់មានបន្ទូលថា:

អស់អ្នកដែលនឿយព្រួយ ហើយផ្ទុកច្រន់អរិយ ចូរមកដខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងឲ្យ
អ្នករាល់គ្នាលបស់រាកដល់ព្រលឹងអ្នក គឺថ្ងៃសប្បិទដល់ព្រលឹងអ្នក។
(មិនមែនចំពោះរូបកាយ ដល់ព្រលឹងរបស់អ្នកទេ។)

150 ឥឡូវនេះ សូមស្តាប់—សូមស្តាប់លោកប៉ុលឥឡូវនេះ។ ប្រសិនបើអ្នកអាច
គ្រាន់តែ...ខ្ញុំដឹងថាវាក្តៅ ហើយអ្វីៗក៏ក្តៅ នៅទីនេះដែរ។ ប៉ុន្តែ ឥឡូវនេះ សូម
បញ្ចប់វាឥឡូវនេះ ដូច្នោះយើងនឹងប្រាកដក្នុងការដោះស្រាយវា។ ឥឡូវនេះ ប៉ុល
កំពុងសរសេរទៅកាន់ពួកហេព្រើរ។ តើអ្នកណាជាជនជាតិហេព្រើរ? និយាយមក។
ជនជាតិយូដា។ តើវាត្រូវទេ? ឥឡូវនេះ ពួកគេជាអ្នករក្សាច្បាប់ គឺជាអ្នករក្សាថ្ងៃ
សប្បិទ។ តើវាត្រូវទេ? តើត្រូវទេបងប្អូនអ្នកអធិប្បាយ? ពួកគេជាអ្នករក្សាថ្ងៃសប្បិទ
ពួកគេជាអ្នករក្សាច្បាប់។ ត្រូវហើយ។

151 ឥឡូវនេះប៉ុលកំពុងនាំជនជាតិយូដា ដោយស្រមោលនិងប្រភេទខ្លះ បង្ហាញ
ពីអ្វីដែលច្បាប់បានចែង “ច្បាប់ជាស្រមោលនៃការល្អនឹងមកដល់” ព្រះអង្គយាង
ទៅមុខ ហើយប្រគល់វានៅកន្លែងតែមួយ ដូចព្រះច័ន្ទ និងព្រះអាទិត្យ។ ក្នុងនាម
ជា—នេះ—ព្រះច័ន្ទគ្រាន់តែជាស្រមោលនៃព្រះអាទិត្យរះ នៅប្រទេសមួយចំនួន ឬ
ពិភពលោកមួយចំនួនផ្សេងទៀត ហើយវាកំពុងតែផ្តុះបញ្ចាំងនៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះ
ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ហើយវាមិនអាច...ហេព្រើរ ៩។

152 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់នៅក្នុង ហេព្រើរ៤ គាត់បានមកដល់សំណើ
សម្រាប់ថ្ងៃសប្បិទ។ ឥឡូវនេះមើល:

ដូច្នោះ ដែលនៅមានសេចក្តីសន្យាទុកមក ឲ្យបានចូលក្នុងសេចក្តី
សំរាករបស់ទ្រង់ នោះត្រូវឲ្យយើងរាល់គ្នាខ្លាចចុះ...

153 ឥឡូវនេះ លោកប៉ុលកំពុងនិយាយទៅកាន់អ្នករក្សាថ្ងៃសប្បិទ គឺប្រជាជន
ដែលរក្សាថ្ងៃសប្បិទ។ “ចូរយើងខ្លាចក្រែងការសន្យាមួយនឹងត្រូវចោលយើងចេញ
អំពីថ្ងៃសប្បិទ” ក្នុងន័យផ្សេងទៀត។ ឬប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់ការអានរឹម
របស់អ្នក ឬ “ការរក្សាថ្ងៃសប្បិទ” វាជា “ជេ” នៅក្នុងរបស់ខ្ញុំ ចេញពី ព្រះគម្ពីរស្តុ
រៀល ឬ “ការរក្សាថ្ងៃសប្បិទ” ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

នោះត្រូវឲ្យយើងរាល់គ្នា...ខ្លាចចុះ ក្រែងអ្នករាល់គ្នាណាមួយ
មើលទៅដូចជា...ឈោងទៅមិនដល់។

ដ្បិតដំណឹងល្អបានផ្សាយមកយើងរាល់គ្នាដូចជាដល់គេដែរ (ត្រឡប់មកនៅក្រោមក្រឹត្យវិន័យវិញ)៖ ប៉ុន្តែ ព្រះបន្ទូលដែលគេឮ នោះគ្មានប្រយោជន៍ដល់គេសោះ ដោយព្រោះមិនបានលាយនឹងសេចក្តីជំនឿក្នុងចិត្តនៃពួកអ្នកដែលឮនោះ។

154 ឥឡូវនេះ បានមកវិញនៅក្រោមច្បាប់។ ពួកគេគ្មានជំនឿទេ ព្រោះគ្មានអ្វីត្រូវពីងផ្អែកលើវាឡើយ។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ:

តែយើងរាល់គ្នាដែលជឿ យើងចូលក្នុងសេចក្តីសំរាកនោះវិញ ដូចទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា...

155 ឥឡូវនេះ “របស់ទ្រង់” សម្រាក។ ឥឡូវនេះ “របស់ទ្រង់” វាជាការសម្រាករបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ មិនអីទេ ការសម្រាករបស់ទ្រង់ ទ្រង់ “ថ្ងៃឈប់សម្រាក។” ហើយរាល់ពេលដែលខ្ញុំនឹងប្រើការសម្រាក ត្រូវបានសរសេរនៅទីនោះ ខ្ញុំនឹងប្រើ “ថ្ងៃឈប់សម្រាក” ដូច្នេះអ្នកនឹងយល់អំពីការរក្សាថ្ងៃនោះ។ ឃើញទេ?

តែយើងរាល់គ្នាដែលជឿ យើងចូលក្នុងថ្ងៃសប្តិៗ សេចក្តីសំរាក នោះវិញ ដូចទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា... អញបានស្បថទាំងកំហឹងថា (ចំពោះជនជាតិហេព្រើរ) វារាល់គ្នាមិនត្រូវចូល ទៅក្នុងសេចក្តីសំរាក: របស់អញសោះឡើយ... (ឥឡូវនេះ សូមមើលប៉ុលទៅធ្វើវាជាថ្ងៃបរិសុទ្ធរបស់ព្រះ)... ទោះបីការទាំងប៉ុន្មានបានសំរេច តាំងពីកំណើតលោកីយ៍មកក៏ដោយ។

ដ្បិតនៅកន្លែងណាមួយ នោះទ្រង់មានព្រះបន្ទូលពីថ្ងៃទី៧ដូច្នេះថា ព្រះទ្រង់បានឈប់សំរាក ឬ ពីថ្ងៃសប្តិៗ (ត្រូវទេ? ខ្ញុំនឹងដាក់នៅទីនោះសូមមើល។)

ដ្បិតនៅកន្លែងណាមួយ (នៅក្នុងច្បាប់) នោះទ្រង់មានព្រះបន្ទូលពីថ្ងៃទី៧ដូច្នេះថា ព្រះទ្រង់បានឈប់សំរាក ពីអស់ទាំងការរបស់ទ្រង់នៅថ្ងៃទី៧។

156 មានថ្ងៃទីប្រាំពីររបស់អ្នក។ ឥឡូវនេះ ប៉ុលនឹងទទួលស្គាល់ថាព្រះជាម្ចាស់ប្រទានវាដល់ពួកគេ នោះគឺជាថ្ងៃទីប្រាំពីរ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់បានសម្រាកនៅថ្ងៃទីប្រាំពីរ ទ្រង់បានប្រទានពរដល់ថ្ងៃសប្តិៗ ទ្រង់បានបរិសុទ្ធ ហើយទ្រង់បាន

ញែកវាជាបរិសុទ្ធ ហើយធ្វើជាថ្ងៃឈប់សម្រាក។ ព្រះទ្រង់បានធ្វើវាពីគ្រប់កិច្ចការ របស់ទ្រង់។

ហើយនៅកន្លែងនេះទៀតថា បើវារាល់គ្នាចូលទៅក្នុងសេចក្តីសំរាក របស់អញ។ (ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល។)

157 ឥឡូវនេះ មានថ្ងៃឈប់សម្រាកមួយទៀតនៅកន្លែងណាមួយ។ វានៅឯណា? ឥឡូវនេះ សូមចងចាំរឿងនេះនៅទីនេះ: “ការសម្រាករបស់ព្រះ” ថ្ងៃទីប្រាំពីរនោះ។ ប៉ុលបាននិយាយថា “ពួកគេមានវានៅកន្លែងជាក់លាក់មួយ។” ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ គាត់បាននិយាយថា “ប្រសិនបើពួកគេនឹងចូលទៅក្នុងកន្លែងសំរាករបស់អញ” ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលនៅក្នុងម៉ាថាយ។

ដូច្នោះ ដែលនៅតែបើកឲ្យអ្នកខ្លះបានចូលទៅក្នុងសេចក្តីសំរាកនោះ ហើយពួកអ្នកដែលព្រួយរំលោភពីដើម គេមិន...បានចូលទេ ដោយ ព្រោះមិនជឿ:

ម្តងទៀត...

158 ឥឡូវស្តាប់ឲ្យជិត! អ្នករាល់គ្នាស្តាប់ និយាយថា “អាម៉ែន។” [ក្រុមជំនុំនិយាយ ថា “អាម៉ែន។”—អេដ។] សូមស្តាប់:

នោះបានជា ទ្រង់ដាក់កំណត់ថ្ងៃៗទៀតថា...

159 ទ្រង់កំណត់មួយថ្ងៃនៅទីនេះ។ តើវាជាអ្វី? មនុស្សគ្រប់គ្នានិយាយគ្នាមៗ។ ថ្ងៃឈប់សម្រាក! តើវាត្រូវទេ? ទ្រង់បានកំណត់ថ្ងៃទីប្រាំពីរនៃសប្តាហ៍ជាថ្ងៃសប្បុរស នៅក្នុងកន្លែងនេះ។

នោះបានជាទ្រង់ដាក់កំណត់ថ្ងៃៗ ទៀតថា ទាំងមានព្រះបន្ទូល ដោយសារដាវីឌ (នៅក្នុងទំនុកតម្កើង) ថ្ងៃនេះ ជាយូរក្រោយមក (រហូតដល់ព្រះយេស៊ូវយាងមក អ្នកឃើញទេ ជាលើកដំបូង)...ដែល ថា នៅថ្ងៃនេះបើដងរាល់គ្នា...សំឡេងទ្រង់ នោះកុំឲ្យកាំងចិត្តរឹងរូស ឡើយ។ (មានការសម្រាកមួយផ្សេងទៀតមកដល់ មិនមែនខាង រូបកាយ គឺខាងវិញ្ញាណ)

160 ឥឡូវនេះ មើល។ អូ អ្នកនិយាយថា “នៅពេលដែលយើងមានថ្ងៃទីប្រាំពីរ ផងដែរ។” ឥឡូវនេះ សង្កត់ធ្ងន់លើវាបន្តិច។ តោះអានខបន្ទាប់មើល កុំលឿនពេក។ ត្រូវហើយ:

បើសិនជាព្រះយេស៊ូវបានឲ្យគេ... បើ—សិនជាព្រះយេស៊ូវឱ្យ
គេឈប់សំរាក នោះក្រោយមក ទ្រង់មិនមានព្រះបន្ទូលពីថ្ងៃ១ទៀត
ទេ។

161 នៅពេលដែលទ្រង់បានផ្លាស់ប្តូរច្បាប់ ពីច្បាប់ទៅជាព្រះគុណ តើទ្រង់មិនបាន
ឲ្យពួកគេមានថ្ងៃសម្រាក ថ្ងៃឈប់សម្រាក និងថ្ងៃដាក់លាក់ទេឬ? ប៉ុន្តែ ទ្រង់
មិនដែលនិយាយអ្វីអំពីថ្ងៃសប្តាហ៍ទេឡើយ។ ទ្រង់មិនដែលនិយាយអ្វីអំពីថ្ងៃអាទិត្យទេ
ទ្រង់មិនដែលនិយាយអ្វីអំពីថ្ងៃសៅរ៍ទេ។ ប៉ុន្តែនេះជាអ្វីដែលទ្រង់បានមានបន្ទូល
ប៉ុលបាននិយាយ។ ឥឡូវនេះមើល “នៅទីនោះ...” ទី១៩... ឬខ៩:

ដូច្នោះ មានសេចក្តីឈប់សំរាក ទុកសំរាប់វាស្រ្តរបស់ព្រះនៅ
ខាងមុខ។ (នោះគឺថ្ងៃនេះ!)... នៅសល់... ថ្ងៃសប្តាហ៍ ដល់ប្រជាជននៃ
ព្រះ។

សម្រាប់គាត់ (អ្នកបូខ្នុំ) ដែលបានចូលទៅក្នុងការសម្រាករបស់ទ្រង់
(ការសម្រាករបស់ព្រះយេស៊ូវ “ចូរមកឯខ្ញុំ អ្នករាល់គ្នាដែលនឿយព្រួយ
ហើយមានបន្ទុកធ្ងន់អើយ នោះខ្ញុំនឹងឲ្យអ្នករាល់គ្នាសម្រាក”) គាត់
(អ្នកបូខ្នុំ) បានឈប់ពីការងាររបស់គាត់ ដូចព្រះជាម្ចាស់បានធ្វើ
តាំងពីដើមដំបូងមក។

162 អាម៉ែន! មានថ្ងៃឈប់សម្រាករបស់អ្នក។ តើវាត្រូវទេ?

ដូច្នោះ ត្រូវឲ្យយើងរាល់គ្នាសង្វាត... (ប៉ុលបាននិយាយ)... នឹងចូល
ទៅក្នុងសេចក្តីសំរាកនោះ ក្រែងលោអ្នកណាជួលទៅ តាមក្បួនមិនជឿ
ដូចជាគេដែរ (នៃថ្ងៃនោះជាដើម ឃើញទេ)។

ពីព្រោះ ឯព្រះបន្ទូលនៃព្រះរស់នៅ ហើយពូកែផង ក៏មុតជាងដាវ
ណាមានមុខ២ ទាំងឆ្លុះចូលទៅ... ទាល់តែកាត់ព្រលឹង... និងវិញ្ញាណ
ហើយសន្លាក់ និងខ្លួនឆ្លឹងដាច់ពីគ្នា... ទាំង... (ចូរយើងមើល)... អស់ទាំង
គំនិត ទាំងឆ្លុះចូលទៅ (ចាំបន្តិច)... ទាល់តែកាត់ព្រលឹង និងវិញ្ញាណ

ហើយសន្លាក់ និង...ខ្សែភ្លើងដាច់ពីគ្នា ទាំង...ពិចារណាអស់ទាំងគំនិត
ដែលចិត្តគិត ហើយដែលសំរេចដែរ។

គ្មានអ្វីកើតមក...ដែលទ្រង់ទតមិនឃើញនោះឡើយ: គឺគ្រប់
ទាំងអស់នៅជាអាក្រក់ ហើយចំហនៅចំពោះព្រះនេត្រនៃព្រះ
ដែលយើងរាល់គ្នាត្រូវរាប់រៀបទាំងអស់ទូលថ្វាយទ្រង់។

163 ឥឡូវនេះ មើល ព្រះបានឈប់សម្រាកនៅថ្ងៃទីប្រាំពីរ ហើយបានបង្កើតថ្ងៃទី
ប្រាំពីរ ឱ្យដល់ពួកយូដាសម្រាប់ជាការរំលឹក។ ខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពី សាវកប៉ុល
ឥឡូវនេះ សូមមើលនៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះអ្នកគិតថាគាត់កំពុងនាំយកវា? តើអ្នក
គិតថាគាត់មានសិទ្ធិទេ? ឥឡូវនេះ តើគាត់បាននិយាយអ្វីខ្លះនៅក្នុងកាឡាទី១:៨?
“ប៉ុន្តែ បើយើងខ្ញុំ ឬទេវតាពីស្ថានសួគ៌ នឹងប្រាប់ដំណឹងណាមកអ្នករាល់គ្នា ខុសពី
ដំណឹងល្អ ដែលយើងខ្ញុំបានប្រាប់ហើយ នោះឲ្យគេត្រូវបណ្តាសាចុះ។” ឃើញទេ
ដំណឹងល្អគឺសាមញ្ញ។ ឥឡូវនេះ មើល។

164 “បងប្រុស ប្រាណហាំ ឥឡូវនេះតើខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វី ដោយគ្រាន់តែជឿ
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ?” អត់ទេ។ នោះមិនមែនជាសេចក្តីសម្រាកទេ។

165 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់ដឹងពីអ្វី... តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលចង់ដឹង
ថា តើការសម្រាករបស់គ្រីស្ទានគឺជាអ្វី “អាម៉ែន។” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែ
ន។”—អេដ។] ឥឡូវនេះ អ្នកអាចសម្គាល់វាប្រសិនបើអ្នកចង់បាន អេសាយ ២៨។
គាត់បាននិយាយថា “ដ្បិតត្រូវបង្រៀនច្បាប់—មួយម្តងៗ” បានចែង។ “ដ្បិតត្រូវ
បង្រៀនច្បាប់មួយម្តងៗ ហើយឃ្លាមួយម្តងៗ មុខនេះបន្តិច មុខនោះបន្តិច ហើយ
ប្រកាន់ខ្ជាប់នូវអ្វីដែលល្អ។” ហោរានិយាយអំពីពេលវេលាដែលមកដល់ គឺអំពី
ការសម្រាក ថ្ងៃសប្តិៗទេ។ អានជំពូកទាំងមូលមើល គាត់និយាយថា “នៅពេលដែល
ថ្ងៃសប្តិៗនឹងត្រូវបញ្ចប់” ហើយពួកគេនឹងលក់ស្បែកជើងនៅថ្ងៃសៅរ៍ដូចគ្នានឹង
ពួកគេបានធ្វើវានៅថ្ងៃចន្ទ ឬអ្វីក៏ដោយ។ អ្នកឃើញទេ? បាននិយាយថា “តើ
ពេលវេលានេះនឹងនៅពេលណា?” បាននិយាយថា:

...បង្រៀនច្បាប់មួយម្តងៗ ...ហើយឃ្លាមួយម្តងៗ មុខនេះបន្តិច មុខ
នោះបន្តិច: ប្រកាន់ខ្ជាប់នូវអ្វីដែលល្អ។

ទ្រង់នឹងមានព្រះបន្ទូលដល់ជនជាតិនេះ ដោយសំដីរឿង ហើយនឹង ភាសាដទៃ។

...ទ្រង់បានមានព្រះបន្ទូលនឹងគេថា នេះនៃជាសេចក្តីសំរាក ចូរឲ្យពួក អ្នកដែលនឿយហត់បានសំរាកចុះ។ ហើយសម្រាប់ការទាំងអស់នេះ ពួកគេបានធ្វើចិត្តវិងវូស ហើយគ្រវីក្បាល ហើយបដិសេធ។ (ដូចគ្នានឹង អ្វីដែលពួកគេបានធ្វើនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធបានយាងចុះមកសណ្ឋិតលើប្រជាជន ហើយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធត្រូវបានប្រោសប្រទានជាលើកដំបូងដល់ប្រជាជនដែលនៅ ទីនោះនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០។ នោះជាថ្ងៃឈប់សម្រាក ជាថ្ងៃសប្បិទដល់ រាស្ត្រនៃព្រះ។)...

166 ដូច្នោះ ហេតុផលតែមួយគត់ដែលយើងរក្សាថ្ងៃអាទិត្យ ចាប់ផ្តើមដោយ បុព្វបុរសរបស់យើងនៃព្រះគម្ពីរ លោកសាវក ប៉ូល យ៉ូហាន ម៉ាថាយ ម៉ាកុស លូកា និងពួកគេទាំងអស់ ពួកគេបានចេញពីផ្ទះមួយទៅផ្ទះមួយ ពួកគេបានជួបជុំគ្នា នៅថ្ងៃដំបូងនៃសប្តាហ៍ នៅពេលដែលពួកសិស្សមកជុំគ្នា ហើយវាត្រូវបានហៅ មិនមែនជាថ្ងៃសប្តិទេ គឺជាថ្ងៃរបស់ព្រះអម្ចាស់។

167 លោកយ៉ូហានបាននិយាយនៅលើកោះ ប៉ាតម៉ុស ត្រូវបានបង្កើតឡើងជា ផ្លូវការនៅក្នុងព្រះវិហាររួចហើយ “ខ្ញុំនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណនៅថ្ងៃរបស់ព្រះអម្ចាស់។” ត្រូវហើយ។ ឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មកគាត់បានឃើញ...

168 ហើយ—ហើយឥឡូវនេះ ជាថ្ងៃរបស់ព្រះអម្ចាស់—គឺជាថ្ងៃដែលព្រះអម្ចាស់ បានយាងមក។ ឥឡូវនេះ អ្នកទៅរកអ្នកប្រវត្តិវិទូ យ៉ូសែប អាហ្គាហ្វីស ជាច្រើន នាក់ទៀត ឬមិនមែនអាហ្គាហ្វីសទេ អូ ខ្ញុំមិនអាច...អ្នកនិពន្ធបុរាណណាមួយ របស់ពួកគេ ហើយអ្នកនឹងរកឃើញនៅទីនោះ។ ប្រវត្តិវិទូនៃក្រុមជំនុំ សៀវភៅ ទុក្ខបុគ្គលរបស់ ហ្វុក ភាគច្រើននៃអ្នកទាំងនោះ ហើយអ្នកនឹងដឹងថាមានភាព ខុសគ្នាតែមួយគត់...ពួកគេជាក្រុមជនជាតិយូដា។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេបាន ហៅថា “កានីបាល់” នោះគឺជាពួកគ្រីស្ទាន។ ពួកគេថា “មានបុរសម្នាក់ដែលប៉ុន ទាលពីឡាតសម្លាប់ ហើយពួកសិស្សមកលួចយកសពគាត់ទៅ។ ហើយគេបាន លាក់ខ្លួនវា—រៀងរាល់ថ្ងៃអាទិត្យ ពួកគេទៅញ៉ាំសាច់វាមួយចំណែក។” ពួកគេបាន ទទួលការប្រកបប្បបូរ។ ពួកគេគ្រាន់តែ...ពួកគេបានយកព្រះសពរបស់ទ្រង់ អ្នក

ឃើញទេ? ពួកគេបាននិយាយថា ពួកគេកំពុងយកព្រះសពរបស់ព្រះអម្ចាស់ ជាការប្រកបបុណ្យមួយ។ ហើយគេមិនដឹងថាវាជាអ្វីទេ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ពួកគេជាមនុស្សស៊ីសាច់មនុស្ស។” បាននិយាយថា “ពួកគេទៅញ៉ាំសាច់នៅថ្ងៃទីមួយនៃសប្តាហ៍ ពួកគេបានជួបជុំគ្នាបរិភោគសាច់របស់បុរសនេះ។”

169 ហើយវិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចប្រាប់ថាតើពួកគេជាអ្នករក្សាច្បាប់ ហើយបដិសេធយ៉ាងជូរចត់ចំពោះការរស់ឡើងវិញឬអត់ ឬថាតើពួកគេជាគ្រីស្ទាន ហើយជឿលើការរស់ឡើងវិញ ម្នាក់បានទៅព្រះវិហារនៅថ្ងៃសៅរ៍ ហើយម្នាក់ទៅព្រះវិហារនៅថ្ងៃអាទិត្យ ដែលជាសញ្ញាសម្គាល់រវាងពួកគេ។

170 វាខ្លាំងណាស់ មែនអត់? ត្រូវហើយ។ សង្ឃឹមថាទទួលបានវា។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺ...

171 ឥឡូវនេះ អ្នកមានអ្វីនៅទីនោះទេ បងប្រុស? អ្នកចង់...តើអ្នកចង់—តើអ្នកចង់ឡើងហើយឆ្លើយវាទេ? តោះមើលនៅទីនេះ។ អូ នឹងហើយ។

5. តើជនជាតិយូដានឹងនៅតែមានឱកាសដើម្បីសង្គ្រោះបន្ទាប់ពីសម័យកាន់កាប់របស់សាសន៍ដទៃបានមកដល់ជិតទីបញ្ចប់ឬ?

172 អូ ខ្ញុំអើយ បើវាមិនមែនជាឪពុកម្តាយ! យើងមិនមានពេលទៅរកវាបានល្អទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកពីចំណុចនេះ។ ហើយអ្នកយកពាក្យរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងបង្ហាញអ្នក។ ដោយ...ប្រសិនបើអ្នកនឹងយកពាក្យរបស់ខ្ញុំ (ដូចដែលខ្ញុំពន្យល់វា) ចំពោះព្រះ នោះអ្នកទៅរកមើលវា ហើយបន្ទាប់មកអ្នកនឹងរកឃើញ។ ដោយសារតែខ្ញុំស្រមៃថា...ខ្ញុំមើលមិនឃើញនាឡិកាទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំស្រមៃថាវាកន្លងផុតទៅហើយ...តើម៉ោងប៉ុន្មាន? ថាម៉េច? ម៉ោងប្រាំបួនកន្លះ។ ខ្ញុំត្រូវទៅមន្ទីរពេទ្យ ហើយត្រូវទៅ ញ្ជូរ អាស់បាននី ទៀត ហើយយើងត្រូវក្រោកពីគេនៅម៉ោងបី ម្ភៃប្រាំនាទីនៅពេលព្រឹក។ ដូច្នេះ...ហើយខ្ញុំមិនបានចូលគេងក្រោមម៉ោងពីរ ឬបីយប់ក្នុងសប្តាហ៍នេះទេ។

173 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់នៅទីនេះ យ៉ាងឆាប់ឥឡូវនេះ ដើម្បីចូលទៅកាន់វា។ មែនហើយ មិត្តជាគ្រីស្ទានជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ ថ្ងៃនៃសាសន៍ដទៃត្រូវបានបញ្ចប់ ហើយបានបញ្ចប់នៅពេលនេះ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់នឹងត្រឡប់ទៅរកជនជាតិយូដាវិញ។ ហើយខ្ញុំសូមប្រាប់ក្រុមជំនុំតូចនេះថា ខ្ញុំកំពុងអធិស្ឋានឥត

ឈប់ឈរ។ ហើយទំនាយមកពីតំបន់ផ្សេងៗនៃប្រទេសនេះ កំពុងតែហូរចូលមក ទីនេះទាក់ទងនឹងរឿងនេះ។ ខ្ញុំជឿថាជនជាតិយូដា... ឥឡូវនេះ សូមរក្សាអារ៉ាំរបស់ អ្នកនៅលើមួយនាទី ឥឡូវនេះ។

174 ជនជាតិយូដាមិនដែលអាចចាប់យករឿងមួយរបស់ក្រុមជំនុំត្រីស្ថានឡើយ។ ជនជាតិយូដាបានប្រាប់ខ្ញុំជាច្រើនដងថា “បងប្រុស អ្នកមិនអាចកាត់ព្រះជាបីផ្នែក ហើយប្រគល់ទ្រង់មកខ្ញុំបានទេ។” សាសន៍យូដាមានព្រះតែមួយ ហើយនោះជា ព្រះយេហូវ៉ា។

175 ហើយសាសន៍ដទៃបានយល់ខុសជាច្រើនរហូតដល់គាត់បានបង្រៀនវាតាម របៀបមួយ ប៉ុន្តែដោយមានចំណេះដឹង។ ខ្ញុំជឿថាគាត់—គាត់មានមួយ—គំនិតនៃ វា ថាមិនមានព្រះបី។ មានព្រះតែមួយ តែការបើកសម្តែងបី។ បុគ្គលិកលក្ខណៈ បីនៅក្នុងមនុស្សម្នាក់។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកអាចទទួលបានសារនោះ ខ្ញុំបាន និយាយទៅកាន់ ហ៊ីម៉ាន អែបផលមែន... បងប្អូនជាច្រើនស្គាល់គាត់។ គាត់បាន និយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ប្រសិនបើអ្នកយកសារនោះទៅកាន់ប៉ាឡេស្ទីន ជាមួយនឹងទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យនោះ” បាននិយាយថា “នឹងមានជនជាតិយូដា មួយលាននាក់ទទួលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួន។” ឃើញទេ ថា តើវាត្រូវទេ? ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបាននិយាយ...

176 នេះជាសារដែលយើងមាននៅទីនេះ។ ព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះយេហូវ៉ាបាន បើកបង្ហាញក្នុងសាច់ឈាម ចុះមកក្រោមស្បែកខ្មៅ។ ឥឡូវនេះ ព្រះ (ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ) មិនដូចម្រាមដែររបស់អ្នក ដូចមនុស្ស មួយចំនួនគិតនោះទេ។ រឿងទាំងមូលគឺដូច... អត់ទេ ព្រះជាម្ចាស់គឺ... ខ្ញុំទើបតែ លាតត្រដាងវាសម្រាប់អ្នកមួយរយៈមុននេះ ឃើញទេ ថា មានព្រះត្រីឯកនៅក្នុង មួយ។

177 ខ្ញុំជាត្រីឯកក្នុងមួយ។ ខ្ញុំជាព្រលឹង រូបកាយ និងវិញ្ញាណ នៅក្នុងមនុស្សម្នាក់។ តើវាត្រូវទេ? ប្រាកដណាស់។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំត្រូវបានបង្កើតឡើងពី—នៃកោសិកា ឈាម និងសរសៃប្រសាទ ហើយនៅតែមានតែមួយ។ ឃើញទេ? អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែល អ្នកមើលគឺនៅក្នុងត្រីឯកមួយ និងត្រីឯកនៅក្នុងមួយ។

178 មានត្រីឯកមួយនៅក្នុងទូកធំៗ ជាន់ក្រោម របស់ដែលលូន ជាន់ទីពីរសម្រាប់ សត្វស្លាប វត្តហោះហើរ និងជាន់ទីបីសម្រាប់ណូអេ និងក្រុមគ្រួសាររបស់គាត់។ គ្រប់យ៉ាង!

179 នៅក្នុងរោងឧបោសថ។ មានក្រុមជំនុំមួយ ទិសក្តារៈ ជាកន្លែងដ៏វិសុទ្ធ។ ឃើញទេ?

180 ហើយមានសម័យកាលបី។ ភាពជាព្រះវិបិតា ភាពជាបុត្រា និងសម័យកាល នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យទេ? ប៉ុន្តែទាំងបីនោះ...យើង មិននិយាយទេ “ព្រះរបស់យើង។” នោះជាសាសន៍ដទៃ ហើយសាសន៍យូដា ដឹងរឿងនោះ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកអាចធ្វើឲ្យគាត់ដឹងថាព្រះយេស៊ូវនេះគឺជាព្រះ គឺជាព្រះយេហូវ៉ា មិនមែនជាមនុស្សទីពីរ ឬអ្នកទីបីនោះទេ វាក៏ជាមនុស្សតែមួយ គ្រប់ពេលដែលធ្វើអង្គទ្រង់បើកសម្តែង។ ឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មកជាមួយនឹងទី សំគាល់ និងការអស្ចារ្យដើម្បីបញ្ជាក់ថាព្រះយេស៊ូវបានរស់ពីសុគតឡើងវិញ។

181 ហើយលោកជបណ្ឌិត វេជ្ជហេដ នេះ...

182 បងប្រុសនៅពីក្រោយ ហើយត្រូវនៃព្រះវិហារ ត្រូវនៅ ត្រូវសាលា នៅទីនេះក្នុង ព្រះវិហារយប់នេះ ខ្ញុំបានឃើញគាត់ ហើយខ្ញុំបានចាប់ដៃប្រពន្ធ និងកូនគាត់នៅ ខាងក្រោយនោះ។ គាត់បាននៅទីនោះដើម្បីស្តាប់គាត់អធិប្បាយនៅយប់មុន។ ខ្ញុំ គិតថាពួកគេនៅទីនេះ ប្រសិនបើពួកគេមិនបានទៅទេ ជឿថាគាត់ជាគ្រូបង្រៀននៅ ល្វីសស្ទីល។ យ៉ាងណាក៏ដោយ ពួកគេនៅទីនោះដើម្បីស្តាប់គាត់។

183 វាគួរអោយកត់សំគាល់ បុរសនោះមកផ្ទះខ្ញុំ គាត់ និងម្នាក់ទៀត (និង ជនជាតិយូដា) កាលពីប៉ុន្មានខែមុន។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រា ណហាំ ខ្ញុំបានទទួលសញ្ញាបត្រជាច្រើននៅ លោក ប៉ុប ជូន។ ខ្ញុំបាន...ចេញពី វ៉ា តុង។” ការអប់រំទាំងអស់ដែលអាចដាក់ចូលទៅក្នុងគាត់! បាននិយាយថា “ខ្ញុំបាន ជឿព្រះតាំងពីខ្ញុំនៅក្មេង។” ហើយបាននិយាយថា “ជីវិតខ្ញុំនៅទំនេរ!” គាត់បាន និយាយថា “តើគ្រូបង្រៀនខុសឬ?”

184 ហើយនេះគឺជាគំនិតមួយ។ បើមាន...ប្រសិនបើអ្នកខ្លះបានចប់នៅឯ អូកិន ដ័រ នៅយប់ផ្សេងទៀត នៅពេលដែលយើងកំពុងអធិប្បាយជាមួយគ្នា។ គាត់បាន និយាយថា “នៅពេលដែលខ្ញុំបានទទួលពាក្យរបស់ខ្ញុំ...” ឥឡូវនេះ សូមស្តាប់ រោង

ឧបោសថក្នុង សម្រាប់ការអធិស្ឋានរបស់អ្នក និងអ្វីដែលបានជួយ សូមស្តាប់ការនេះ។ គាត់ប្រាប់ខ្ញុំថា មុននេះនៅផ្ទះ។

185 គាត់មកផ្ទះខ្ញុំ គាត់និយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ” បាននិយាយថា “ខ្ញុំមានការងឿងឆ្ងល់។” គាត់បាននិយាយថា “តើមានអ្វីអស្ចារ្យជាងនេះទៅទៀតនូវអ្វីដែលខ្ញុំបានជឿ និងទទួលយក ព្រះគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំ? ហើយខ្ញុំជឿថា ខ្ញុំបានកើតជាថ្មីពីព្រះវិញ្ញាណ ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្មានទីបន្ទាល់អ្វីសោះ។”

186 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុស វាអាក្រក់ណាស់បើខ្ញុំនិយាយវា គ្រូបានបោកបញ្ឆោតអ្នក ការសិក្សារបស់អ្នក។”

187 មើល ដូចខ្ញុំ—ខ្ញុំអាចនិយាយបានថា ខ្ញុំមិនជឿលើការលើកមេដៃទៅស្ថានសួគ៌ទេ: “តើអ្នកជឿរឿងនេះទេ?” នៅក្នុងព្រះវិហារ “ឥឡូវនេះ នៅទីនេះ ខ្ញុំសូមលើកមេដៃនៅទីនេះ—ព្រះគម្ពីរចែងដូច្នោះ តើអ្នកជឿទេ?” អារក្សជឿហើយញាប់ញ័រ! វាមិនមែនជាអ្វីដែលអ្នកជឿទេ។ វិញ្ញាណរបស់អ្នកត្រូវធ្វើកំណត់ហេតុជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណទ្រង់ថា អ្នកជាបុត្រាបុត្រិនៃព្រះ ដោយបានកើតជាថ្មី ហើយបានទទួលពិធីបុណ្យជម្រកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

188 គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ តើអ្នកគិតយ៉ាងណាចំពោះ ពួកពេនទីកុស្ត?”

189 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំកំពុងដោះស្រាយជាមួយពួកគេ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំ—ខ្ញុំកំពុងចម្រើនចម្រាស់និងគេពួកគេបានទទួលរបស់ដែលអ្នកមិនមាន។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ជាមួយនឹងភាពជ្រុលនិយមរបស់ពួកគេ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ពួកគេទទួលបានការពិតដែលអ្នកមិនដឹងអ្វីទាំងអស់។” ហើយខ្ញុំកំពុងនិយាយជាមួយបុរសដ៏អស្ចារ្យបំផុតម្នាក់នៅអាមេរិក នៅពេលនោះ។ បាទ លោក។ គាត់គឺជាប្រធានាធិបតីនៃបេសកកម្មស៊ូដង់ គឺជាអ្នកដ៏អស្ចារ្យបំផុតនៅក្នុងពិភពលោក ជាមូលដ្ឋាននៃស្នូល។ គាត់បានស្គាល់បទគម្ពីរ ហើយការសុភត ការបញ្ចុះសព និងការរស់ឡើងវិញ គ្រាន់តែផ្សាយវាដូចភ្លើងឆេះផ្ទះ។ ប៉ុន្តែនោះមិនមែនជាវាទេ។ អារក្សក៏អាចធ្វើបានដែរ។ អារក្សគឺគ្រាន់តែមានជាមូលដ្ឋានគ្រឹះតាមដែលអាចមានដែរ។

190 ប៉ុន្តែ បងប្រុស ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទមានបន្ទូលថា “លើកលែងតែមនុស្សកើតមក ពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ មិនដូច្នោះទេគាត់នឹងមិនឃើញវាជាណាចក្ររបស់ព្រះ ឡើយ។”

191 មិនមែនដោយសារអ្នកនិយាយទេថា “បាទ ខ្ញុំជឿថា។ បាទ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថានោះ ជាវិធីនោះ។ ខ្ញុំជឿវា។ បាទ។” នោះកុំធ្វើវា។ វាត្រូវតែជាបទពិសោធន៍ពិតប្រាកដនៃ កំណើតថ្មី។ វាត្រូវតែជាអ្វីមួយរវាងអ្នក និងព្រះ ដែលអ្នកដឹងថាអ្នកបានឆ្លងផុតពី សេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។

192 បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ តើខ្ញុំអាចទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បានទេ?”

193 ខ្ញុំបាននិយាយថា “គ្រាន់តែដាក់ដៃលើ ហ៊ីម៉ាន់ អេបគលមែន នៅទីនោះ ហើយគាត់បានទទួលពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។”

194 ជនជាតិយូដាម្នាក់ទៀតបានចាប់ផ្តើមយំ ហើយបំបែកកញ្ចក់លើតុកាហ្វេ តូចនៅទីនោះ ហើយយំមានអាងដំធំនៅទីនោះ។ ពួកគេទាំងពីរបាននិយាយ ថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ តើយើងទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដោយរបៀបណា?” អ្នកប្រាជ្ញ! ឆ្លាតបំផុត! ល្អបំផុតមាននៅលើផែនដី!

195 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “វិធីសាស្ត្រនៃការទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺដាក់ដៃ លើពួកគេ។” ត្រូវហើយ។

196 “ការដាក់ដៃនៅលើគេ។” អាឡាណាសមកដាក់ដៃលើប៉ុល ដើម្បីឲ្យគាត់អាច មើលឃើញ ហើយបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

197 ភីលីពចុះទៅអធិប្បាយនៅទីនោះ ហើយធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកមួយហ្នឹងនៅ ទីនោះ ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនបានយាងមក ឡើយ ពីព្រោះពេត្រុសមានកូនសោ។ រួចគាត់ចុះមក ហើយដាក់ដៃលើពួកគេ ហើយពួកគេបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ តើវាត្រូវទេ?

198 ប៉ុលនៅក្នុងកិច្ចការ១៩ បន្ទាប់ពីគាត់បានឆ្លងកាត់។ អាប៊ូឡូសគឺជា ប៊ីលី ប្រ្លាហាម នៅទីនោះ កំពុងមានការប្រជុំដ៏ធំ និងពេលវេលាដ៏ល្អ។ គាត់បាន និយាយថា “តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគាំងពីអ្នកបានជឿឬទេ?” ដល់ ក្រុមបាទីស្ទនោះ។

199 ពួកគេថា “យើងជាអ្នកដើរតាមរបស់យ៉ូហាន។ យើងដឹង! អាប៉ូឡូសគឺជា គ្រូអធិប្បាយរបស់យើង គាត់គឺជាមេធាវីដែលបានប្រែចិត្តជឿ ជាបុរសស្លាតបំផុត នៅក្នុងប្រទេស។”

200 គាត់និយាយ “តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេតាំងពីអ្នកជឿមក?”

គាត់បាននិយាយថា “យើងមិនដឹងថា តើមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឬអត់។”

បាននិយាយថា “តើអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយរបៀបណា?”

បាននិយាយថា “យើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹករបៀបយ៉ូហាន។”

201 បាននិយាយថា “គាត់បានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកសម្រាប់ការប្រែចិត្ត ដោយ ថាអ្នកជឿលើទ្រង់នឹងយាងមក លើព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។” ហើយនៅពេលដែល ពួកគេបានឮការនេះ ពួកគេបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយប៉ុលបានដាក់ដៃលើពួកគេ ហើយពួកគេបានទទួល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដោយចាប់ផ្តើមនិយាយភាសាដទៃ និងលើកតម្កើងព្រះ។ នោះ គឺជាការធម្មតាដូចដែលខ្ញុំដឹងបទគម្ពីរ។

202 ឥឡូវនេះ មើលចុះ មិត្ត! វាប្រហែលជាមានភាពខុសប្លែកគ្នាបន្តិចបន្តួចនៅ ទីនេះនៅក្នុងគំនិតរបស់អ្នក ពីព្រោះយើងលាយឡំជាមួយអ្វីៗទាំងអស់។ ប៉ុន្តែ សូមដាក់វាចេញ កុំព្យាយាមដាក់ការបកស្រាយរបស់អ្នក។ ចូរនិយាយនូវអ្វីដែល ព្រះគម្ពីរបានចែង គ្រាន់តែអានវាតាមវិធីនេះ។

203 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “រឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំដឹងគឺត្រូវដាក់ដៃលើពួកគេ ដែលស្វែងរកព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។”

204 គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកនឹងដាក់ដៃ—ហើយសុំឱ្យព្រះប្រទានពរដល់ យើង ហើយប្រទានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមកយើងបានទេ?”

205 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំអាច។” ហើយយើងបានលុតជង្គង់ចុះលើឥដ្ឋ ហើយខ្ញុំ បានអធិស្ឋាន ហើយដាក់ដៃលើពួកគេ។ ហើយប្រហែលពីរបីសប្តាហ៍បន្ទាប់ពីនោះ ពួកគេទាំងពីរនាក់បានទទួលពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយ នៅពេលដែលបណ្ឌិត វេដហេដ នេះបានទទួលពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធមក បាននិយាយជាភាសាផ្សេងៗ បាទ មែនហើយ។

206 ហើយបេសកកម្មស៊ូដងរបស់អ្នកបាននិយាយថា “យើងគ្មានកន្លែងសម្រាប់ បុរសដែលអាចនិយាយភាសាដទៃបានទេ។”

207 ហើយគាត់បានមករកខ្ញុំហើយនិយាយថា “នរណាម្នាក់និយាយភាសា ដទៃ?”

208 “ហេតុអ្វី?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពួកគេគ្មានកន្លែងសម្រាប់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទេ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទមានព្រះបន្ទូលជាភាសាផ្សេងៗ។ ហើយបានសុគតដោយនិយាយ ភាសាមិនស្គាល់។”

209 ពួកគេមិនអាចទទួលយកការបង្រៀនរបស់ប៉ុលបានទេ ប៉ុលបាននិយាយ ភាសាច្រើនជាងពាក្យទាំងអស់នោះ។

210 ម្នាក់បាននិយាយមកខ្ញុំកាលពីម្សិលមិញថា “ខ្ញុំចង់និយាយប្រាំពាក្យដោយ ការយល់ដឹង។”

211 ប៉ុន្តែការបង្រៀនរបស់ប៉ុលបាននិយាយថា “ទំនាយលោកលន់ ហើយហាម មិនអោយនិយាយភាសាដទៃ។” ហើយគេហាមមិនឲ្យនិយាយភាសាដទៃ!

212 ការនិយាយភាសាដទៃ គឺជាអំណោយដ៏ទេវភាពរបស់ព្រះ ដែលជាកម្មសិទ្ធិ នៅក្នុងក្រុមជំនុំ ថ្ងៃនេះក៏ដូចគ្នាដែរ ដែលវាត្រលប់មកទីនោះវិញកាលពីដើម។ នោះជាការពិត។ មែនហើយ! នោះគឺជាការបង្រៀនព្រះគម្ពីរ។ វាជាអំណោយដ៏ទេវ ភាព ហើយអ្នកបដិសេធដូចគ្នានឹងអ្នកដែរ—អ្នកបដិសេធកំណើតថ្មី អ្នកបដិសេធអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលព្រះយេស៊ូវបានបង្រៀន នៅពេលអ្នកព្យាយាមកាត់វាចេញ។

213 ឥឡូវនេះ អ្នកអាចទៅព្រៃនៅលើរឿងនោះ ពួកគេជាច្រើនមាន។ ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុង និយាយថា “វាមានកន្លែងរបស់វា។” វាដូចជាស្បែកជើងមួយគូ នៅពេលអ្នកទិញ ស្បែកជើងមួយគូ អណ្តាតស្ថិតនៅក្នុងពួកគេ។ ហើយនោះមិនអីទេ។ ពេលអ្នក ចូលទៅក្នុងព្រះកាយនៃព្រះគ្រីស្ទ ព្រះមានតុទាំងមូលបានរៀបចំនៅទីនេះ។ ទ្រង់ មានសេចក្តីស្រឡាញ់ ទ្រង់មានសេចក្តីរីករាយ។

214 ប្រសិនបើខ្ញុំទៅតុរបស់អ្នក ហើយអង្គុយនៅទីនោះ ហើយអ្នកនិយាយថា “អ្នក អធិប្បាយ មកចុះបរិភោគជាមួយខ្ញុំ” ខ្ញុំជឿថាអ្នកស្រឡាញ់ខ្ញុំ។ ហើយអ្នកមាន សំណែក និងជំនឿ និងការុត និងសាច់មាន់បំពង និងនំល្អៅ និងកាប៉ិម អ្វី គ្រប់យ៉ាងដែលអង្គុយនៅទីនោះ។ ហេតុអ្វី ខ្ញុំជឿថា ខ្ញុំនឹងត្រូវបានស្វាគមន៍

ចំពោះដំឡូងដូចជាទៅចំពោះសណ្តែកដែរ។ រឿងតែមួយគត់ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំនឹងត្រូវបានស្នាគមន៍ដូចចំពោះមានដូចដែលខ្ញុំបានទៅឯនេះ។ វាទាំងអស់នៅលើតុ។ ហើយរឿងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំត្រូវធ្វើគឺនិយាយថា “សុំហុចនំមួយមកឲ្យខ្ញុំបានទេ?” ហើយខ្ញុំជឿដោយចិត្តបើកទូលាយ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់អ្នកចំពោះខ្ញុំ អ្នកនឹងនិយាយថា “ពិតណាស់ បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ យកមួយដុំធំគួរសមនេះចុះ។” តើវាត្រូវទេ? ប្រសិនបើខ្ញុំនិយាយថា “តើអ្នកនឹងហុចដំឡូងឱ្យខ្ញុំបានទេ?” “ប្រាកដណាស់ បងប្រុសរបស់ខ្ញុំ ណោះនៅទីនេះ។”

215 ហើយរាល់ពេលនៃការប្រោសលោះដែលព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទបានសុគតសម្រាប់ និងបានលោះនៅក្នុងដង្វាយធួនរបស់ទ្រង់នៅកាលវ៉ារី វាផ្តេកនៅលើតុ ហើយអ្នកជឿទាំងអស់អង្គុយមុខវា។ ហាលេលូយ៉ា! ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវការការព្យាបាល ខ្ញុំនិយាយថា “ឱព្រះវរបិតាអើយ សូមប្រោសឲ្យខ្ញុំផង” ហើយខ្ញុំចាក់វានៅលើបានរបស់ខ្ញុំហើយញ៉ាំចំណិតដ៏ធំមួយ... ឥឡូវនេះ បើអ្នកចង់ស្រែកឃ្លានស្ទើរតែ ស្តាប់ទៅហើយ។ បាទ លោក។ ហើយប្រសិនបើទំនាយនិយាយភាសាផ្សេង...

216 ហើយ—ហើយបន្ទាប់មកបុរសនោះសរសេរនៅទីនោះ គាត់មិនដឹងថាខ្ញុំនិយាយ...ខ្ញុំបាននិយាយភាសាដទៃខ្លួនខ្ញុំ។ ហើយគាត់កំពុងសរសេរសៀវភៅនេះ អ្នកនឹងឃើញថា វានឹងចែកចាយគ្រប់ជាតិសាសន៍។ ហើយលើសពីនេះ បុរសនេះបានទទួលអ្នកចម្រើនព្រះឆ្លើមចំនួនម្ភៃប្រាំនាក់នៃវិទ្យាស្ថាន សាលាព្រះគម្ពីរមូឌី ស្វែងរកអំណោយទាននៃការនិយាយភាសាដទៃ។ មនុស្សជាមូលដ្ឋានបានក្រឡាប់ចុះ។ *ជីវិតគ្រីស្ទាន* នេះ—ក្នុងខែនេះ សូមក្រឡេកមើលទស្សនាវដ្តី *ជីវិតគ្រីស្ទាន* ក្នុងខែនេះ នៅទំព័រទីដប់ប្រាំបួន ហើយមើលទៅបណ្ឌិតដ៏ទេវភាពនោះ បាននិយាយថា “តើយើងត្រូវទទួលយករឿងនេះទេ? តើយើងបានបាត់បង់អ្វីមួយទេ?”

217 លឺថារឿងធ្លាក់ច្រើន! អ្នកមានមនុស្សបង្វិលវានៅជុំវិញជ្រុង ប៉ុន្តែ វាបានមកដល់កន្លែងមួយដែលព្រះបានប្រទានដល់ពិភពសាសន៍ដទៃឲ្យរង្គោះរង្គើជាមួយនឹងពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ចាក់វាចេញជាមួយនឹងភាពពេញលេញ និងអំណាច និងទិសគាល់ និងការអស្ចារ្យ។ ហេតុផលដែលខ្ញុំកាន់...ខាងពេនទីកុស្ត ត្រូវបានរុញចេញនៅជ្រុង ហើយបានដើរទៅរករឿង

ផ្សេងៗបែបនោះ ពេលវេលាមិនទាន់ទំនេរឡើយទេ។ នោះហើយជាមូលហេតុ ដែលពួកគេមានការនិយមជ្រុលនេះ។ ប៉ុន្តែនោះគឺជាការសន្យាដ៏ទេវភាពរបស់ព្រះ និងព្រះបន្ទូលដ៏ទេវភាពរបស់ព្រះ ហើយវាត្រូវតែកើតឡើងសម្រាប់ព្រះដែលបាន ធ្វើដូច្នោះ។ ហើយខ្ញុំជឿនៅមុនការបញ្ចប់នៃគ្រាកាន់កាប់ត្រួតត្រារបស់សាសន៍ដទៃ ថា ព្រះនឹងចាក់ទៅលើអ្នកនិយមមូលដ្ឋាន។

218 អ្នកអាចអានវានៅក្នុង *សេចក្តីសង្ខេបរបស់អ្នកអាន* ក្នុងខែនេះ ចេញផ្សាយ ខែសីហានេះ។ ចូរទៅមើលចុះ តើគ្រូអធិប្បាយមេតូឌីស្ទចុះទៅក្នុងវេទិកានោះ ដោយរបៀបណា អធិស្ឋានឲ្យបុរសម្នាក់នោះដេកជិតស្លាប់លើគ្រែពេទ្យ ហើយ សាក្សីនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានមក ហើយបុរសនោះបានជាសះស្បើយភ្លាមៗ។ ហាលេលូយ៉ា! ប្រាកដណាស់។ ព្រះបានទទួលការព្យាបាលដ៏ទេវភាពដាក់លើតុ នៅទីនេះ! គាត់មានទំនាយដាក់លើតុនៅទីនេះ! គាត់និយាយភាសានៅលើតុនៅ ទីនេះ! គាត់មានអំណោយទានខាងវិញ្ញាណប្រាំបួននៅក្នុងរាងកាយ ហើយអ្នក ត្រូវបានស្វាគមន៍ចំពោះពួកគេម្នាក់ៗ! ហាលេលូយ៉ា! បាទ មែនហើយ យើងនៅ ទីនេះ។

ហើយ...នៅបញ្ចប់សាសន៍ដទៃ តើជនជាតិយូដានឹងត្រូវត្រឡប់មកវិញទេ?

219 បាទ មែនហើយ។ បទគម្ពីរជាច្រើន បងស្រី បងប្រុស មិនដឹងជាអ្នកណា ទេ។ យ៉ូអែល សម្រាប់រឿងមួយ “អ្វីដែលដង្កូវបានបន្ទូលទុក គឺសត្វកណ្តៀស៊ី” ជាដើម ឈឺនោះ។ ហើយព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលដោយអង្គទ្រង់ពីរបៀបដែល ពួកគេនឹងត្រូវបែរចេញ និងអ្វីៗទាំងអស់។ អូ ព្រះគម្ពីរទាំងមូល ជានិយាយ និង គ្រប់ទីកន្លែង និយាយអំពីវា។ មែនហើយ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ពេល ឃើញដើមល្វាចេញពន្លក អ្នកដឹងថាជិតដល់ពេលហើយ។”

ខ្ញុំជឿថាម្នាក់ទៀតដោះស្រាយរឿងមួយជាមួយវា:

6. តើអ្នកជឿថាជនជាតិយូដា—ការវិលត្រឡប់ទៅកាន់ប៉ាឡេស្ទីនរបស់ ជនជាតិយូដាគឺជាការសម្រេចតាមទំនាយក្នុងគម្ពីរ? យើងឮថាអ្នកនឹងទៅ ប៉ាឡេស្ទីន តើវាពិតទេ?

220 បាទ។ បាទ លោក។ ខ្ញុំសូមប្រាប់អ្នកនូវអ្វីមួយ ដែលជារឿងដ៏អស្ចារ្យ បំផុត... ចង់ដឹងថាម៉ោងណាក្នុងឆ្នាំនោះ សូមមើលលើប្រតិទិន។ ចង់ដឹងថាម៉ោង

ប៉ុន្មានយប់នោះ សូមមើលនាឡិកា។ បើអ្នកចង់ដឹងថាតើអ្នករស់នៅថ្ងៃណា សូមមើលទៅកន្លែងដែលជនជាតិយូដានៅ។ នោះជានាឡិការបស់ព្រះ។

221 ហើយមើលទៅ! រាល់យប់ រាល់ថ្ងៃ ដែលទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់បានមកជួបខ្ញុំ ឆ្នាំ ១៩៤៦ នៅថ្ងៃទីប្រាំពីរខែឧសភានៅឯ ហ្គ្រីនមិល រដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា នៅថ្ងៃដដែលនោះសន្និសីទសន្តិភាពត្រូវបានចុះហត្ថលេខាសម្រាប់ជនជាតិយូដា ហើយពួកគេជាប្រជាជាតិដែលបានបង្កើតឡើងជាលើកដំបូងសម្រាប់ពីរពាន់ប្រាំរយឆ្នាំ។ ហាលេលូយ៉ា!

222 ហើយយប់នេះ ទង់ជាតិចំណាស់ជាងគេបំផុតក្នុងពិភពលោក ផ្កាយប្រាំមួយរបស់ព្រះបាទដាវីឌ។ ហោះហើរលើក្រុងយេរូសាឡឹមជាលើកដំបូងក្នុងរយៈពេលពីរពាន់ប្រាំរយឆ្នាំមកហើយ ចាប់តាំងពីការចាប់យករបស់បាប៊ីឡូនទៅឆ្ងាយ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ពេលឃើញដើមល្វាចេញពន្លក។” នាងនៅទីនោះ! នៅទីនោះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “រៀនពាក្យប្រៀបធៀប។ អ្នកនិយាយថា ‘រដូវក្តៅជិតមកដល់ហើយ’។ ពេលឃើញបែបនេះ ទើបដឹងថាពេលវេលាជិតមកដល់ហើយ។” យើងនៅចំចុងបញ្ចប់នៃពេលវេលា។

223 រកមើលពីរបៀប “ការស្អប់ខ្ពើម” អំពី ដានីយ៉ែល ជាដើម អ្នកដឹងទេ នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូល។ “នៅពេលដែលព្រះអង្គម្ចាស់ដ៏អស្ចារ្យនឹងយាងមក ទ្រង់នឹងទាយ—មួយពាន់ពីររយហុកសិបថ្ងៃ” ដែលមានរយៈពេលបីឆ្នាំប្រាំមួយខែ។ ហើយនោះជាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវបានអធិប្បាយ។ ទ្រង់យាងមកឯជនជាតិយូដាតែមួយ ហើយទ្រង់នឹងត្រូវកាត់ចេញ—ការលះបង់សម្រាប់ប្រជាជន។ “ហើយការស្អប់ខ្ពើមនោះធ្វើឲ្យវិនាស” ជនជាតិ ម៉ូហាមេដាន បានបង្កើត មូស្លីមរបស់អូម៉ា នៅទីនោះ។ “ហើយគេនឹងជាន់ជញ្ជាំងក្រុងយេរូសាឡឹមរហូតដល់” (វេរី! ទាល់តែអី?) “ការកាន់កាប់របស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានបំពេញ។” ហើយបន្ទាប់មក ទ្រង់នឹងត្រឡប់ទៅកាន់សាសន៍យូដាម្តងទៀត ហើយវាជាពេលដែលសមរក្សិអ៊ីម៉ាគេជូនចាប់ផ្តើម... នៅទីនោះ ទ្រង់បានត្រាស់ហៅពួកសាសន៍ដទៃ ដើម្បីយកមនុស្សចេញសម្រាប់ព្រះនាមទ្រង់ កូនក្រមុំរបស់ទ្រង់។ សូមកត់សម្គាល់។ បាទ មែនហើយ។ មួយម៉ឺនបួនពាន់នាក់សុទ្ធតែជាជនជាតិយូដាដែលត្រូវឈរនៅទីនោះ។ ទាំងអស់នេះ...

224 បន្ទាប់មក នៅពេលក្រុមជំនុំត្រូវបានលើកឡើង ម៉ូសេ និងអេលីយ៉ាបាន លេចមកក្នុងវិវរណៈ ១១ ហើយផ្សាយអំពីព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដល់ពួកគេ។ ហើយ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយកពីសាសន៍ដទៃ ហើយការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ សម្រាប់ក្រុមជំនុំ។ ហើយជនជាតិយូដាដែលបានចាកចេញពីទីនេះនឹងត្រូវបាន អធិប្បាយរយៈពេលបីឆ្នាំកន្លះ ដោយសារគាត់បាននិយាយថា “នៅមានចិតសិប សប្តាហ៍នៅតែកំណត់លើវាស្រ្តរបស់ទ្រង់ ហើយព្រះមេស៊ីនឹងត្រូវកាត់ចេញ នៅចន្លោះពួកគេ។” ពេលទ្រង់យាងទៅ សាសន៍ដទៃនឹងត្រូវបានផ្តល់កន្លែង មួយ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេមានពេលបីឆ្នាំកន្លះទៀតដើម្បីត្រូវបានអធិប្បាយអំពី ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

225 ប្រាកដណាស់ ជនជាតិយូដាកំពុងមក។ ហើយខ្ញុំជឿថា ពេលយើងទៅដល់ ទីនោះទៅប៉ាឡេស្ទីនលើកនេះ... អូ សូមអធិស្ឋាន! ពួកគេកំពុងអានព្រះគម្ពីរ នោះ។

226 គ្រាន់តែសេចក្តីថ្លែងការណ៍មួយបន្ថែមទៀត បន្ទាប់មកខ្ញុំទទួលបានសំ ណួរខ្លីៗនៅទីនេះ ហើយនោះជាសំណួរទាំងអស់អំពីវា។ នៅទីនេះខ្ញុំគិតថាជា ការអធិស្ឋាន។

227 មើលនេះ! បណ្ឌិតរដេហេដ បាននិយាយដោយឈរនៅទីនោះនិយាយ ជាមួយ ម៉ូហាមេដាន ដ៏ឆ្លាតវៃ...

228 ឥឡូវនេះ សូមដាក់ត្រចៀករបស់អ្នកស្តាប់ឱ្យជិត។ ម៉ូហាមេដាន ខ្ញុំមាន ប្រហែលពីរម៉ឺននាក់នៃពួកគេមកព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ នៅពេលដែលពួកគេ បានឃើញទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យនៅទីនោះក្នុងទ្វីបអាហ្វ្រិក។ នេះ...ឬ មិនមែន ពីរម៉ឺន សរុបទាំងអស់គឺបីម៉ឺននាក់។ ខ្ញុំគិតថាមានមួយម៉ឺននាក់មក ព្រោះភាគច្រើន គឺ—គឺ ម៉ូហាមេដាន។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេឈរនៅទីនោះ ហើយខ្ញុំបាន និយាយថា “តើហោរណាម្នាក់របស់អ្នកនៅព្រះវិហារបរិសុទ្ធ អាចធ្វើឲ្យបុរស នេះបានជា?” ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើរូបព្រះណាមួយរបស់អ្នក ដែលតាំងពី ដើមកំណើត អាចធ្វើឱ្យបុរសម្នាក់នេះមានសុខភាពល្អវិញបាន?” គេបាននិយាយ ថា “គ្មានម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេទេ! គ្មានហោរនៅព្រះវិហារទេ...ហើយគ្មាន បូជា ចារ្យណាទេ។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “គ្មានរូបព្រះណាអាចធ្វើបានទេ។ ហើយខ្ញុំ ក៏មិនអាចដែរ។ ប៉ុន្តែ ព្រះនៃស្ថានសួគ៌បានប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញនូវព្រះរាជបុត្រា

របស់ទ្រង់គឺព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ ដែលមានព្រះជន្មរស់នៅក្នុងចំណោមមនុស្សសព្វថ្ងៃនេះ តើនរណាបានធ្វើឱ្យគាត់មានសុខភាពល្អឥតខ្ចោះវិញបាន ដូចអ្នកឃើញគាត់ឈរ។” បុរសម្នាក់ដែលមានច្រវាក់នៅក ត្រូវដឹកនាំគាត់ដូចឆ្កែ។ ក្នុងមួយនាទីគឺឈរជើងឡើង ធម្មតានិងជាសះស្បើយ។

229 ហើយលោកគ្រូពេទ្យ រដេហេបានប្រាប់ខ្ញុំនៅយប់មុនពេលដែលយើងអង្គុយនៅទីនោះក្នុងឡាន គាត់បាននិយាយថា “អូ ខ្ញុំអើយ!” គិតពីវា។ គាត់បាននិយាយថា ពួកម៉ូហាមេដាន នេះមកគាត់ហើយបាននិយាយថាគាត់កំពុងនិយាយជាមួយម៉ូហាមេដាន នេះជាអ្នកប្រាជ្ញដ៏ខ្លាំង។ គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយលោក ហេតុអ្វីបានជាលោកមិនប្រកាសហោរាចាស់របស់អ្នក លោកម៉ូហាមេដ?”

230 ឥឡូវនេះ ចូរចាំថាម៉ូហាមេដានជឿលើព្រះ។ នៅទីនោះ—នៅទ្វីបអាហ្វ្រិកដ៏ធំ “បុង” មួយ “ដុង” ព្យួរដូចនោះ។ ហើយគេយកព្យួររកស៊ីដ៏ធំមកវាយបែបនោះ ហើយវាក៏បន្លឺពេញប្រទេស។ ហើយរាល់ម៉ូហាមេដានឈប់ ហើយបូជាចារ្យដើរចេញពីកំពូលនៃប្រាសាទ ហើយនិយាយ “មានព្រះពិត និងមានព្រះជន្មមួយអង្គ ហើយ ម៉ូហាមាត់គឺជាហោរារបស់ទ្រង់។”

231 នោះជាកូនរបស់អ៊ីសម៉ាអែល។ ឃើញទេ ហាការ ពួកគេជាកូនរបស់អំប្រាហាំដែលចេញពីហាការ។ ឃើញទេ? ពួកគេជឿលើព្រះយេស៊ូវាពិត ប៉ុន្តែពួកគេគិតថាព្រះយេស៊ូវ... (នោះគឺ...ទ្រង់ជាព្រះប្រោសលោះរបស់យើង ដែលបានបញ្ជូនទៅកាន់ពួកសាសន៍ដទៃ ពីស្ត្រីក្រមុំ។ អ៊ីសាក ឃើញទេ និងតាមរយៈសាវ៉ា)។ ហើយឥឡូវនេះ ពួកគេបានឆ្លងកាត់ហាការ អ៊ីសម៉ាអែល ហើយមកកាន់ពួកម៉ូហាមេដាន។

232 ហើយនៅផ្លូវរបស់ ម៉ូហាមេដ អ្នកគួរតែទៅមើល វាពិតជាអស្ចារ្យណាស់ ផ្លូវដ៏អស្ចារ្យនៅទីនោះ។ ហើយអស់រយៈពេលពីរពាន់ឆ្នាំមកហើយ មានសេះសមួយបានដាក់នៅទីនោះ។ ម៉ូហាមេដបានសន្យាថាគាត់នឹងរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃណាមួយហើយលោតលើសេះនោះហើយយកឈ្នះពិភពលោក។ ហើយរាល់—រាល់ពេលដែលពួកគេគ្រាន់តែផ្លាស់ប្តូរសេះមួយពីមួយទៀត រង់ចាំនៅទីនោះដោយមានឆ្នាំស្មោះត្រង់ ឈររង់ចាំម៉ូហាមេដរស់ឡើងវិញ។ ពីរពាន់ឆ្នាំបានកន្លងផុតទៅតាំងពីពេលនោះមក។

233 ពួកគេជឿលើព្រះយេស៊ូវ ពួកគេបាននិយាយថា ទ្រង់គឺជាហោរា។ នៅលើ ជញ្ជាំងនៃក្រុងយេរូសាឡឹមចាស់ មានទីសក្ការៈដ៏ធំមួយដែលបានសាងសង់ ឡើង ដែលសម្រាប់ម៉ូហាម៉េដមក។ ហើយទីសក្ការៈដ៏តូចមួយនៅទីនេះ គឺសម្រាប់ ព្រះយេស៊ូវ។ ឃើញទេ គេថា “ព្រះយេស៊ូវមិនត្រូវបានគេផ្តាច់ទេ ពួកគេត្រូវបាន លាយបញ្ចូលគ្នាទាំងអស់។” បាននិយាយថា “ទ្រង់បានឡើងលើសេះហើយជិះ ចេញទៅ។” ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ពួកគេ—ពួកគេជឿវា។

234 ពួកគេមានចំណុចក្រហមនៅចន្លោះភ្នែក។ ប្រជាជនដែលទៅប្រទេសឥណ្ឌា អ្នកនឹងកត់សម្គាល់។ ខ្ញុំអើយ ពួកគេនឹងឈរនៅទីនោះរាប់ពាន់នាក់។

235 ហើយបន្ទាប់មកបណ្ឌិត រដេហេដបាននិយាយថាគាត់កំពុងឈរនៅទីនោះ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនបោះបង់ហោរាចាស់ ដែលស្លាប់ទៅហើយទទួលព្រះអង្គដែលមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ ជាព្រះគ្រីស្ទដ៏ មានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ?” ឥឡូវនេះ គាត់គឺជាអ្នកប្រាជ្ញ ហើយគាត់ចេះពីរបៀប បដាក់ពាក្យរបស់គាត់។

236 បាននិយាយថា ម៉ូហាម៉េដបានមើលទៅគាត់ (មនុស្សឆ្លាត អ្នកមានការអប់រំ នៅទីនេះនៅអាមេរិក បានទទួលការអប់រំនៅទីនេះ) គាត់បាននិយាយថា “លោក ម្ចាស់អើយ តើព្រះយេស៊ូវដែលប្រោសឱ្យរស់ឡើងវិញរបស់អ្នកអាចធ្វើអ្វីសម្រាប់ ខ្ញុំ ជាងហោរាដែលបានស្លាប់របស់ខ្ញុំបានធ្វើទៅទៀត?” បាននិយាយថា “ហោរា ដែលស្លាប់របស់ខ្ញុំបានសន្យានឹងខ្ញុំ នឹងមានជីវិតបន្ទាប់ពីសេចក្តីស្លាប់។ នោះ ហើយជាអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវរបស់អ្នកបានធ្វើ។” មែនហើយ គាត់មានអ្វីមួយ។ បាន និយាយថា “ឥឡូវនេះពួកគេទាំងពីរបានសរសេរសៀវភៅមួយ។ អ្នកជឿលើអ្វីដែល ព្រះយេស៊ូវបានសរសេរ ខ្ញុំជឿថាលោក ម៉ូហាម៉េដ បានសរសេរ។ ពួកគេទាំងពីរ សន្យាជីវិត។” បាននិយាយថា “តើព្រះយេស៊ូវរបស់អ្នកអាចធ្វើអ្វីបានទៀតសម្រាប់ ខ្ញុំ លើសជាងម៉ូហាម៉េដ—របស់ខ្ញុំអាចធ្វើទេ?” មែនហើយ បុរសនេះ នៅក្នុងការពិត ដ៏សាមញ្ញ វាគឺជាការពិត។ គាត់បាននិយាយថា “ចាំមួយភ្លែត លោកម្ចាស់។” គាត់បាននិយាយថា “ម៉ូហាម៉េដរបស់ខ្ញុំមិនដែលបានសន្យានឹងខ្ញុំដូចជាព្រះយេស៊ូវ របស់អ្នកបានធ្វើទេ។ ព្រះយេស៊ូវរបស់អ្នកបានសន្យា...ពួកគេថា ទ្រង់បានរស់ ឡើង ហើយនឹងនៅជាមួយអ្នកគ្រប់ពេលវេលា រហូតដល់ទីបញ្ចប់នៃផែនដី ហើយ ទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យដូចគ្នាដែលគាត់បានធ្វើ អ្នកក៏នឹងធ្វើដែរ ធ្លាក់ដល់ទី

បញ្ចប់នៃផែនដី។ អ្នករាល់គ្នានឹងប្រោសអ្នកជំងឺ ហើយប្រោសមនុស្សស្លាប់ឱ្យរស់ឡើងវិញ ហើយសម្អាតមនុស្សយូង ហើយដេញអារក្សចេញ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំបានសិក្សាពីគ្រីស្ទាន យ៉ាងហ្មត់ចត់។” បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ សូមឱ្យខ្ញុំឃើញអ្នករាល់គ្នាជាគ្រូនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយខ្ញុំនឹងជឿថាទ្រង់បានរស់ពីសុគតឡើងវិញ។ ប៉ុន្តែក្រៅពីនោះ...ម៉ូហាមេដមិនដែលបានសន្យានឹងយើងរឿងបែបនេះទេ គាត់គ្រាន់តែសន្យានឹងយើងនូវជីវិតបន្ទាប់ពីការស្លាប់។ ហើយនោះគឺជារឿងដ៏ដ៏លំដាប់ដែលអ្នកបង្រៀន ហើយចៀសវាងរឿងផ្សេងៗ។ បុរសនោះនិយាយត្រូវ ពួកម៉ូហាមេដាននិយាយត្រូវ។

237 ជបណ្ឌិតវេជ្ជសាស្ត្របាននិយាយថាគាត់បានឈរហើយយំ។ បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំបានគិតពីអ្នក។” ហើយគាត់បានប្រញាប់ប្រញាល់មកទីនេះ ហើយចូលទៅក្នុងនោះ ហើយខ្ញុំបានដាក់ដៃលើគាត់។ ហើយពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានមកចំពោះគាត់។ ហើយឥឡូវនេះគាត់ថែមទាំងឃើញការនិមិត្ត និងអ្វីៗទាំងអស់។ ឥឡូវនេះសូមឱ្យអ្នកខាងម៉ូហាមេដានជួបគាត់! គាត់ជាមនុស្សផ្សេង!

238 ខ្ញុំនិយាយថា ព្រះយេស៊ូវរស់ឡើងវិញនឹងបានរស់ពីសុគតឡើងវិញ ទ្រង់មានព្រះជន្មរស់សព្វថ្ងៃនេះ។ ហើយទ្រង់ក៏ធ្វើដូចគ្នានៅថ្ងៃនេះ ដែលទ្រង់បានធ្វើនៅពេលនោះ ជាទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យគ្រប់យ៉ាង។ ហើយអ្នកជាមនុស្សមូលដ្ឋានកំពុងអង្គុយជុំវិញព្យាយាមពន្យល់ឱ្យឆ្ងាយ ហើយបាត់ផ្នែកសំខាន់នៃព្រះគម្ពីរ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដែលបានរស់ឡើងវិញ អាចនិយាយជាភាសាដទៃតាមរយៈអ្នក ទ្រង់អាចទាយតាមរយៈអ្នក ទ្រង់អាចបង្ហាញការនិមិត្តតាមរយៈអ្នក ទ្រង់អាចបកប្រែភាសាដែលមិនស្គាល់តាមរយៈអ្នក។ ហើយទាំងអស់នោះគឺជាផ្នែកនៃទ្រង់។

239 ហើយដើម្បីយកផ្នែកនេះចេញពីទ្រង់ហើយទុកផ្នែកនេះចេញពីទ្រង់ វាដូចជាកាត់ខ្ញុំពាក់កណ្តាលជាពីរ ហើយយកត្រកាក់ និងជើងរបស់ខ្ញុំចុះ ហើយនិយាយថា អ្នកបានទទួលខ្ញុំហើយ នៅពេលដែលផ្នែកនេះអ្នកនឹងមិនទទួលបាន។

240 អ្នកក៏ត្រូវទទួលខ្ញុំយ៉ាងពេញលេញដែរ... ហើយនោះជាហេតុផលដែលខ្ញុំជាអ្នកអធិប្បាយដំណឹងល្អពេញមួយរូប ដែលជឿថាអ្វីៗទាំងអស់ដែលព្រះ

មានបន្ទូលគឺជាសេចក្តីពិត។ អាម៉ែន! ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ ពេញដោយជំនឿឥឡូវនេះ។ បាទ មែនហើយ។ ខ្ញុំជឿវា!

7. ម៉ាថាយ ២៤:២៩ និយាយអំពី “ព្រះអាទិត្យកំពុងងងឹត ព្រះច័ន្ទនឹង មិនផ្តល់ពន្លឺនាងទៀត ហើយផ្កាយនឹងធ្លាក់ពីលើមេឃ។” តើការនេះនឹង កើតឡើងមុនឬក្រោយការរស់ឡើងវិញ ឬមុនពេលព្រះយេស៊ូវយាងមក-លើ... សោយរាជ្យលើផែនដី?

241 ចំពោះជំនឿដ៏រាបទាបរបស់ខ្ញុំ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិន...ខ្ញុំមិនដឹងទេ ខ្ញុំគិតថាគាត់ កំពុងនិយាយអំពីម៉ាថាយ២៤ នៅទីនោះ។ ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូល អំពីផ្កាយ និងអ្វីៗដែលធ្លាក់ ខ្ញុំជឿថា នោះគឺនៅមុនពេលនៃគ្រាទុក្ខវេទនាមកលើ ផែនដី។

242 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមានគំនិតគួរឱ្យអស់សំណើចមួយនៅទីនេះ ដែលអ្នកជាច្រើន នឹងមិនយល់ស្របជាមួយខ្ញុំអំពីរឿងនេះ ហេតុអ្វី ខ្ញុំស្រមៃជាមួយនឹងមនុស្សចាស់ មួយចំនួនដែលបានឮការបង្រៀនដែលយើងបានឆ្លងកាត់វា។ ឃើញទេ ខ្ញុំមិនជឿ ថាក្រុមជំនុំនឹងឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនានោះទេ។ ខ្ញុំជឿថាក្រុមជំនុំនឹង...មើល ខ្ញុំ... វិធីតែមួយគត់ដែលខ្ញុំបង្រៀនគម្ពីរសញ្ញាថ្មីគឺដោយស្រមោលនៃគម្ពីរសញ្ញាចាស់ ដូចជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅទីនេះសម្រាប់ថ្ងៃសប្តិមួយជាដើម។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺជា ស្រមោលនៅទីនោះ។

243 ឥឡូវនេះ សូមក្រឡេកមើលទៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់វិញ។ ពេលឃើញ គ្រោះកាចធ្លាក់ចុះ នោះនៅស្រុកអេស៊ីប។ មែនទេ? ហើយព្រះជាម្ចាស់កំពុង នាំស្រ្តីរបស់ទ្រង់ចេញទៅកាន់ទឹកដីសន្យា។ តើវាត្រូវទេ? ហើយអ៊ីស្រាអែល មិនដែលទទួលគ្រោះកាចមួយឡើយ។ ដូចជាគ្រោះកាច...មុនពេលវាទៅ ពួកគេ បានចូលទៅក្នុងក្រុងកូសែន។ តើវាត្រូវទេ? ហើយព្រះអាទិត្យមិនដែលរលត់ គ្មានមូសមក គ្មានកង្កែបនៅទីនោះ គ្មានចែនៅទីនោះ គ្មានព្យុះនៅទីនោះ គ្មាន ធ្លេកបន្ទោរ គ្មានការសម្លាប់សត្វគោនៅទីនោះ ហើយអ្វីៗដែលពួកគេមានត្រូវបាន រក្សាទុកនៅកូសែន។ តើវាត្រូវទេ? វាជាប្រភេទនៃក្រុមជំនុំមួយដែលនឹងកើតឡើង មុនគ្រាទុក្ខវេទនា។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ពេលរឿងទាំងនេះចាប់ផ្តើម កើតឡើង ចូរងើបក្បាលឡើង នោះការប្រោសលោះរបស់អ្នកជិតដល់ហើយ។” ឃើញទេ?

244 ខ្ញុំជឿថាព្រះច័ន្ទ ព្រះអាទិត្យ និងផ្កាយ...បន្ទាប់មកពួកគេបាននិយាយថា... ទៅមុខហើយអានវា បាននិយាយថា “ហើយបុរសរត់ទៅពួននៅក្នុង...ហើយ ធ្លាក់មកលើពួកគេ... ព្យាយាមសម្លាប់ខ្លួន ហើយមិនអាចធ្វើបានទេ និងអ្វីៗ ទាំងអស់។” ខ្ញុំជឿថាវាកើតឡើងមុនគ្រាទុក្ខវេទនា។

245 ឥឡូវនេះ មើល ទុក្ខវេទនាបានមកដល់។ នៅពេលមានទុក្ខវេទនា នោះ ក្រុមជំនុំឡើងទៅ។ ឥឡូវនេះ សូមចាំថា គ្រាន់តែជាក្រុមជំនុំធម្មតាមួយដែលគ្មាន ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធផ្លូវកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា។ មានតែអ្នកជ្រើសតាំងប៉ុណ្ណោះដែល ឆ្លងកាត់។

246 អូ ខ្ញុំអាចលុបអ្វីដែលពិបាកនៅទីនេះ បន្តិច។ តើអ្នកនឹងផ្តល់ឱ្យខ្ញុំបីនាទីទៀត បានទេ? អ្វីដែលជា—មនុស្សដែលត្រូវបានលើកឡើងហៅថា ពួកសំណល់? តើវា ត្រូវទេ? ត្រឹមត្រូវ...ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានន័យថាវា—វាជាកូនក្រមុំ។ ឥឡូវនេះ សំណល់បាន នៅសល់។

247 ឥឡូវនេះនៅពេលដែលស្ត្រីទៅកាត់ចេញនូវគំរូសម្រាប់សំពត់មួយ អ្នក និយាយអំពីវា។ នាងដាក់ទំនិញចេញ (ត្រូវទេ?) របស់របរ។ ហើយនាងដាក់ គំរូរបស់នាងចុះលើរឿងនេះ។ នាងធ្វើការជួសជុលកន្លែងដែលត្រូវកាត់លំនាំ។ មែនទេ?

248 អូបងប្រុស ពិតជាធ្វើបានល្អមែន! តើអ្នកណាជាអ្នកជ្រើសរើស? ព្រះជាអ្នក ជ្រើសរើស! តើវាត្រូវទេ? វាមិនមែនខ្ញុំនិយាយ វាក៏ជាទ្រង់ដែលនិយាយ។ ហើយ ទ្រង់ដាក់គំរូលើអ្នកណាដែលទ្រង់នឹងជ្រើសរើស។ តើវាត្រូវទេ?

249 ឥឡូវនេះ មានស្រីព្រហ្មចារីដប់នាក់បានចេញទៅជួបកូនកំលោះ។ តើវា ត្រូវទេ?

250 តើអ្វីជា “ព្រហ្មចារី”? ព្រហ្មចារីមានន័យថា “បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធ។” តើវាត្រូវទេ? អ្វីទៅជាស្រីព្រហ្មចារី? វាជាមនុស្សស្រីដែលមិនដែលត្រូវបានគេប៉ះពាល់ នាងជា ព្រហ្មចារី។ តើអ្វីដែលបរិសុទ្ធ ដូចជាប្រេងអូលីវព្រហ្មចារី? វាមានន័យថាវាត្រូវបាន គេចម្រាញ់រហូតដល់វានៅព្រហ្មចារី វាបរិសុទ្ធ។ តើមាសព្រហ្មចារីជាអ្វី? វាជាពេល ដែលធ្លាក់ចុះទាំងអស់...វាបានឆ្លងកាត់កំដៅ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ហើយឆ្លិនចេញនូវ

កាកសំណល់ទាំងអស់។ តើវាត្រូវទេ? ជាតិដែក និងសារធាតុ ដែរតែ និងអ្វីៗ ផ្សេងទៀតត្រូវបានស្រូបចេញ វាស្ថិតនៅក្នុងភាពព្រហ្មចារី។

251 ឥឡូវនេះ មានដប់នាក់បានទៅជួបកូនកំលោះ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូល ដូច្នោះ។ ត្រូវហើយ? តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់យល់ស្របនឹងការនោះនិយាយ “អាម៉ែន” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—អេដ។] ដប់នាក់បានទៅជួបទ្រង់។ ឥឡូវនេះ មើលចុះ ពួកគេទាំងអស់សុទ្ធតែបរិសុទ្ធ។ មែនហើយ ដើម្បីបានបរិសុទ្ធ ពួកគេត្រូវតែមាន “ញែកជាបរិសុទ្ធ” ព្រោះនោះជាការសម្អាតតែមួយគត់ ស្រ្តីមង្គី បរិសុទ្ធដែលព្រះមានគឺជាការរាប់ជាបរិសុទ្ធ។ តើវាត្រូវទេ?

252 ឥឡូវនេះ មើល។ ពួកគេទាំងដប់នាក់ត្រូវបានញែកជាបរិសុទ្ធ ប៉ុន្តែ ប្រាំនាក់ មិនមានប្រេងនៅក្នុងចង្កៀងរបស់ពួកគេទេ ហើយប្រាំនាក់ទៀតមានប្រេងនៅក្នុង ចង្កៀងរបស់ពួកគេ។ តើវាត្រូវទេ? តើប្រេងតំណាងឱ្យអ្វី? ឥឡូវនេះមិនមែនជាភាព បរិសុទ្ធទេ គឺព្រហ្មចារី។ ប្រេងតំណាងឱ្យ “វិញ្ញាណបរិសុទ្ធ”។

253 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំនិយាយរឿងនេះទៅ...ហើយឈឺចាប់បន្តិច ខ្ញុំមិន ចង់និយាយបែបនេះទេ។ ឥឡូវនេះ អ្នកអត់ទោសឱ្យខ្ញុំ ហើយកុំនៅឆ្ងាយពី ព្រះវិហារ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែនៅក្នុងវេទិកានៅទីនេះ ដើម្បីព្យាយាមជួយអ្នក។ ឃើញ ទេ? ឥឡូវនេះ មើល ខ្ញុំសូមបង្ហាញអ្នក។

254 មិនមានក្រុមជំនុំនៅលើផែនដីអាចរស់នៅបានបរិសុទ្ធទៀតទេ ជាងណាសារិ ននៅក្នុងការបង្រៀនរបស់ពួកគេរៀលគ្រឹម ហូលីណេសនិងពួកគេ។ តើវាត្រូវទេ? ពួកគេជឿលើភាពបរិសុទ្ធនៃការរាប់ជាបរិសុទ្ធ មិនមែន...សូម្បីតែស្រ្តីរបស់ពួកគេ ពាក់ចិញ្ចៀន និងអ្វីក៏ដោយ។ ភាពបរិសុទ្ធ និងការរាប់ជាបរិសុទ្ធ គ្រប់វិធី ពួកគេ ជឿ។ អង្គការបរិសុទ្ធ អ្នកច្បាប់ទាំងអស់ នោះគឺជាការបង្រៀនរបស់ពួកគេ ពួកគេ ជឿវា។ បរិសុទ្ធ! ស្រ្តីទុកសក់វែងនិងសំពត់វែង។ បុរសមិនគួរលើកដៃអាវឡើងទេ ភាគច្រើននៃពួកគេ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាង សូម្បីតែមិនប៉ះ...ជក់បារី ផឹកស្រា ណាមួយ... គ្មានអ្វីសោះ ឃើញទេ? បរិសុទ្ធ! អ្នកមិនអាចរស់នៅស្អាតជាងនេះទេ។

255 ប៉ុន្តែព្រះវិហារណាសារិនដដែលនោះ ប្រសិនបើបុរសណានិយាយភាសាដទៃ ក្នុងព្រះវិហារ គាត់នឹងត្រូវគេបាញ់ចេញពីទ្វារ។ ហើយពួកគេបាននិយាយថាពួកគេ នឹងមិនសូម្បីតែអង្គុយជាមួយមួយ។ ឥឡូវនេះ វាជាការពិត។ បើមិនជឿសាកម្តង

ទៅ ដឹងហើយ។ ស្វែងយល់ម្តង។ ពួកគេស្តាប់គំនិតរបស់វា។ ពួកគេថា “វា ជាអារក្ស!”

256 ប្រាំនាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ...ពួកគេដប់នាក់ជាស្រីព្រហ្មចារី។ ប្រាំនាក់ មានប្រាជ្ញាដែលមានប្រេងនៅក្នុងចង្កៀង ហើយប្រាំនាក់ទៀតគឺសុទ្ធតែបរិសុទ្ធ ប៉ុន្តែពួកគេគ្មានប្រេងទេ (ពួកគេត្រូវបានញែកជាបរិសុទ្ធដោយគ្មានព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ)។

257 “មានសាក្សី៣អង្គនៅលើផែនដីគឺ ទឹក ឈាម ព្រះវិញ្ញាណ។” យ៉ូហាន ៥:៧... យ៉ូហានទី១ ៥:៧ ជាជាង បាននិយាយថា “មានសាក្សី៣អង្គដែលធ្វើបន្ទាល់នៅ ស្ថានសួគ៌: គឺជាព្រះវរបិតា១ ព្រះបន្ទូល១ និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ១ តែទាំង៣អង្គ នេះរួមមកតែ១ទេ។ ប៉ុន្តែមានសាក្សី៣អង្គនៅលើផែនដីគឺ ទឹក ឈាម និងវិញ្ញាណ វាមិនមែនតែមួយទេ ប៉ុន្តែពួកគេយល់ស្របជាមួយ។”

258 ឥឡូវនេះ អ្នកមិនអាចមានព្រះបិតាដោយគ្មានព្រះរាជបុត្រាទេ។ អ្នកមិនអាច មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដោយគ្មានព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឡើយ។ ពួកគេគឺមួយ។ អ្នក...ពួកវាមិនអាចបំបែកបាន។

259 ប៉ុន្តែ អ្នកអាចត្រូវបានរាប់ជាសុចរិតដោយមិនចាំបាច់រាប់ជាបរិសុទ្ធ។ ហើយ អ្នកអាចត្រូវបានរាប់ជាបរិសុទ្ធដោយមិនចាំបាច់មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ត្រូវ ស្អាតស្អំ រស់នៅដោយបរិសុទ្ធ ហើយមានទម្រង់នៃការគោរពព្រះ ហើយបដិសេធ អំណាចនៃការព្យាបាល និងការនិយាយជាភាសាដទៃ និងអំណោយទានដ៏អស្ចារ្យ របស់ព្រះ (និងគ្រប់គ្នានៅទីនោះ)។

260 មានស្រីព្រហ្មចារីដ៏ឈ្លាសវៃទាំងប្រាំរបស់អ្នកដែលមានប្រេងនៅក្នុងចង្កៀង របស់ពួកគេ លើកតម្កើងសេចក្តីជំនឿ ជឿលើទីសំគាល់ ភាពអស្ចារ្យ ការទស្សនា និងអ្វីៗទាំងអស់។ ហើយទាំងប្រាំនាក់នេះត្រូវបានកាត់ចេញពីសំណល់ត្រូវបាន យកទៅ។

261 ហើយពួកគេដែលនៅសល់នៅព្រហ្មចារី ហើយនឹងមិនបាត់បង់ឡើយ ប៉ុន្តែ នឹងឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “នឹងមាន...”

262 ហើយពួកគេបាននិយាយថា—ពួកគេថា “ផ្តល់ឱ្យយើងនូវប្រេងរបស់អ្នកខ្លះ មក យើងចង់បានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតែឡូវនេះ។”

263 ឥឡូវនេះ អ្នកណាក៏ដឹងដែរថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ សាការី ៤ និង យ៉ាកុប ៥:១៤ ទាំងអស់ដឹង—ដែលវាតំណាងឱ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ឥឡូវនេះពួកគេ បាននិយាយថា...នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងមានប្រេង តំណាងឱ្យ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឥឡូវនេះ: “ប្រេងនៃព្រះវិញ្ញាណ” ព្រះគម្ពីរបានចែង។

264 ឥឡូវនេះ អ្នកទាំងនេះមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយទាំងនេះត្រូវបានរាប់ ជាបរិសុទ្ធ។ ទាំងនេះត្រូវបានញែកជាបរិសុទ្ធ ឬក៏នឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដោយ ជឿលើបាតកូត និងគ្រប់យ៉ាងនៃអំណាចរបស់ព្រះ។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលព្រះមាន បន្ទូលអំពីទីនេះ ពួកគេមានវា ដោយជឿលើវា។ ទាំងនេះត្រូវបានគេយកឡើង។

265 ហើយអ្នកទាំងនេះបាននិយាយថា “ផ្តល់ឱ្យយើង ឱ្យពួកយើងផង ឥឡូវនេះ។”

266 បាននិយាយថា “យើងគ្រាន់តែមានគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីចូលជាមួយ” ហើយពួកគេ បានទៅឆ្ងាយនៅក្នុងការរលឹកឡើង។

267 ហើយពួកគេបាននិយាយថា “ទៅទិញពីអ្នកដែលលក់ឱ្យអ្នកចុះ” ពួកគេ ថា។ ហើយពួកគេបានទៅព្យាយាមអធិស្ឋានតាមរយៈនោះ ដើម្បីទទួលបាន ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ប៉ុន្តែការកាន់កាប់របស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានបញ្ចប់ ហើយ ការបៀតបៀនក៏កើនឡើង។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ពួកគេត្រូវបានបោះទៅក្នុង ទីងងឹតខាងក្រៅ ជាកន្លែងដែលនឹងមានការយំសោក និងសង្រៀតធ្មេញ។” ប៉ុន្តែ នៅថ្ងៃរស់ឡើងវិញលើកទីពីរ ពួកគេនឹងក្លាយជាចៀមដែលញែកចេញពីពពែ ប៉ុន្តែ មិនមែនជាកូនក្រមុំ មិនមែនជាអ្នករើសតាំង។ នោះជាសំណល់នៃពូជស្រ្តី។

268 តើអ្វីជាសំណល់? បំណែកដែលត្រូវបានកាត់ ដែលសល់។ ប្រភេទទំនិញ ដូចគ្នា។ តើវាត្រូវទេ? អ្នកទៅកាត់សម្លៀកបំពាក់ពីក្រណាត់កាលីកូ ហើយអ្នក បានលាតក្រណាត់កាលីកូមួយដុំធំ ហើយកាត់វាចេញ។ វាជាការងាររបស់អ្នក ដែលដាក់គំរូ។ វាជាកិច្ចការរបស់ព្រះ ដែលទ្រង់ដាក់គំរូ។ ទ្រង់កាត់នាងភ្លាមៗ។ តើវាត្រូវទេ? ហើយឥឡូវនេះ ក្រណាត់នៅសល់នៃកាលីកូនេះ ដែលបានសល់នៅ ទីនេះគឺគ្រាន់តែជាកាលីកូល្អដូចនៅក្នុងសម្លៀកបំពាក់ដែរ។ តើវាត្រូវទេ? ប៉ុន្តែវាជា ការជ្រើសរើសរបស់ព្រះ។ ព្រះជ្រើសរើសក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ព្រះកំណត់ទុកជាមុន អំពីក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ព្រះទ្រង់បានកំណត់ទុកជាមុន ចាត់តាំងក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់

ជាមុន ហើយទ្រង់ដកក្រុមជំនុំនោះចេញ! ហើយអ្នកដែលនៅសេសសល់ត្រូវបាន ទុកឲ្យឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា។

269 ហើយនោះហើយជាកន្លែងដែលអ្នកប្រាជ្ញគម្ពីរជាច្រើននៅសព្វថ្ងៃនេះបាន លាយឡំ ដោយគិតថាកូនក្រមុំបានចប់នៅទីនោះក្នុងគ្រាទុក្ខវេទនា។ មិត្តម្នាក់ បាននិយាយមកខ្ញុំថា “ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់អ្នកបានទេ បងប្រុសប្រាណហាំ។” បាន និយាយថា “ខ្ញុំបានឃើញកូនក្រមុំឡើងទៅឋានសួគ៌។ ហើយនាគបានហៀរទឹក ចេញពីមាត់របស់វា ដើម្បីធ្វើសង្គ្រាមជាមួយកូនក្រមុំ។ ហើយមួយសែនបួនម៉ឺនបួន ពាន់នាក់នោះគឺកូនក្រមុំឈរនៅលើភ្នំស៊ីណាយ។”

270 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អូ អត់ទេ? អត់ទេ? អត់ទេ? អត់ទេ? អ្នកទទួលបានវា លាយឡំគ្នា។ កូនក្រមុំនៅស្ថានសួគ៌។” ចំណែកឯពូជស្ត្រីដែលនៅសេសសល់ មិនមែននាងទេ... មិនមែនជាគំរូទេ សំណល់នៅទីនោះ ហើយការបៀតបៀន (ចក្រភពរ៉ូម) នៅពេលដែលអ្នកជឿកាតូលិកនឹងបង្រួបបង្រួម ហើយពួកគេនឹង បង្រួបបង្រួមអំណាចរបស់ពួកគេរួមគ្នាជាមួយព្រះវិហារដ៏ធំ។

271 ហេតុអ្វី ពួកគេយល់ត្រូវ... វាគឺនៅលើកញ្ចក់ទូរទស្សន៍កាលពីយប់មិញ។ ក្រុមជំនុំមេតូឌីស្តកំពុងព្យាយាមបង្រួបបង្រួមមេតូឌីស្ត និងបាទីស្ត និងក្រុមជំនុំ ទាំងអស់របស់ព្រះគ្រីស្ទ កំពុងព្យាយាមរួបរួមជាមួយនឹងកាតូលិក ហើយឈរ នៅមុខអាសនៈធម្មតាមួយ។ តើប៊ីស្សពនិយាយយ៉ាងណាពេលគាត់ត្រូវបាន កាត់ទោសនៅយប់នោះ ដើម្បីក្លាយជាកុម្មុយនិស្ត? ខ្ញុំកំពុងឈរមើលវានៅលើ កញ្ចក់ទូរទស្សន៍ខ្លួនឯង។ និងក្រុមទាំងអស់នោះ! ហើយពេលនោះមកដល់ ការបៀតបៀននឹងកើតឡើង។ ពេលនោះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងយាងចុះ ហើយ មេតូឌីស្ត និងបាទីស្ត និងមនុស្សទាំងអស់នឹងនិយាយភាសាដទៃ សរសើរតម្កើង ព្រះជាម្ចាស់ ហើយប្រោសអ្នកជំងឺអោយជា ហើយទាយទិសគាល់ និងការអស្ចារ្យ ទាំងអស់នឹងមកដល់។ អ្នករើសតាំងនឹងឡើង ហើយអ្នកដែលនៅសល់នឹងត្រូវទុក នៅទីនេះ ដើម្បីឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា។ ហើយនៅចុងបញ្ចប់ នៅពេលដែលពួកគេ ឃើញនូវអ្វីដែលបានកើតឡើង ពួកគេនឹងត្រូវចុះទៅគ្រាទុក្ខរកម្ម។

272 បន្ទាប់មកមើល។ អ្នកនិយាយថា “ឥឡូវនេះ បងប្រុស ប្រាណហាំ តើអ្នក ចង់ប្រាប់ខ្ញុំថានឹងមាន... តើ—តើមនុស្សដែលនឹងនៅទីនោះនៅឯការជំនុំជំរះមុខ បល្ល័ង្កសឬ?” ពួកគេនឹង... កូនក្រមុំនឹងមិនដែលត្រូវបានជំនុំជំរះទេ។ អត់ទេ បាទ។

នាងនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ តើអ្នកចូលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទដោយរបៀបណា? “ដោយ ព្រះវិញ្ញាណតែមួយ យើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងរូបកាយ តែមួយ។” តើវាត្រូវទេ?

273 ឥឡូវនេះ មើល មើលនៅទីនេះ។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “ការជំនុំជំរះត្រូវ បានកំណត់ ហើយសៀវភៅត្រូវបានបើក។” តើវាត្រូវទេ? សៀវភៅរបស់មនុស្ស មានបាប។ “ហើយសៀវភៅមួយទៀតត្រូវបានបើក” ដែលជាសៀវភៅនៃជីវិត ហើយមនុស្សគ្រប់រូបត្រូវបានជំនុំជំរះយ៉ាងដូច្នោះ។ តើវាត្រូវទេ? ហើយអ្នកណា ជាអ្នកកាត់ក្តី? ព្រះយេស៊ូវ និងពួកបរិសុទ្ធ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ព្រះអង្គយាងមក បម្រើ តើនរណាជាបុព្វបុរសរបស់យើងរាល់គ្នា មានសក់ដូចជាមច្ឆេម។” ហើយ បាននិយាយថា “មួយម៉ឺននាក់ មួយម៉ឺននាក់មកជាមួយទ្រង់ ហើយបម្រើទ្រង់ នៅក្នុងការជំនុំជំរះ។” នៅទីនេះ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់យាងត្រឡប់មកវិញជាស្តេច និង មហាក្សត្រី ពិធីមង្គលការបានបញ្ចប់ ហើយទ្រង់បានរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍។ នេះជាស្តេច និងម្ចាស់ក្សត្រីឈរនៅទីនេះ។ ហើយមានចង្កោមដែលបានញែកជាបរិសុទ្ធ ព្រះ មានបន្ទូលថា “ឈរនៅខាងស្តាំរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ។” នោះហើយជាសៀវភៅត្រូវ បានបើក ជាមនុស្សមានបាប “ចូលទៅខាងឆ្វេងរបស់ខ្ញុំ។” នេះជាឈ្មោះរបស់ ពួកគេដែលបានសរសេរក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម។

274 អ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ ឈ្មោះរបស់ខ្ញុំត្រូវបានសរសេរនៅ ទីនោះ ខ្ញុំនឹងទៅ!” ចាំបន្តិច! យូដាស អ៊ីស្តារីយ៉ុត ត្រូវបានញែកជាបរិសុទ្ធ។ វ៉ែរ! បងប្អូនអើយ ភ្ញាក់ឡើងឥឡូវនេះ ខ្មាស់ ដូច្នោះអ្នកអាចយល់បានរឿងនេះ អ្នក ឃើញទេ?

275 យូដាស អ៊ីស្តារីយ៉ុត វិញ្ញាណរបស់គាត់គឺជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទសព្វថ្ងៃនេះ។ អ្នកដឹងទេ? ព្រះយេស៊ូវជាព្រះរាជបុត្រារបស់ព្រះជាម្ចាស់ បានមកពីព្រះជាម្ចាស់ ហើយត្រឡប់ទៅរកព្រះជាម្ចាស់វិញ។ យូដាសជាកូននៃការវិនាសបានមកពីនរក ហើយត្រឡប់ទៅនរកវិញ។ ព្រះយេស៊ូវបានយកមនុស្សមានបាបដែលប្រែចិត្ត ទៅជាមួយទ្រង់ យូដាសបានយកអ្នកដែលមិនប្រែចិត្តទៅជាមួយ “ប្រសិនបើ អ្នកជា! បើ! បើ! បើអ្នកជាអ្នកព្យាបាលជំងឺទៅ: ចូរធ្វើនេះ បើអ្នកជាអ្នកនេះ ចូរធ្វើ នេះចុះ។” (សូមមើល សំណួរនោះគូសនៅលើព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។) “ថ្ងៃនៃការ

អស្ចារ្យបានកន្លងផុតទៅហើយ។ បើមែននោះ សូមបង្ហាញខ្ញុំការនេះ។ បើ! បើ! បើ! ឃើញទេ?

“វាជាការពិតទាំងអស់” ព្រះបានមានបន្ទូល។

276 ឥឡូវនេះមើល។ យូដាស អ៊ីស្តារីយ៉ុត ត្រូវបានរាប់ជាសុចរិតដោយសារសេចក្តីជំនឿ ហើយបានជឿលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា “ព្រះយេស៊ូវ—ព្រះយេស៊ូវបានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ពួកសិស្ស សិស្សរបស់ទ្រង់។” ត្រូវហើយ។

277 សាវ័កយ៉ូហាន១៧:១៧ មុនពេលដែលទ្រង់អាចបញ្ជូនពួកគេចេញ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “សូមញែកគេចេញជាបរិសុទ្ធឱព្រះបិតាអើយតាមរយៈសេចក្តីពិត។ ព្រះបន្ទូលគឺជាសេចក្តីពិត។” ហើយទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល សូម្បីតែមុនពេលដង្ហាយធួនត្រូវបានធ្វើឡើង។ ក្នុងន័យផ្សេងទៀត “ជាការមើលជាមុន ព្រះបិតា ឈាមដែលបានបង្ហូររបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំបានញែករបស់ទាំងនេះជាបរិសុទ្ធ។”

278 ទ្រង់ប្រទានអំណាចដល់ពួកគេប្រឆាំងនឹងវិញ្ញាណអាក្រក់ ហើយគេក៏ចេញទៅ ហើយដេញអារក្សចេញ។ តើវាត្រូវទេ? ហើយពួកគេបានព្យាបាលអ្នកជំងឺ។ តើវាត្រូវទេ? ហើយពួកគេត្រលប់មកវិញ ញែកជាបរិសុទ្ធ អរសប្បាយលោក ស្រែក និងសរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់។ តើវាត្រូវទេ? ហើយបាននិយាយថា “សូម្បីតែអារក្សក៏ចុះចូលនឹងយើងដែរ។”

279 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “កុំត្រេកអរព្រោះអារក្សចុះចូលនឹងអ្នក ប៉ុន្តែ ចូរអរសប្បាយ ដោយសារឈ្មោះរបស់អ្នករាល់គ្នាត្រូវបានសរសេរនៅក្នុងសៀវភៅស្ថានសួគ៌។” តើវាត្រូវទេ? ហើយយូដាស អ៊ីស្តារីយ៉ុតបាននៅជាមួយនឹងពួកគេ ជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ដែលបានហៅចេញ ញែកជាបរិសុទ្ធ ហើយឈ្មោះរបស់គាត់បានសរសេរនៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម។ សូមអាន ម៉ាថាយ១០ ហើយមើលថាតើវាមិនត្រឹមត្រូវឬយ៉ាងម៉េច។ ទ្រង់បានហៅពួកគេម្នាក់ៗ ហើយយូដាស និងពួកគេម្នាក់ៗ ចុះនៅទីនោះ។ ទ្រង់បានចាត់គេចេញ ប្រទានអំណាចប្រឆាំងនឹងវិញ្ញាណអាក្រក់។

280 ឥឡូវនេះមើល! ពាក់អាវការពារការឆក់របស់អ្នក។ ប៉ុន្តែពេលយូដាសឡើងមកខាងឯព្រះវិហារនោះ ជាអ្នកចាត់ចែងក្នុងក្រុមជំនុំ ដោយធ្វើការជាមួយ

គ្រូគង្វាល...ព្រះយេស៊ូវ។ ប៉ុន្តែពេលដល់ថ្ងៃបុណ្យទី៥០ គាត់បានបង្ហាញពណ៌
របស់គាត់។ គាត់បានបង្ហាញពីអ្វីដែលគាត់ជា។ និងជាមួយ—ជាមួយនឹង
ភាពសមរម្យគ្រប់គ្រាន់អំពីគាត់ គាត់បានបំផ្លាញខ្លួនគាត់ ហើយព្យួរកលើដើម
ស្វាយ ដើម្បីបំពេញតាមទំនាយ។ ហើយវិញ្ញាណរបស់យូដាសនឹងក្រោកឡើង
ហើយជឿព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ដូចព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “អារក្សជឿ
ហើយញាប់ញ័រ។” ទ្រង់នឹងយាងមកភ្លាមៗហើយបង្រៀនការរាប់ជាបរិសុទ្ធ គឺ
ដូចជាជីវិតដ៏បរិសុទ្ធដែលវាអាចធ្វើបាន។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលវាមកដល់ពិធីបុណ្យ
ជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ និងអំណោយទាននៃព្រះវិញ្ញាណ គាត់នឹង
បដិសេធឯវា! គាត់នឹងបង្ហាញពណ៌របស់គាត់រាល់ពេល។ មានវិញ្ញាណមួយនោះ...

281 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ប្រយ័ត្ន!” ម៉ាថាយ២៤ ម្តងទៀត។ “វិញ្ញាណ
ទាំងពីរនឹងស្រដៀងគ្នារហូតដល់វាបញ្ឆោតអ្នករើសតាំង...” តើវាត្រូវទេ? កន្លែង
ដែលលំនាំនោះកំពុងដាក់... បងប្រុស គួរតែជឿលើរឿងចាស់ជាជាង អ្នកអធិប្បាយ
ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅជុំវិញទីនេះ ហើយទទួលបានសិទ្ធិជាមួយព្រះ។
ត្រូវហើយ។ កុំមានទម្រង់នៃភាពជាព្រះ ហើយបដិសេធអំណាចរបស់វា។ អាម៉ែន!
អ្នកទាំងអស់គ្នាមានអារម្មណ៍ល្អទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អេដ។]

នៅពេលដែលយើងទាំងអស់គ្នាទៅដល់ឋានសួគ៌
តើថ្ងៃនោះនឹងមានភាពរីករាយយ៉ាងណា!
នៅពេលដែលយើងទាំងអស់គ្នាឃើញព្រះយេស៊ូវ
យើងនឹងច្រៀង និងស្រែកពីជ័យជម្នះ។
នៅពេលដែលយើងទាំងអស់គ្នាទៅដល់ឋានសួគ៌
តើថ្ងៃនោះនឹងមានភាពរីករាយយ៉ាងណា!
នៅពេលដែលយើងទាំងអស់គ្នាឃើញព្រះយេស៊ូវ
យើងនឹងច្រៀង និងស្រែកពីជ័យជម្នះ។

282 ហាលេលូយ៉ា! តោះឈរមួយភ្លែត។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលស្រឡាញ់
ទ្រង់អស់ពីចិត្ត? លើកដៃឡើងនិយាយ “សរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់។” [ក្រុមជំនុំ
និយាយបន្ទាប់ពីបងប្រុសប្រាណហាំ—អេដ។] “ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំជឿលើ
ដំណឹងល្អទាំងស្រុង។ សូមជួយទូលបង្គំឲ្យធ្វើជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះអង្គ។” ហាលេ
លូយ៉ា! ហាលេលូយ៉ា! តើអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ? [“អាម៉ែន។”] ក្នុងគម្ពីរពួកគេ...

283 ស្រ្តីម្នាក់បាននិយាយមកកាន់ខ្ញុំពេលមួយ...ក្មេងប្រុសម្នាក់ គាត់ប្រហែលជាកំពុងស្តាប់យប់នេះ គាត់គ្រាន់តែរស់នៅតាមផ្លូវ។ គាត់ឡើងមកទីនោះ។ ហើយបងស្រីលូឡាដែលធ្លាប់មកព្រះវិហារនៅទីនេះ នាងកំពុងស្រែកទៅកាន់ទីនោះ។ ខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយ បងប្រុសនេរីល។ ហើយក្មេងប្រុសនោះបាននិយាយមកខ្ញុំ... ឥឡូវនេះ គាត់គឺជាគ្រូបង្រៀននៅសាលាថ្ងៃអាទិត្យនៅទីនេះនៅឯព្រះវិហារ បាទីស្ទទីមួយ។ គាត់បាននិយាយថា “បីលលី ខ្ញុំកំពុងរីករាយនឹងការអធិប្បាយរបស់អ្នក រហូតដល់ស្រ្តីនោះចាប់ផ្តើមយំ និងស្រែកថ្ងូរ ‘អរគុណព្រះយេស៊ូវ! សរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់! ហើយម្តងម្កាល’ បាននិយាយថា ‘បុរសម្នាក់បាននិយាយថា’ (បងប្រុស ស៊ីរីដ) ‘ស្រែក ‘សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់! អាម៉ែន!’” ហើយខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយអំពីការបាត់បង់សិទ្ធិកំណើតរបស់អ្នក អេសាវបានលក់សិទ្ធិកំណើតរបស់គាត់។ ហើយខ្ញុំកំពុងតែបន្តទៀត ហើយពួកគេបានត្រឹមតែស្រែកបន្ត។ ហើយបាននិយាយថា “អូហូ” បាននិយាយថា “ដែល—ដែលគ្រាន់តែធ្វើឱ្យត្រជាក់លើខ្នងរបស់ខ្ញុំ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំទ្រាំមិនបាន!”

284 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រសិនបើអ្នកបានទៅដល់ឋានសួគ៌ អ្នកនឹងត្រជាក់ដល់ស្លាប់។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រាកដជាស្រែកនៅស្ថានសួគ៌ទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ។” ហើយត្រូវហើយ បងប្រុស។ អូ បាទ ហ្នឹងហើយ!

អូ ខ្ញុំចង់ឃើញទ្រង់ មើលចំពោះព្រះភ័ក្រ្តទ្រង់
 នៅទីនោះដើម្បីច្រៀងជារៀងរហូតនៃព្រះគុណនៃ
 ការសង្គ្រោះរបស់ទ្រង់
 នៅតាមផ្លូវនៃសិរីល្អអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំលើកសំលេងរបស់ខ្ញុំ
 មិនខ្វាយពីអតីតកាល ផ្ទះចុងក្រោយ រីករាយជានិច្ច។
 អូ ខ្ញុំចង់ឃើញទ្រង់ មើលចំពោះព្រះភ័ក្រ្តទ្រង់
 នៅទីនោះដើម្បីច្រៀងជារៀងរហូតនៃព្រះគុណនៃ
 ការសង្គ្រោះរបស់ទ្រង់
 នៅតាមផ្លូវនៃសិរីល្អអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំលើកសំលេងរបស់ខ្ញុំ
 មិនខ្វល់ពីអតីតកាល ផ្ទះចុងក្រោយ រីករាយជានិច្ច។

285 អាម៉ែន! មិនអីទេបងប្រុស នេរីល។ ព្រះប្រទានពរអ្នក។ ឡើងទៅទីនោះ ហើយវាជារបស់អ្នក ឃើញទេ។



សំណួរ និង ចម្លើយលើលោកុប្បត្តិ KHM53-0729

(Questions and Answers on Genesis)

លំនាំ សណ្តាប់ធ្នាប់និងគោលិទ្ធិនៃផ្នែកក្រុមជំនុំ

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅ ល្ងាចថ្ងៃពុធទី 29 ខែកក្កដាឆ្នាំ 1953 នៅរោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺរសាវីល ឥណ្ឌា អាណា សហរដ្ឋអាមេរិក។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារ សម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសារអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG